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Ovo	 je	 trebalo	 da	 bude	 konferencija	 za	 razmenu	 shvatanja	 i	 uvida	 iz	 učenja	 Fa	 koju
organizuju	američki	Falun	Dafa	praktikanti	sa	Istočne	obale,	ali	sada	izgleda	da	su	mnogi
ljudi	koji	sede	ovde	zapravo	iz	drugih	zemalja	i	krajeva.	Mnogi	među	vama	su	pomislili
da	 bi	 se	Učitelj	mogao	pojaviti.	Da	 vam	ovde	unapred	 kažem	da	 kad	 se	 u	 budućnosti
bude	držala	Fa	konferencija	u	bilo	kojoj	oblasti,	 ja	možda	neću	biti	prisutan.	Ovo	vam
kažem	da	ne	biste	uzalud	putovali	 [tražeći	me].	Dafa	 konferencije	 se	 održavaju	 skoro
svake	nedelje	širom	zemaljske	kugle,	i	meni	je	nemoguće	da	prisustvujem	svakoj	od	njih.
Ovo	sam	hteo	na	vreme	da	vam	saopštim.

Dalje,	 ova	 konkretna	 konferencija	 je	 dosta	 dobro	 organizovana.	 Mnogi	 učenici	 su,	 u
tišini,	uložili	puno	truda	i	znatno	doprineli	ovom	događaju.	U	ime	svih	vas,	zahvaljujem
svim	tim	učenicima	koji	su	nam	obezbedili	ovu	sredinu.	Istovremeno,	mi	moramo	učiniti
ovu	konferenciju	uspešnom.	Dafa	konferencija	ne	sme	biti	samo	formalnost.	Morate	je
učiniti	 događajem	 koji	 vam	 istinski	 omogućava	 da	 napredujete	 i	 pronađete	 svoje
nedostatke,	 a	 to	 će	 vam	 zaista	 omogućiti	 da	 napredujete	 prema	 Ispunjenju.	 U	 tom
slučaju,	 napori	 učenika	 koji	 su	 doprineli	 ovoj	 konferenciji	 imaće	 smisla,	 i	 naša
konferencija	će	zaista	dobro	poslužiti	svojoj	svrsi.	Isto	važi	za	konferencije	koje	se	drže
u	drugim	krajevima—konferencije	poput	ove	morate	učiniti	zbilja	korisnim	za	kultivaciju
i	napredak	svih,	i	ne	dopustiti	da	postanu	puka	formalnost.

Kultivaciju	ne	treba	ceniti	na	osnovu	broja	onih	koji	vežbaju.	Ja	sam	rekao	da	meni	nije
važno	koliko	mnogo,	ili	malo,	ljudi	vežba.	Čak	i	kad	bi	samo	1%	ljudi	vežbalo	kultivaciju,
ovo	 što	 činim	 ne	 bi	 bilo	 uzalud,	 a	 da	 ne	 pominjem	 činjenicu	 da	 mi	 imamo	 puno
kultivatora.	 Svi	 vi	 vežbate	 kultivaciju,	 i	 vi	 ostvarujete	 znatan	 napredak—svi	 vi	 se	 brzo
popravljate,	i	ja	vidim	da	ste	i	vrlo	marljivi.	Sada	više	ljudi	iz	celog	sveta	sve	bolje	i	bolje
razume	Dafu,	i	biće	sve	više	i	više	ljudi	koji	uče	Dafu.	U	skladu	s	tim,	ovo	će	dovesti	do
nekih	pitanja;	to	jest,	svojevremeno	kad	ste	počeli	da	učite	ovaj	Fa,	možda	ste	imali	puno
pitanja	 i	 sumnji,	 i	 na	 površnu	 su	 izbijala	 mnoga	 pitanja	 koja	 niste	 dovoljno	 razumeli.
Mislim	da	 svi	 učenici	 koji	 ovde	 sede,	 bez	 obzira	 koje	 su	nacionalnosti	 i	 kojoj	 etničkoj
grupi	 pripadaju,	 stalno	 treba	 da	 čitaju	 ovu	 knjigu,	 učeći	 Fa.	 Samo	 tako	 će	 zbunjujuća
pitanja	 u	 vašem	 umu	 dobiti	 odgovor.	 Ovo	 pričam	 na	 svakoj	 konferenciji:	 za	 vreme
kultivacije	treba	iznova	i	iznova	da	čitate	knjigu.	Zašto	ja	ponavljam	ove	reči?	Jer	svakog
dana	 dolaze	 novi	 da	 nam	 se	 priključe.	 Zato	 će	 ove	 reči	 morati	 da	 se	 ponavljaju	 i	 u
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budućnosti.	 Drugim	 rečima,	 cilj	 mog	 prenošenja	 Fa	 je	 da	 se	 ljudima	 omogući	 da	 se
kultivišu	i	da	se	ljudima	omogući	da	napreduju—tu	nema	sumnje,	i	stvarnost	je	pokazala
da	se	ovaj	cilj	može	postići.

Ipak	svi	znamo	da	 ja	u	 ljudskom	svetu	 imam	samo	ovo	 jedno	telesno	telo.	Zbilja	bi	mi
bilo	teško	da	svakom	pojedinom	učeniku	kažem	kako	da	se	kultiviše,	 jer	ovo	uči	skoro
sto	miliona	ljudi,	a	u	budućnosti	će	ih	biti	još	puno,	puno	više.	Ova	Dafa	je	obznanjena	i
ja	 ne	 mogu	 da	 govorim	 sa	 svakim	 od	 vas	 lično	 u	 ljudskom	 svetu,	 i	 takođe	 želim	 da
napredujete—da	 istinski	 napredujete,	 i	 čak	 da	 dostignete	 Ispunjenje.	 Kad	 ovo	 ne	 bih
postigao,	 zar	 vas	 ne	 bih	 obmanuo?Ali,	 stvarnost	 je	 pokazala	 da	 ljudi	 ne	 samo	 da	 se
uzdižu	kultivacijom,	već	su	se	takođe	vrlo	dobro	kultivisali.	Pa	ovo	dokazuje	da	ja	mogu
biti	 odgovoran	 prema	 svima	 i	 da	 moje	 reči	 nisu	 neosnovane.	 Hoću	 da	 kažem	 da	 s
obzirom	na	velik	broj	učenika,	ja	ne	mogu	da	se	vidim	sa	svakim	od	vas	i	lično	vas	učim,

ali	dok	god	čitate	knjigu,	Džuan	Falun,	dobićete	sve	što	vam	sleduje.	(Aplauz)	Svi	znate
da	ovo	nije	obična	knjiga.	Ovo	je	Fa.	U	našem	ljudskom	društvu	postoje	različite	teorije,
načela	 i	 ideologije,	 ali	 ja	 ću	 vam	 reći,	 sve	 to	 su	 ljudske	 stvari—to	 su	 ljudske	 stvari	 na
nivou	običnog	ljudskog	društva.	Ali	ovo	što	vas	danas	učim	daleko	prevazilazi	bilo	koju
teoriju	 u	 ljudskom	 društvu	 i	 svaki	 Fa	 na	 nivou	 običnih	 ljudi.	 Budući	 da	 je	 tako,	 on
svakako	ima	svoja	uzvišena	i	nedokučiva	unutrašnja	značenja.	Drugim	rečima,	ako	želite
da	se	kultivišete,	ovaj	Fa	vas	zaista	može	voditi	u	vašem	napretku.	Na	površini,	 knjiga
izgleda	kao	bilo	koja	obična	knjiga	-	crna	boja	na	beloj	hartiji.	Ali	 ljudske	oči	mogu	da
raspoznaju	samo	stvari	u	dimenziji	ovog	običnog	ljudskog	društva,	i	sve	što	prevazilazi
taj	domet	je	nevidljivo	za	ljude.	Do	ovog	časa,	nauka	još	nije	mogla	da	se	razvije	do	tog
nivoa,	niti	može	da	razume	ove	stvari.	Ali	u	drugim	dimenzijama,	u	višim	i	jezgrovitijim
domenima	koji	su	 i	dalje	neznani	našoj	 ljudskoj	vrsti	postoje	različite	životne	sredine	i
dimenzije	u	kojima	postoje	živa	bića.	Drugim	rečima,	u	ovoj	dimenziji	ljudi	to	izgleda	kao
knjiga,	ali	kad	se	sagleda	u	drugoj	dimenziji,	to	nije	tako.	To	je	Nebeski	Zakon.	Ja	ovde	ne
govorim	o	tome	koliko	je	velik	Li	Hongdži.	Ja	često	kažem	da	sam	ja	samo	ljudsko	biće	i
ne	 treba	 da	 me	 smatrate	 tako	 velikim.	 Jer	 ovo	 što	 vas	 učim	 je	 ovaj	 Fa,	 što	 vam
omogućava	 da	 se	 okupite	 da	 vežbate	 kultivaciju,	 omogućava	 vam	 da	 napredujete	 i
steknete	razumevanje	ovog	Fa.

Pošto	mnogi	ljudi	ne	mogu	da	me	vide,	ja	često	kažem	da	“Fa	uzmete	za	učitelja.”	On	u
svemu	može	usmeravati	vašu	kultivaciju.	Iza	crne	boje	štampane	na	beloj	hartiji	postoje
nebrojene	Bude,	Taoi	i	Bogovi,[3].	Kad	čitate	knjigu	i	želite	da	napredujete	ili	dostignete
neki	 domen,	 bogovi	 iza	 svake	 reči	 će	 vam	 omogućiti	 da	 shvatite	 pravo	 značenje	 u
pozadini	te	reči	na	različitim	nivoima,	ako	je	taj	nivo	tamo	gde	vaš	domen	treba	da	bude.
Zato	kad	 iznova	 i	 iznova	učite	knjigu,	bez	obzira	koliko	puta	ste	 je	pročitali,	 svaki	put
ćete	imati	drugačije	razumevanje	iste	rečenice.	Među	vama	u	publici	više	nije	mali	broj
onih	koji	su	pročitali	knjigu	preko	stotinu	puta.	A	među	skoro	100	miliona	učenika	Dafe,
više	nema	malo	onih	koji	su	pročitali	knjigu	preko	stotinu	puta.	Vi	je	i	dalje	čitate.	Više
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ne	možete	da	ostavite	ovaj	Fa,	 jer	što	više	čitate,	više	stvari	nalazite	u	njemu;	što	više
čitate,	više	razumete,	 i	otišli	ste	daleko	 izvan	onog	što	čovečanstvo	trenutno	može	da
shvati,	uključujući	ono	što	može	da	shvati	savremena	nauka.	Tako	možete	napredovati	i
uzdići	 se.	Naravno,	Fa	vas	može	odvesti	na	visoke	nivoe	 i	navoditi	 vašu	kultivaciju.	Fa
vam	 takođe	može	pomoći	u	mnogim,	mnogim	 stvarima.	Ali	 ja	 vam	svima	kažem	da	 je
vaša	 kultivacija	 najvažnija.	 Ako	 osoba	 nema	 srce	 za	 kultivaciju,	 sve	 ostalo	 ne	 dolazi	 u
obzir.	Morate	 imati	 srce	 snažno	posvećeno	kultivaciji.	Kroz	učenje	Fa	postepeno	ćete
shvatiti	 ove	 principe	 i	 sledstveno	 postati	 više	 opredeljeni.	 Ne	 plašite	 se	 pitanja	 koja
imate.	Meni	je	drago	što	umete	da	prepoznate	pitanja	koja	imate.	Mnoga	pitanja	na	koja
nemate	odgovora	 i	koja	želite	da	postavite	mogu	zapravo	dobiti	odgovor	neprekidnim
čitanjem	knjige	za	vreme	kultivacije.	Kao	što	mnogi	stariji	učenici	već	znaju,	kad	prvi	put
pročitate	knjigu	imaćete	puno	pitanja:	“Zašto?	Zašto?”	Mnoge	od	tih	misli	čak	će	biti	na
elementarnom	nivou,	poput:	“Je	li	ovo	stvarno?”	Mogli	biste	imati	takvih	misli.	Ali	kad	je
drugi	 put	 pročitate,	 sva	 ta	 pitanja	 ili	 ideje,	 koje	 ste	 imali	 u	 sebi,	 dobiće	 odgovor.	 Isto
tako,	pojaviće	se	nova	pitanja	kad	drugi	put	budete	čitali	knjigu.	A	kad	treći	put	budete
čitali	knjigu,	ta	pitanja	dobiće	odgovore.	To	je	jedan	progresivan	proces.	Izgleda	prosto,
ali	 zapravo	vam	mogu	 reći:	 to	 je	ono	kako	 se	 ide	kroz	kultivaciju,	 jer	 svaki	put	 kad	 je
iščitate	vi	se	popravljate.

Kao	što	znate,	više	od	100	miliona	ljudi	je	dobilo	Fa.	Nikad	u	istoriji	nije	bilo	toliko	ljudi
kad	 je	 ispravni	 Fa	predavan.	Naravno,	 ja	 želim	da	 spasem	 još	 više	 ljudi.	 Stariji	 učenici
među	vama	znaju	da	 ja	predajem	ovako	velik	Fa	samo	zato	što	smo	sada	u	posebnom
istorijskom	 periodu.	 Zato	 tokom	 svoje	 kultivacije	 treba	 puno	 da	 čitate	 knjigu.	 To	 je
najvažnije	za	vaš	napredak—morate	tako.	Živeći	u	običnom	društvu,	sve	ono	s	čime	su
ljudi	u	kontaktu	su	praktične	stvari	u	društvu.	Ako	ne	ugrabite	vreme	da	čitate	knjigu,
vaše	misli	 i	 vaša	 želja	 za	 kultivacijom	mogli	 bi	 oslabiti.	 Mogli	 biste	 popustiti	 u	 svojoj
kultivaciji,	pa	čak	i	odustati.	To	se	može	desiti.	Ali	ja	često	razmišljam:	dobili	ste	Fa,	što
nije	bilo	lako,	pa	ako	to	ne	budete	cenili,	biće	velika	šteta	jer	ovako	nešto	se	nikad	nije
radilo	 u	 hiljadama	 godina	 istorije,	 od	 nastanka	 vremena.	 Kako	 bi	 u	 prošlosti	 pravi	 Fa
kosmosa	mogao	biti	otkriven	ljudskim	bićima?	To	je	bilo	apsolutno	nemoguće.

Ja	 sam	 rekao	 da	 ovo	 predajem	 samo	 zato	 što	 smo	 u	 posebnom	 istorijskom	 periodu.
Ljudsko	društvo	budućnosti	će	proći	kroz	ogromne	promene;	mnogi	naročiti	fenomeni
će	se	prikazati	u	kosmosu.	Savremena	nauka	 je	već	otkrila	nova	nebeska	 tela,	kako	se
neprekidno	 formiraju,	 dok	 se	 stara	 rasprskavaju.	 Nisu	 li	 u	 štampi	 objavili	 da	 se	 na
mestima	gde	ih	ranije	nije	bilo	pojavljuju	nove	galaksije,	i	da	se	mnoga	drevna	nebeska
tela	 raspadaju,	 dok	 se	 nova	 pojavljuju?	 Ovo	 se	 dešava	 u	 vrlo	 udaljenim,	 dalekim
nebeskim	 telima.	 To	 se	 polako,	 sve	 više	 približava	 dimenziji	 koja	 je	 vidljiva	 našim
ljudskim	 telesnim	 očima.	 Ti	 prizori	 će	 se	 ukazati.	 Naravno,	 razlog	 zašto	 pominjem	 te
stvari	je	da	vam	saopštim	da	ovaj	Fa	predajem	samo	u	posebnim	istorijskim	okolnostima.
Zato	 morate	 ceniti	 ovaj	 Fa.	 Ako	 ne	 učite	 Fa,	 sigurno	 nećete	 moći	 da	 shvatite	 tako
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dragocen	Fa.	Ako	možete	da	učite	Fa,	što	više	učite,	više	ćete	shvatati	koliko	je	ovaj	Fa
dragocen.

Religije	 u	 ljudskom	društvu	 su	 prošle	 kroz	 vremenski	 period	 od	 nešto	 više	 od	 hiljadu
godina,	 i	 vremenom	 su	 izgubile	 ono	 što	 je	 najfundamentalnije	 i	 najvažnije	 u	 religiji.
Drugim	rečima,	oni	više	ne	mogu	da	ostvare	cilj	povratka	ljudi	na	nebo,	uzdižući	ih	dok
ne	zadovolje	standard	za	Ispunjenje.	Ovo	znači	da	u	modernim	vremenima	one	više	ne
mogu	poslužiti	 toj	svrsi,	 i	da	 ljudi	samo	žive	u	svojoj	mašti.	Zato	sam	odabrao	da	sada
predajem	Dafu.	Treba	da	znate,	dok	sam	predavao	Fa,	da	cilj	nije	postignut,	to	bi	donelo
grozan	 problem.	 Ovo	 vam	 ranije	 nisam	 pominjao.	 Pre	 nego	 što	 počnem	 da	 pričam	 o
tome,	najpre	da	se	dotaknem	 jednog	društvenog	problema.	Kao	što	znate,	u	 ljudskom
društvu,	 posebno	 u	 poslednjih	 hiljadu	 ili	 dve	 hiljade	 godina,	 isplivale	 su	 svakojake
teorije,	bilo	da	su	dobre,	 loše,	 ili	neutralne;	kao	 i	 razne	religijske	doktrine.	U	početku,
nekoliko	velikih,	ispravnih	religija	imalo	je	nameru	da	ljudska	bića	učini	dobrim	ljudima.
Oni	 su	 efektivno	 održali	 moralne	 standarde	 ljudskog	 društva,	 i	 istovremeno	 su
omogućili	onima	koji	su	postali	bolji	ljudi	da	se	uzdignu,	čak	do	tačke	povratka	u	njihove
rajeve.	 Ali	 tokom	 proteka	 vremena,	 te	 religije	 su	 postepeno	 razvodnjavane
razmišljanjem	 i	 predstavama	 modernih	 ljudi.	 Ljudi	 sve	 manje	 mogu	 da	 prihvate	 te
doktrine,	 i	 sve	manje	 veruju	 u	 njih.	 Za	 njih	 je	 nedeljni	 odlazak	 u	 crkvu	 građanski	 čin,
umesto	da	 istinski	pokušaju	da	se	vladaju	prema	učenjima	 Isusa,	Sv.	Marije,	 ili	 Jehove.
Ne	možeš	na	nebo	ako	ovo	nisi	u	stanju	da	radiš.	Ne	možeš	na	nebo	ako	ne	slediš	učenja
Bude.	 Neki	 tvrde:	 “Ja	 sledim	 njegova	 učenja.”	 Zapravo,	 ti	 čak	 ne	 znaš	 kako	 da	 slediš
njegova	učenja.	Ovo	 je	 fundamentalni	 razlog	 zašto	 kažem	da	 religije	 više	ne	mogu	da
omoguće	ljudima	da	se	kultivišu	i	vrate	kući.

Ali	 danas	 ja	 prenosim	 Fa	 tako	 velik,	 da	 on	 svakom	može	 uskomešati	 srce.	 Ako	 čitate
knjigu,	znaćete	da	je	dobra.	Ako	čitate	knjigu,	shvatićete	veličanstvenost	Fa.	Ono	što	ja
predajem	su	istinski	principi	kosmosa,	i	ovaj	Fa	će	svakog	dotaći	u	srži.	Oni	ljudi	koji	su
postali	veoma	iskvareni	i	otišli	potpuno	nasuprot	prirodi	kosmosa	će	takođe	biti	duboko
dirnuti	 ovim	 Fa.	 Zašto?	 Jer	 su	 postali	 potpuno	 suprotni	 ovom	 Fa,	 oni	 će	 biti	 zbilja
uplašeni,	i	mrzeće	ga.	Drugim	rečima,	ovakvi	ljudi	su	prokleti!	Znači,	ovaj	Fa	će	svakog
uzdrmati—oni	će	se	ili	složiti	s	Fa,	ili	mu	se	usprotiviti.

Kao	 što	 sam	 rekao,	moje	 prenošenje	 ove	Dafe	moglo	 bi	 doneti	 vrlo	 ozbiljan	 problem.
Nijedna	od	doktrina	iz	drevnih	vremena	do	danas	više	ne	može	vratiti	 ljudska	srca	[na
ono	 kakva	 su	 bila	 u]	 najboljem	 vremenskom	 periodu,	 a	 stvarnost	 je	 dokazala	 da	 ovaj
fundamentalni	 Fa	 kosmosa,	 koji	 ja	 predajem,	 može	 da	 omogući	 ljudima	 da	 dostignu
Ispunjenje.	Ali	kad	ovaj	Fa	ne	bi	mogao	da	vam	pomogne	da	se	ponovo	uzdignete,	onda
ne	bi	bilo	drugog	načina—od	daleke	prošlosti	ljudske	vrste	do	modernih	vremena,	pa	čak
i	budućnosti—koji	bi	vam	omogućio	da	se	ponovo	uzdignete,	i	tako	za	ljudsku	vrstu	više
ne	bi	bilo	nade.	To	bi	bilo	krajnje	opasno!	Da	ovaj	Fa	zaista	ne	može	da	ispuni	taj	cilj,	ili

kad	bi	Fa	bio	narušen,	više	ne	bi	bilo	načina	da	se	spase	čovečanstvo.	(Aplauz)	Pošto	je
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to	 najsuperiorniji	 Fa	 kosmosa,	 nema	 drugog	 Fa	 koji	 bi	 mogao	 imati	 istu	 moć	 kao
fundamentalni	Veliki	Fa	kosmosa.	Ali	istina	je	da	sam	vas	ja	već	odveo	dalje	od	ove	faze:
ja	 sam	 zaista	 omogućio	 učenicima	 da	 se	 unaprede	 i	 da	 se	 istinski	 uzdignu	 u	 svojoj
kultivaciji,	i	omogućio	sam	da	više	ljudi	shvati	ovaj	Fa.	Iako	moral	ljudskog	društva	brzo
opada	 i	 postao	 je	 loš,	 ja	 sam	ustanovio	 da	 iako	 ljudi	 iz	 neznanja	 čine	 loše	 i	 pogrešne
stvari,	jednom	kad	ljudi	spoznaju	ovaj	Fa,	oni	se	vladaju	u	skladu	s	Fa.	To	će	reći	da	ljudi	i
dalje	poseduju	buda-prirodu	i	dobrodušne	misli,	i	njihova	dobra	priroda	i	dalje	postoji—
samo	što	su	iz	neznanja	učinili	mnogo	toga	lošeg.

Ja	sam	vas	preveo	preko	ove	faze.	To	je	nešto	što	me	zbilja	čini	zadovoljnim.	(Aplauz)	Za
naše	učenike	i	ljudsko	društvo,	ovo	predstavlja	nešto	čemu	se	itekako	treba	radovati,	jer

vi	 ste	 zbilja	 prošli,	 iskoračili	 iz	 najopasnije	 situacije.	 (Aplauz)	 Kao	 što	 znate,	 u	 našoj
istoriji	 je	 bilo	 puno	 proroka,	 čigong	majstora	 i	 ljudi	 u	 religijama	 koji	 su	 komentarisali
različite	katastrofe,	koje	će	se	desiti	čovečanstvu	na	kraju	ovog	veka.	Čak	su	pominjali
da	će	 ljudska	bića	biti	uništena.	Naravno,	to	nisu	moje	reči—samo	vam	kažem	šta	su	ti
proroci	govorili.

Ja	ljudima	mogu	dati	jasan	odgovor	po	pitanju	da	li	će	se	ove	stvari	desiti,	ili	ne.	Znate,
baš	kao	što	sam	rekao,	ilustracija	koju	sam	upotrebio	u	Džuan	Falunu:	Imaš	trulu	jabuku
—u	ovom	ogromnom	univerzumu	Zemlja	izgleda	baš	kao	jabuka—jabuku	koja	 je	postala
trula	 spolja	 i	 iznutra.	 Baš	 kao	 svako	 pojedino	 ljudsko	 biće,	 svaka	 čestica	 unutar	 ove
jabuke	je	trula.	Zar	onda	ovu	jabuku	ne	treba	uništiti,	odbaciti,	rešiti	je	se?	Ako	je	moral
ljudskog	društva	degenerisan	do	ovog	nivoa,	u	očima	bogova,	zar	to	ne	izgleda	kao	trula
jabuka	koju	treba	uništiti?	Ali	budući	da	su	to	bogovi,	kao	što	svi	znamo—posebno	oni
blizu	nivoa	čovečanstva—svi	oni	imaju	milost	prema	ljudima,	pa	žele	da	spasu	ljude.	Ali
neka	svi	razmisle:	želiš	da	spaseš	trulu	jabuku	i	ne	bi	da	je	baciš,	pa	je	ostaviš	u	sobi,	a
ona	 sve	 više	 i	 više	 trune,	 crvi	 gamižu	 po	 njoj.	 Sad	 u	 svojoj	 besprekornoj	 sobi	 imaš
crvljivu,	 trulu	 jabuku—zašto	bi	 je	 ostavio	 tu?	Ako	budeš	 insistirao	da	 je	 tu	ostaviš,	 zar
nećeš	učiniti	nešto	loše?	Isto	važi	za	ovaj	univerzum.	Zemlja	je	zbilja	već	postala	takva.
Zašto	je	ne	uništiti?	Kad	je	bog	ne	bi	uništio,	zar	ne	bi	time	učinio	nešto	rđavo?	A	bogovi
su	drugačiji	od	ljudi.	Oni	poseduju	moć	koja	im	omogućuje	da	transformišu	tu	jabuku	u
svežu,	počev	od	njenih	najprvobitnijih	čestica.	Oni	 tu	 jabuku	mogu	pretvoriti	u	svežu;
kad	joj	se	promeni	sastav,	ona	ponovo	postaje	dobra.	Onda,	onaj	ko	bi	je	odbacio,	zar	ne
bi	učinio	nešto	loše?	Ali	to	nije	nešto	što	prosečni	bogovi	mogu.

Danas	 ima	 100	miliona	 ljudi	 koji	 se	kultivišu,	menjaju	 svoje	 razmišljanje,	postaju	dobri
ljudi	i	postaju	vrliji.	Oni	zbilja	rade	na	tome	da	postanu	pojedinci	koji	mogu	da	zadovolje
standarde	 na	 različitim	 nivoima	 univerzuma.	 I	 može	 li	 se	 Zemlja	 raspući?	Može	 li	 se
razoriti?	Mogu	li	se	ostvariti	proročanstva	tih	proroka?	Ona	se	više	ne	mogu	ostvariti.	Ja
kažem	da	nijedno	proročanstvo	više	ne	važi,	jer	Dafa	se	širi	u	ljudskom	društvu	danas,	a
ljudska	 srca	 se	 uzdižu—brzo	 se	 uzdižu.	 Juče	 mi	 je	 jedan	 novinar	 postavljao	 pitanja	 i
pomenuo	da	 100	miliona	 ljudi	 uči	 ovu	 [praksu].	Osim	 toga,	 trend	 se	 rapidno	ubrzava.
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Biće	još	ljudi	koji	uče.	U	ovom	času	postoji	100	miliona	ljudi,	koji	popravljaju	svoj	moral.
Kad	bi	svaki	od	ovih	100	miliona	pozvao	još	jednog	čoveka	da	dođe	da	uči,	broj	bi	postao
200	miliona.	Brojke	bi	se	vrlo	brzo	umnožile.	Ako	se	svi	vraćaju	dobroti,	postaju	dobra
ljudska	bića	i	unapređuju	svoj	moralni	standard,	ljudsko	društvo	će	postati	baš	kao	što
sam	opisao,	jabuka	koja	je	postala	sveža.	Ko	bi	je	mogao	uništiti?

Razvoj	 ljudskog	 društva	 i	 svaku	 situaciju	 u	 univerzumu	 priredili	 su	 bogovi.	 Te	 stvari
slede	 izvesne	 obrasce.	 Ljudsko	 društvo	 doživljava	 loše	 situacije,	 uključujući	 ratove,
zemljotrese,	poplave,	epidemije,	pošasti	itd,	i	puno	je,	puno	drugih	prirodnih	katastrofa.
Zapravo,	 sve	 to	 ima	 svrhu.	 To	 eliminiše	 karmu	 za	 čovečanstvo.	Mislima	 ljudskih	 bića
upravljaju	bogovi.	Ljudi	nikad	ne	razmišljaju	o	 tome	odakle	 im	misli	potiču.	Kad	nešto
žele	da	urade	na	neki	konkretan	način,	kad	im	se	jave	misli,	kad	im	dođe	tzv.	inspiracija,
ili	kad	se	odjednom	sete	nečeg,	oni	misle	da	su	to	njihove	sopstvene	misli,	dok	mnoge
od	 njih	 to	 zapravo	 nisu.	 Bogovi	 drže	 svaki	 aspekt	 ljudskog	 društva	 pod	 čvrstom
kontrolom.	Međutim,	ima	nešto.	U	ovom	univerzumu	postoji	princip	koji	kaže:	kad	je	u
pitanju	 ono	 što	 ljudsko	 biće	 želi	 da	 učini,	 kad	 je	 u	 pitanju	 šta	 želi	 da	 učini	 kao
individualni	entitet,	i	dalje	treba	gledati	misli	te	osobe.	Ako	želi	da	se	kultiviše,	odlično,
ja	ću	mu	pomoći	da	se	kultiviše;	ako	ne	želi	da	bude	dobro,	pustiću	ga,	i	ono	će	postati
vrlo	 loš	 pojedinac.	 Ali	 sveukupno,	 ljudsko	 društvo	 kontrolišu	 bogovi.	 Pa	 kad	 je	 osoba
dobra,	ona	će	imati	svetlu	budućnost,	a	ako	nije,	onda	neće,	i	čekaće	je	tama	i	zla	karma.

Ovo	o	čemu	sam	sada	pričao	proisteklo	je	iz	priče	o	vašoj	kultivaciji	i	mom	Fa.	Svrha	je
bila	da	svima	kažem	da	to	treba	da	cene.	Danas	ima	100	miliona	ljudi	koji	uče	Fa.	Vi	ste

već	promenili	 istoriju.	Nije	li	to	za	slavlje?	Nije	li	veličanstveno?	(Aplauz)	Ali	 i	dalje	ima
puno	 loših	 ljudi	 koji	 čine	 loše	 stvari.	 Pa	 iako	čovečanstvo	neće	 imati	 velike	 katastrofe
kako	 su	 to	 proroci	 predvideli,	 ipak	 će	 u	 nekim	 područjima	 biti	 puno	 jada,	 jer	 tamo
nemaju	Fa.

Pošto	 je	ovo	danas	konferencija	za	 razmenu	razumevanja	 i	uvida	 tokom	učenja	Fa,	ne
bih	vam	uzimao	previše	vremena.	Samo	sam	hteo	da	se	sretnemo.	Cilj	naše	konferencije
je	 da	 svi	 vi	 napredujete	 i	 steknete	 dalje	 razumevanje	 slušajući	 eseje,	 iskustva	 drugih
učenika.	 Sigurno	 imate	 puno	 pitanja.	 U	 svakom	 trenutku	 ima	 novih	 učenika	 koji	 ovo
počinju	 da	 uče,	 a	 ti	 noviji	 učenici	 će	 imati	 pitanja.	 Stariji	 učenici	 takođe	 imaju	 neka
pitanja.	 Hajdemo	 ovako:	 ja	 ću	 sutra	 popodne	 odgovarati	 na	 vaša	 pitanja.	 Upravo	 sam
vam	 svima	 rekao	da	 treba	da	 cenite	 Fa,	 i	 puno	da	učite.	Morate	 čitati	 knjigu	 iznova	 i
iznova,	i	to	čineći	vi	napredujete.	Ja	sam	utisnuo	svoje	moći	u	ovu	Dafu.	Ako	je	budete
učili,	prolazićete	kroz	promene.	Ako	je	budete	učili,	napredovaćete.	Ako	je	budete	učili

do	kraja,	moći	ćete	da	dostignete	Ispunjenje.	(Aplauz)

Usput	ću	pomenuti	nekoliko	manje	važnih	stvari.	Prvo	je	to	da	stariji	učenici,	ako	nisu
dostigli	 Ispunjenje,	 od	 sada	 na	 dalje	 moraju	 izaći	 napolje	 i	 vežbati.	 Ovo	 ponovo
pominjem.	Zašto	to	kažem?	Jer	naša	sredina	za	kultivaciju,	naša	sredina	za	učenje	Fa,	i
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ono	što	učenici	diskutuju	 i	kažu	kad	su	zajedno,	 jeste	nešto	plemenito,	 što	oformljuje
retku,	 najčistiju	 sredinu.	 To	 je	 vrlo	 teško	 naći	 u	 ljudskom	 društvu,	 i	 to	 je
najdobroćudnije,	 najdivnije	 parče	 zemlje,	 pa	 ne	 smete	 izgubiti	 tu	 sredinu.	 Jer	 ljudsko
društvo	 nastavlja	 da	 ide	 nizbrdo,	 i	 sve	 je	 gore	 i	 gore.	 Svi	 vi	 imate	 svoj	 posao	 u	 ovom
društvu	 običnih	 ljudi,	 i	 imate	 društvene	 aktivnosti—svi	 vi	 ste	 u	 kontaktu	 sa	 običnim
ljudima	i	društvom	običnih	ljudi.	U	skladu	s	tim,	ono	što	vidite	i	čujete,	bez	obzira	je	li
vam	 to	 namera	 ili	 ne,	 sve	 to	 ima	 veze	 sa	 stvarima	običnih	 ljudi,	 koje	 će	 ometati	 vašu
kultivaciju.	 Zato	 je	 korisno	 za	 vas	 da	 često	 učite	 Fa	 zajedno	 i	 upotrebljavate	 ovaj
rezervoar	sveže	vode	da	se	u	njemu	pročišćavate.

Takođe,	nedavno	sam	napisao	dva	članka,	koje	vi	nazivate	svetim	pismom.	Teme	koje	se
pominju	su	kritične;	to	su	u	ovom	času	očigledna	pitanja.	Znači,	ima	ljudi	koji	su	dostigli
poluprosvetljenje	 na	 niskim	 nivoima,	 koji,	 zbog	 toga	 što	 im	 nivoi	 nisu	 visoki,	 nemaju
naročito	 razumevanje	 Fa,	 i	 nisu	 u	 stanju	 da	 do	 kraja	 proniknu	 u	 puno	 toga	 što	 ja
predajem.	Pošto	su	oni	u	stanju	polu-prosvetljenja	na	niskim	nivoima,	oni	vide	neka	bića
sa	visokih	nivoa	koja	su	se	degenerisala	i	izbegla	u	Tri	domena	iz	dimenzija	na	visokim
nivoima	(pošto	se	tamo	dešava	Fa-ispravljanje,	stari	kosmos	se	dezintegriše,	a	stvara	se
novi,	pa	da	bi	utekli	od	ove	stvarnosti,	ta	bića	su	pobegla	u	ovu	dimenziju	ljudskih	bića—
ona	 su	došla	 u	 ljudsku	dimenziju	 da	 bi	 izbegla	 katastrofu),	 ili	 neke	bogove	na	niskom
nivou	koji	su	izvorno	postojali	u	Tri	domena.	Oni	ne	mogu	da	vide	pravu	sliku	onog	što
se	dešava	u	ovom	kosmosu.	Naravno,	oni	su	znali	za	to	pre	nego	što	su	došli	ovamo,	ali
nemaju	pojma	šta	se	desilo	otkad	su	stigli.	To	će	reći	da	su	ovde	potpuno	sputani.

Mnogi	od	njih	se	opiru	Fa-ispravljanju	i	Dafi,	ali	mnogi	od	njih	ne	znaju	pravu	situaciju.
Čak	i	bogovi	koji	su	izvorno	u	ovoj	dimenziji	nisu	došli	u	kontakt	s	tom	stvarnošću,	i	u
ishodu,	 oni	 nisu	 svesni	 istine.	 Pa	 i	 oni	 ometaju	 učenike	 Dafe.	 Neki	 od	 njih	 smetaju
namerno,	ne	znajući	da	ometaju	Veliki	Zakon	kosmosa	i	čine	ozbiljan	zločin—oni	to	ne
mogu	 da	 prepoznaju.	 Pošto	 je	 istina	 univerzuma	 sakrivena	 od	 njih,	 oni	mogu	 da	 vide
samo	stvari	unutar	Tri	domena.	Sada	je	Dafa	ušla	u	Tri	domena—započet	je	posao	u	Tri
domena.

Ovo	 stvara	 relativno	 snažnu	 smetnju	 za	 ljude	 čije	 je	 Treće	 oko	 (tianmu)	 otvoreno	 na
niskim	 nivoima.	 Neki	 učenici,	 svojim	 otvorenim	 Trećim	 okom	 vide	 veličanstvenog	 i
sjajnog	 boga	 koji	 će	 izgovoriti	 nekoliko	 reči	 i	 oklevetati	 Dafu.	 Naravno,	 sve	 to	 je	 on
izmislio.	 Njegov	 cilj	 je	 da	 zbuni	 učenike,	 da	 budu	 proterani	 iz	 Dafe.	 Neki	 od	 njih	 se
preruše	 u	moj	 fašen,	 i	 kažu	 vam	 šta	 da	 radite.	 Svaki	 onaj	 ko	 učeniku	 koji	 se	 kultiviše
jasno	kaže	šta	da	uradi	jeste	neko	ko	želi	da	naudi	Dafi	i	učenicima.	Zašto	vas	koriste?
Samo	zato	što	imate	jake	vezanosti.	Vi	birate	svoj	sopstveni	put,	i	vaša	buduća	pozicija	je
ono	gde	vaše	biće	treba	da	bude.	Neka	svi	razmisle:	pre	nego	što	moj	poduhvat	stigne	u
ovu	dimenziju,	i	to	je	pod	kontrolom.

Zašto	 im	 je	 dopušteno	 da	 to	 rade?	 Jer	 vaša	 kultivacija	 ne	može	 biti	 plovidba	mirnim
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morem	 sve	 do	 kraja.	 U	 budućnosti,	 kad	 se	 budete	 pojavili	 u	 nebeskom	 raju	 kao
veličanstveni	bog	koji	je	dostigao	Ispunjenje,	svi	bogovi	će	vas	pitati:	kako	si	se	kultivisao
do	ovog	mesta?	Kritično	je	da	li	si	prošao	teške	testove,	da	li	si	u	svojoj	kultivaciji	iskusio
nešto	gde	si	zbilja	morao	da	odlučiš	da	li	ćeš	nastaviti	kultivaciju	u	ovom	Fa,	i	da	li	si	bio
postojan	 tokom	 poteškoća.	 I	 tako	mi	 koristimo	 ovu	 smetnju	 da	 vam	 sagledamo	 srce.
Neki	ljudi	nisu	mogli	proći	ove	testove	i	napustili	su	Fa.	Neki	su	počeli	da	se	kolebaju.	Ali
ovakvi	slučajevi	postaju	sve	žešći.	Kao	rezultat,	ja	sam	pokrenuo	ovo	pitanje,	dajući	tim
ljudima	 koji	 su	 napustili	 Fa	 poslednju	 šansu;	 inače	 će	 propustiti	 ovu	 priliku.	 Neka	 svi
razmisle:	tokom	ispravljanja	kosmosa	od	strane	Fa,	mnogi	bogovi	na	visokom	nivou	su
postali	ne	tako	dobri	i	srušeni	su.	Oni	su	čak	izgubili	priliku	da	budu	ljudska	bića.	Mnogi
od	 njih	 su	 čak	 prognani	 na	mesta	 niža	 od	 ljudskih	 bića,	 a	 neki	 su	 uništeni.	 A	 šta	 je	 s
ljudima?	Ako	propustite	ovu	priliku,	nikad	se	neće	ukazati	druga.	Naravno,	vi	odlučujete
šta	hoćete.	Napisao	sam	taj	članak	da	vam	saopštim	da	ne	treba	propustiti	ovu	priliku.

Drugi	 članak	 je	bio	o	nekim	 ljudima	koji	 su	bili	 u	drugim	religijama,	 ili	 ljudima	koji	 su
praktikovali	 druge	 stvari.	 I	 oni	 su	 došli	 da	 nauče	Dafu,	 jer	 istina	 kosmosa	 postaje	 sve
očitija.	Na	kraju	krajeva,	bića	s	visokih	nivoa	imaju	neke	sposobnosti.	I	oni	su	shvatili	da
samo	 ova	 Dafa	 može	 istinski	 omogućiti	 ljudima	 da	 se	 vrate,	 i	 da	 nijedan	 drugi	 put
kultivacije	u	 ljudskom	društvu	 to	 više	ne	može	da	postigne.	 I	 zato	 su	oni	naveli	 svoje
sopstvene	ljude,	ili	neke	koji	nemaju	potpuno	razumevanje	ovog,	da	dođu	u	našu	Dafu.
Njihov	cilj	je	da	iskoriste	našu	Dafu	da	se	vrate	na	mesta	za	kojima	žude.	Oni	zapravo	ne
mogu	da	 se	 odreknu	 svojih	 sopstvenih	 stvari,	 i	 samo	 koriste	Dafu	 i	mene,	 umesto	 da
zaista	požele	da	se	kultivišu	u	Dafi.	U	svom	srcu,	oni	ne	mogu	da	se	odvoje	od	tih	tzv.
bogova,	 stvari	 za	 koje	 su	 vezani,	 ili	 čak	 stvari	 koje	 su	 već	 potpuno	 uništene	 i	 više	 ne
postoje.

Oni	su	ovde	u	ljudskoj	dimenziji,	i	uopšte	ne	znaju	za	ove	stvari.	Oni	bi	da	iskoriste	ovu
Dafu,	a	sama	takva	namera	je	greh.	Ja	bih	ih	isto	tako	mogao	ignorisati	i	pustiti	ih,	ali	ja
mislim	da	su	oni,	na	kraju	krajeva,	spoznali	ovaj	Fa.	Iako	im	srca	i	misli	nisu	čisti,	oni	su
pročitali	knjigu.	Zato	želim	da	im	dam	šansu,	ovo	razjašnjavajući	i	ukazujući	na	to.	Ako	i
dalje	 ne	možete	 da	 se	 promenite,	 zauvek	 ćete	 propustiti	 ovu	 priliku.	Mogu	 vam	 reći,
takvu	priliku	ne	treba	propustiti,	a	nove	šanse	neće	biti.	Dafa	je	uzvišena,	a	kultivacija	je
ozbiljna	stvar—to	nije	dečja	igra.	Mislite	li	da	ovo	možete	dobiti	kad	god	hoćete?	Mislite
li	da	ovo	možete	dobiti	onda	kad	vam	odgovara?	To	ne	zavisi	od	vas.	Ako	je	propustite,
propustili	ste	je	za	svagda.

Želim	 da	 pričam	 o	 još	 jednoj	 stvari.	 Među	 našim	 praktikantima	 ima	 puno	 mladih
učenika.	 Treba	 da	 pazite	 na	 svoj	 lični	 život.	 Po	 pitanju	 intime,	 ne	 smete	 slediti
degenerisano	ponašanje	društva	običnih	ljudi.	Možete	imati	muža	ili	ženu—to	je	u	redu,	i
tako	treba	da	bude.	Nije	problem	da	se	kultivišete	dok	se	maksimalno	saobražavate	sa
društvom	običnih	 ljudi.	U	redu	 je	da	živite	kao	muž	 i	žena,	ali	ako	niste	muž	 i	žena,	a
imate	seksualne	odnose,	onda	činite	nešto	najprljavije.	To	je	nešto	što	bogovi	apsolutno
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ne	mogu	prihvatiti—ni	jedan	jedini	bog	to	ne	može	da	prihvati.	Zato	dobro	pazite	na	ovo.
Tok	 kultivacije	 jedne	 osobe	 je	 istorija	 tog	 kultivatora.	Nebrojeni,	 neizmerni,	 bezbrojni
bogovi	posmatraju	svaku	misao	i	svaki	čin	učenika	Dafe.	Kao	kultivatori	koji	su	odlučni
da	dostignu	Ispunjenje,	zašto	ne	možete	proći	ovaj	test?	Za	danas	ću	ovde	stati.	Nadam
se	 da	 će	 ova	 konferencija	 biti	 uspešna.	 Sutra	 popodne	 ću	 vam	 odgovoriti	 na	 pitanja.
Sada	možete	nastaviti	s	konferencijom,	učenici	mogu	podeliti	svoja	iskustva	i	shvatanja.

Dobar	dan!

Sudeći	 po	 prethodna	 dva	 dana,	 ova	 konferencija	 je	 zaista	 veoma	 uspešna.	 Nikad	 nije
previše	konferencija	poput	ove—one	će	koristiti	našim	učenicima,	omogućiti	 svima	da
napreduju,	 pomoći	 ljudima	 da	 nauče	 jedni	 od	 drugih	 gde	 su	 im	 nedostaci,	 i	 pogurati
ljude	 da	 neprekidno,	 marljivo	 napreduju.	 To	 je	 vrlo	 dobro.	 Upravo	 to	 je	 cilj	 Fa
konferencija.	One	 vam	pomažu	u	 vašoj	 praksi	 kultivacije,	 što	 je	 cilj	Dafa	 konferencija.
Pored	 toga,	 možda	 ste	 već	 shvatili	 da	 ova	 konferencija	 ima	 uočljivu	 karakteristiku:
razumevanje	 Fa	 zapadnih	 učenika	 je	 sve	 dublje.	Mislim	da	 smo	ovaj	 put	 s	 njima	 imali

najdublji	razgovor	do	sada.	(Aplauz)	To	je	zato	što	oni	nastavljaju	da	uče	Fa,	oni	su	sve
više	i	više	sposobni	da	racionalno	shvate	ovaj	Fa,	i	oni	mogu	da	govore	o	sebi	iz	Fa.	To	je
zaista	 odlično.	 Ovo	 popodne	 pre	 svega	 je	 namenjeno	 za	 odgovore	 na	 vaša	 pitanja.	 U
redu,	sada	ću	početi	da	odgovaram	na	pitanja.

Pitanje:	Dafa	muzika,	 “Pudu”,	može	 da	 gane	 ljude	 do	 suza.	Odakle	 je	 stigla	 ova	 dirljiva
muzika?

Učitelj:	Ta	muzika	 se	od	 juče	pušta	na	konferenciji.	 Svi	 ste	 je	 čuli,	 i	 vrlo	 je	uzvišena	 i
dirljiva.	Ovo	 je	naša	sopstvena	Dafa	muzika.	Pomislio	sam,	pošto	će	biti	 sve	više	 i	više
naših	učenika	Dafe,	da	našu	muziku	za	vežbe	treba	staviti	na	raspolaganje	javnosti	preko
izdavača.	 Ovo	 uključuje	 pitanje	 autorskih	 prava.	 Zato	 sam	 istovremeno	 zauzeo	 dva
pristupa:	prvo,	sa	kompozitorom	smo	pričali	o	pitanju	autorskih	prava;	drugo,	zamolio
sam	muzičara	koji	je	praktikant	da	komponuje	pesmu	koja	će	zadovoljiti	naše	potrebe	za
muzikom	za	vežbe.	Lično	sam	pričao	sa	praktikantom	i	rekao	mu	kako	da	to	napravi,	 i
on	 je	vrlo	brzo	završio	kompoziciju.	Komponovao	 je	dve	pesme—“Điši”	 i	 “Pudu.”	U	 isto
vreme,	kompozitor	muzike	za	vežbe,	koju	smo	prvobitno	koristili,	takođe	je	učio	Fa,	pa

je	 i	 on	 bez	 uslova	 predao	 muziku	 Dafi.	 (Aplauz)	 Ovo	 je	 svakako	 nešto	 što	 donosi
neizmernu	 moćnu	 vrlinu.	 Učinilo	 mi	 se	 da	 je	 ovo	 zbilja	 predivno.	 Tako	 mi	 treba	 da
nastavimo	da	koristimo	originalnu	muziku	za	vežbe,	jer	svima	nam	je	poznata.

Držaćemo	se	prvobitne	muzike	dok	radimo	vežbe,	jer	promena	bi	za	sve	bila	zahtevna.
Na	ovaj	način	ništa	ne	 treba	da	 se	menja,	 što	 je	 sjajno.	Međutim,	nova	muzika	 je	 vrlo
dobro	 komponovana.	 Kad	 su	 je	 čuli,	 svi	 su	 pomislili	 da	 je	 odlična;	 jedino	 što	 je	 vrlo
uzvišena	i	dirljiva.	Tako	uzvišena	i	dirljiva,	ona	lako	izmami	suze	ljudima	i	uskomeša	im
emocije,	 otežavajući	 im	 da	 uđu	 u	mirnoću	 dok	 rade	 vežbe.	 Zato	 ja	mislim	 da	 se	 ove
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pesme	mogu	puštati	na	konferencijama	ili	drugim	Dafa	aktivnostima;	pored	toga,	njih	je
komponovao	naš	učenik	Dafe,	pa	je	to	muzika	naše	Dafe.	Molim	vas	da	primite	ka	znanju
da	 i	 dalje	 treba	 da	 koristimo	 originalnu	muziku	 za	 vežbe,	 jer	 ta	muzika	 već	 ima	 vrlo
moćno	dejstvo	na	učenike.

Pitanje:	 Vreme	 meditacije	 znatno	 varira	 među	 praktikantima.	 Da	 li	 će	 odgovarajuće
razlike	i	dalje	postojati	nakon	što	se	dostigne	Ispunjenje?

Učitelj:	Ne.	Bez	obzira	koliko	se	visoko	kultivišete,	vaše	telo	nakon	Ispunjenja	više	nije
to	koje	je	sputava	ova	ljudska	dimenzija	ili	vreme,	ili	bilo	koji	elementi	ove	dimenzije.	To
više	neće	uticati	na	vas	kad	meditirate—biće	vam	lako	bilo	da	sedite	ili	ležite.

Pitanje:	 Vreme	 za	 kultivaciju	 je	 ograničeno.	 Mnogi	 praktikanti	 se	 brinu	 da	 neće	 biti
dovoljno	vremena.

Učitelj:	 Ta	 misao	 nije	 u	 redu—to	 je	 još	 jedna	 vrsta	 vezanosti.	 Možete	 imati	 osećaj
hitnosti,	 što	može	da	posluži	 kao	pokretačka	 snaga	 za	brže	napredovanje	 i	 promptno
Ispunjenje,	ali	ako	ste	vezani	za	ove	stvari,	to	će	svakako	postati	prepreka.	To	će	odložiti
vaše	napredovanje	 i	uticati	na	vašu	kultivaciju.	Zato	nemojte	misliti	ni	o	čemu,	 i	 samo
napred,	 kultivišite	 se.	 Ako	 se	 kultivišete,	 garantovano	 je	 da	 se	 krećete	 u	 pravcu
Ispunjenja.	Ako	možete	da	prebrodite	te	kritične	trenutke,	Ispunjenje	će	biti	pred	vama.
U	svojoj	kultivaciji,	svako	od	vas	bi	se	mogao	susresti	sa	stvarima	koje	vas	pogađaju	do
srži,	 i	 taj	 osećaj	 ponekad	 može	 biti	 vrlo	 snažan.	 Neke	 od	 tih	 stvari	 možda	 se	 neće
direktno	manifestovati	oko	tebe,	na	tvom	telu,	ili	u	stvarima	s	kojima	se	srećeš.	One	bi
se	 mogle	 manifestovati	 u	 stvarima	 kroz	 koje	 drugi	 ljudi	 prolaze,	 ili	 kad	 vas	 drugi
kritikuju,	 ili	 tokom	 nekih	 drugih	 sukoba.	 Sve	 ovo	 će	 vas	 navesti	 da	 izaberete	 između
učiti	 ili	 ne	učiti	Dafu,	 i	 da	 li	 želite	ovaj	 Fa.	Gledaće	 se	na	ono	 što	 izaberete.	 Svi	 će	 se
susresti	s	ovim	situacijama.

Prema	 tome,	 kad	 se	 susretneš	 s	 tim	 stvarima,	 to	 je	 test	 da	 se	 vidi	možeš	 li	 nastaviti
kultivaciju,	i	možeš	li	se	marljivo	kultivisati	u	Dafi.	Ovo	je	nešto	najkritičnije.	Morate	biti
načisto	 da	 tokom	 vašeg	 procesa	 kultivacije,	 u	 svakom	 trenutku	 može	 vam	 biti	 data
prilika	u	kojoj	se	testirate	možete	li	dostići	Ispunjenje.	Možda	nećete	moći	proći	test	jer
ne	možete	biti	 čvrsti	 u	Dafi,	 ili	 ćete	možda	proći	 zato	 što	 imate	 čvrstu	 veru	u	Dafu—
probićete	se	ako	ste	odlučni.	Bilo	da	prođete	ili	padnete,	posle	toga	možda	ćete	osećati
da	to	nije	bilo	ništa,	ali	dok	ste	u	tome,	nećete	misliti	da	to	nije	ništa.	Svejedno,	to	je	test
možeš	 li	 ići	 ka	 Ispunjenju.	 To	 je	 ono	 najkritičnije.	 Zapravo,	 mi	 vrlo	 lako	 možemo
osloboditi	 ljude	 nekih	 vezanosti.	 Kad	 se	 potvrdi	 da	 taj	 pojedinac	 može	 dostići
Ispunjenje,	 on	može	 iskoristiti	 svoje	 vreme	da	 se	oslobodi	 svojih	preostalih	 vezanosti.
Zato	 vam	 svima	 kažem	 da	 se	 na	 svom	 putu	 kultivacije	 možete	 susresti	 s	 takvim
situacijama.	Od	vas	zavisi	možete	li	izaći	na	kraj	s	njima,	možete	li	ih	proći.	Bez	obzira
ko	je	taj	ko	je	usred	raznih	teškoća,	bez	obzira	ko	je	taj	na	koga	će	biti	udareno	do	srži,
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što	će	ga	pokolebati,	tako	da	nije	sposoban	da	izađe	na	kraj	sa	tekućim	stvarima	mirno
kao	obično—to	su	trenuci	koji	najviše	testiraju	ljude.

Pitanje:	 Je	 li	 u	 redu	 dodati	 simultani	 prevod	 na	 stranom	 jeziku	 na	 muziku	 za	 vežbe,
ostavljajući	glas	Učitelja?

Učitelj:	To	je	u	redu.	Ali	je	još	bolje	ne	dodati	simultani	prevod.	Nije	ni	loše,	jer	to	može
biti	 od	 pomoći	 novim	 učenicima.	 Međutim,	 moji	 snimci	 predavanja	 treba	 da	 imaju
simultani	prevod,	i	to	je	sada	u	toku.	Moj	glas	mora	biti	prisutan.	Kao	što	znate,	moj	glas
nije	naprosto	glas.	Zato	moj	glas	mora	biti	tu	pored	glasa	prevodioca.	Na	taj	način	će	vaš
proces	 slušanja	 i	 dobijanja	 Fa	 biti	 jednak	 kao	 kad	 me	 kineski	 učenici	 slušaju	 na
kineskom.

Pitanje:	Kad	 se	neko	kultiviše	do	 tačke	Postavljanja	 tajanstvenog	prolaza,	hoće	 li	mu	 se
otvoriti	Treće	oko?

Učitelj:	 Treće	 oko	 kod	 nekih	 ljudi	 će	 ostati	 otvoreno,	 a	 kod	 nekih	 neće.	 To	 zavisi	 od
pojedinca	i	njegovih	konkretnih	okolnosti.	Ne	treba	biti	vezan	za	ovo.	Upravo	ste	čuli	šta
je	jedan	učenik	sa	zapada	rekao	u	svom	iskustvu:	“Ja	ništa	ne	mogu	da	vidim,	ali	čvrsto
verujem	u	 ovu	Dafu.”	Ne	 osvrćući	 se	 na	 to	 koliko	 se	 dobro	 ova	 osoba	 kultivisala,	 ove

njegove	 reči	 su	 zbilja	 izuzetne.	 (Aplauz)	 Dostići	 Ispunjenje	 putem	 prosvetljavanja	 u
stvari	–	to	je	zbilja	nešto	izuzetno.	Naravno,	ovo	ne	znači	da	oni	ljudi	koji	mogu	da	vide
nisu	izuzetni.	Svi	imaju	sopstvenu	situaciju	u	kultivaciji.	Svakako	će	vam	biti	dopušteno
da	vidite	ono	što	treba	da	vidite.	Garantovano	je	da	vam	neće	biti	dopušteno	da	vidite
ono	što	ne	treba	da	vidite.	Neki	ljudi	žele	da	vide,	i	to	je	vezanost	samo	po	sebi.	Pa	kad
već	imate	ovu	vezanost,	neće	vam	biti	dopušteno	da	vidite.	Neki	ljudi	se	mogu	vratiti	na
svoje	mesto	samo	kroz	prosvetljavanje	u	Fa,	a	 ipak	insistiraju	da	vide.	Da	biste	dostigli
Ispunjenje,	radi	vaše	sopstvene	budućnosti,	mi	vam	ne	možemo	dopustiti	da	vidite,	i	to
je	za	vašu	sopstvenu	korist.

Svi	 aranžmani	 sačinjeni	 za	 vas	 kao	 kultivatore	 su	 za	 vašu	 korist.	 To	 apsolutno	nije	 za

mene,	 vašeg	 Učitelja.[7]	 Svi	 oni	 su	 priređeni	 radi	 vašeg	 Ispunjenja.	 (Aplauz)	 Zato	 se
nadam	da	ćete	se	osloboditi	svih	svojih	vezanosti—ni	malo	nemojte	zadržati.	Osoba	stiče
prirodno,	 bez	 težnje.	Kad	 imate	 žudnju,	 to	 je	 vezanost.	Vi	 se	možete	osloboditi	 svega
čemu	obični	ljudi	streme.	Ono	što	vi	želite	da	steknete	su	divnije	stvari	koje	obični	ljudi
ne	mogu	da	 steknu,	 i	 dok	 se	 svi	 oslobađate	 stvari	 običnih	 ljudi,	 zašto	 i	 dalje	 želite	da
težite	tim	stvarima?	Ne	težite	li	 im	da	biste	ih	koristili	među	običnim	ljudima?	Iskreno
rečeno,	niste	li	i	dalje	vezani	za	te	trivijalne	stvari	običnih	ljudi?	Naravno,	možete	misliti:
“Kako	bi	lepo	bilo	kad	bih	mogao	da	vidim	za	vreme	kultivacije.”	U	pozadini	“kako	bi	lepo
bilo,”	mogla	 bi	 postojati	 vezanost.	 Ima	 i	 drugih	 razloga,	 i	 nije	 to	 tako	 prosto	 kao	 što
spolja	 izgleda.	 Da	 bih	 zbilja	 bio	 odgovoran	 prema	 vama,	 ja	 vas	 moram	 osloboditi
vezanosti	koje	su	skrivene	duboko	u	vama.
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Pitanje:	Dolazim	 iz	 Evrope.	 Jedna	 poteškoća	 često	mi	 znatno	 otežava	 hodanje.	 Činim	 li
nešto	pogrešno?

Učitelj:	Mnogi	zapadnjaci	uživaju	da	džogiraju,	 ili	da	 idu	u	 teretanu.	Neki	 ljudi	 takođe
uživaju	u	šetnji,	misleći	da	će	 im	to	pomoći	da	budu	zdravi.	 Imaju	 li	 te	stvari	dejstvo?
One	mogu,	na	površini	tela,	odigrati	ulogu	odbrane	od	slabijih	i	ne	tako	ozbiljnih	bolesti.
Jasnije	i	tačnije	rečeno,	ova	vrsta	odbrambene	funkcije	služi	da	spreči	karmu	da	se	vrati
na	površinu.	Čini	da	karma	ostane	tamo	iza.	Privremeno	može	da	spreči	karma-bolest
da	 dospe	 na	 površinu	 tela.	 Ovo	 je	 ta	 vrsta	 odbrambene	 funkcije	 o	 kojoj	 pričamo.	 Za
kultivatore,	s	druge	strane,	mi	verovatno	moramo	naterati	svu	vašu	akumuliranu	karma-
bolest	da	izbije	na	površinu—da	sve	istisnemo	van—i	istinski	vas	učinimo	fundamentalno
zdravim,	učinimo	vas	slobodnim	od	karme,	učinimo	vas	čistim.	Ovo	može	biti	u	sukobu
[sa	 odbrambenom	 funkcijom].	 Možda	 vam	 iz	 tog	 razloga	 ne	 govorimo	 da	 to	 radite.
Kultivaciona	praksa	je	jedini	način	koji	omogućava	biću	da	dostigne	uistinu	zdrav	život.
Pa	 ako	 šetnjom	 želite	 da	 dostignete	 zdravlje,	 iskreno	 govoreći,	 ovo	 govori	 da	 i	 dalje
nemate	 čvrstu	 veru	 u	Dafu.	Mislite	 da	 vam	Dafa	 ne	može	 doneti	 zdravo	 telo	 kao	 što
šetnja	može.	Ili	možda	mislite	da	niste	ozbiljno	razmislili	o	tome,	i	da	naprosto	šetate	iz
navike.	Onda	 je	možda	ta	vaša	navika	postala	vezanost,	a	vi	 to	ne	shvatate,	pa	morate
eliminisati	tu	vezanost.	Možda	uklanjanje	ove	vezanosti	vidite	kao	nedaću	ili	prepreku.
Zašto	onda	ovo	ne	možete	sagledati	iz	druge	perspektive	i	videti	treba	li	da	eliminišete
neke	od	svojih	vezanosti?	Nije	li	vreme	koje	ujutru	ili	uveče	trošite	na	džogiranje	bolje
iskoristiti	za	vežbanje	vežbi?	Kad	ste	suočeni	s	problemima,	mislim	da	ako	ste	u	stanju
da	razmislite	šta	je	to	kod	vas	što	nije	u	redu,	tada	najbrže	možete	napredovati.	Kad	se
sretnete	s	teškoćama,	preispitajte	se,	i	možda	ćete	pronaći	problem.

Pitanje:	Da	 li	 se	 i	kad	čitamo	može	 javiti	 stanje	 iz	vežbe	meditacije,	kao	što	 je	nestanak
tela,	dok	samo	um	ostaje	da	čita	knjigu?

Učitelj:	To	se	može	desiti.	Pošto	je	to	Fa,	može	doneti	bilo	koje	stanje.	Bilo	koje	stanje
može	se	javiti.

Pitanje:	Imam	mentalne	prepreke	da	učestvujem	u	aktivnostima	širenja	Fa.	Šta	da	radim?

Učitelj:	Znači	kažeš	da	ne	želiš	da	radiš	stvari	na	širenju	Fa	 (hong-fa).	Onda	probaj	da
pronađeš	koren	u	tome	što	te	sprečava.	Zapravo,	svima	vam	mogu	reći:	ne	mora	svako
od	vas	učestvovati	u	aktivnostima	širenja	Fa,	niti	ste	vi	obavezni	da	radite	ovo	ili	ono.	Mi
nemamo	 takve	odredbe.	 Ja	nemam	 takve	 zahteve	prema	vama.	Međutim,	 kao	učenici,
ako	ste	 imali	koristi	 [od	Dafe]	 i	nalazite	da	 je	 to	nešto	dobro	 i	želite	da	kažete	svojim
rođacima,	 svojim	 prijateljima	 i	 drugim	 ljudima	 za	 ovu	 dobru	 stvar,	 to	 je	 čin	 velike
milosti.	To	dolazi	iz	vašeg	srca—vi	sami	to	želite	da	uradite.	Ako	ne	želite,	onda	nemojte
siliti	sebe.	Zato	se	nadam	da	ako	imate	želju	da	ovo	radite,	onda	ćete	prionuti	i	to	raditi,
jer	mi	govorimo	o	milosti,	i	svi	mi	želimo	da	podelimo	dobro	s	drugima.	Na	ovom	svetu,
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ništa	što	daš	drugima	neće	dugo	trajati.	Ako	im	daš	novac,	oni	će	ga	brzo	potrošiti,	zar
ne?	Bez	obzira	koliko	bile	 lepe	stvari	koje	drugima	daš,	nema	načina	da	 ih	oni	zauvek
zadrže.	 Kad	 osoba	 dođe	 na	 ovaj	 svet,	 ona	 dolazi	 bez	 ičega,	 a	 kad	 ode,	 nju	 sahrane	 u
zemlju	i	sve	njeno	se	raspada.	Ništa	nećeš	moći	da	poneseš	sa	sobom,	pa	kad	odlaziš,	na
jednak	način	odlaziš	bez	ičeg.	Šta	može	da	traje?	Samo	Fa,	koji	daš	drugima,	večito	traje,
i	zato	je	to	nešto	najdragocenije.	Da	se	vratimo	na	početak,	raditi	stvari	na	širenju	Fa	je
nešto	najsvetije.	Naravno,	ja	ne	kažem	da	to	svi	treba	da	rade	–kažem	da	sebe	ne	treba
siliti.	 Ako	 to	 želite,	 onda	 to	 činite;	 ako	 ne	 želite	 to	 da	 radite,	 ja	 neću	 reći	 da	 niste	 u
pravu.

Pitanje:	Da	bi	 se	zapadnjacima	pomoglo	da	dobiju	Fa,	 je	 li	 bolje	 reći	 im	da	čitaju	Falun
Gong	ili	Džuan	Falun?

Učitelj:	 To	 zavisi	 od	 vaše	 lokalne	 situacije.	 Nema	 jednoobraznog	 aranžmana,	 niti	 ima
ikakvih	 pravila.	 Ako	 mislite	 da	 njihovom	 razumevanju	 može	 pomoći	 da	 najpre	 čitaju
Falun	Gong	 ,	onda	samo	napred,	uradite	 tako.	Ako	vam	se	čini	da	učenici	 imaju	dosta
dobar	urođeni	kvalitet	i	da	imaju	dublje	razumevanje,	onda	je	u	redu	uputiti	ih	da	odmah
čitaju	Džuan	Falun.	Znači,	postupite	u	skladu	sa	konkretnom	situacijom	i	okolnostima.
Vrlo	je	jednostavno,	nema	pravila.

Pitanje:	 Cenjeni	Učitelju,	 kakva	 je	 veza	 “prirode”,	 koju	 pominjete	 u“Bez	 greške	 u	 buda-
prirodi”	sa	“urođenom	milostivom	prirodom”,	koja	se	pominje	u	“Buda-prirodi”?[8]

Učitelj:	 Ta	 dva	 su	 u	 vezi,	 ali	 na	 neki	 način	 takođe	 nemaju	 veze.	 Jer	 vaša	 priroda	 je
manifestacija	domena	koji	je	određen	vašim	nivoom.	Drugim	rečima,	to	je	manifestacija
na	vašem	nivou,	ili	manifestacija	otelotvorenja	Dafa	standarda	u	domenu	i	nivou	gde	ste
prvobitno	 bili	 rođeni.	 Može	 se	 pokazati	 tokom	 kultivacije;	 ili,	 dok	 se	 neprekidno
popravljate	 u	 svojoj	 kultivaciji,	 stanja	 koja	 se	 neprekidno	prikazuju	 kao	 rezultat	 vašeg
sve	dubljeg	razumevanja	na	različitim	nivoima—to	je	vaša	priroda.	Ali	sebična	osobina	je
ono	čime	ste	postepeno	bili	zagađeni	tokom	izuzetno	duge	istorije	univerzuma.	Ako	su
celokupan	univerzum	i	kosmička	tela	skrenuli	s	Fa,	onda	će	se	slična	pojava	svuda	javiti,
a	da	niko	toga	neće	biti	svestan.	Baš	kao	što	je	boraviti	usred	struje	običnih	ljudi:	iako	se
ljudsko	društvo	degenerisalo	do	tako	strašne	mere,	bića	to	ne	mogu	da	registruju,	pa	i
dalje	misle	da	je	ovde	sve	predivno.	To	je	ta	ideja.	Tako,	u	svojoj	kultivaciji,	vi	ne	samo	da
treba	da	dostignete	nivoe	u	različitim	domenima	i	vratite	se	svojoj	prirodi,	već	takođe
treba	da	se	oslobodite	stvari	s	kojima	ste	zagađeni	u	različitim	vremenima,	na	različitim
nivoima,	u	različitim	domenima—morate	eliminisati	sve	te	stvari.	 Ja	želim	da	vam	dam

mogućnost	da	dostignete	domen	najčistiji	od	nastanka	Neba	i	Zemlje.	(Aplauz)

Pitanje:	Kad	radimo	petu	vežbu,	svaki	od	položaja	jačanja	mi	radimo	po	20	minuta,	što	se
razlikuje	od	verbalnih	instrukcija	Učitelja…	[je	li	to	u	redu]?
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Učitelj:	Ako	možete	da	radite	duže	nego	što	traje	muzika	za	vežbe,	ili	drugim	rečima	ako
možete	da	nastavite	vežbe	nakon	što	se	muzika	završi,	onda	slobodno	produžite	vežbu.
Svejedno	je	da	li	koristite	muziku	ili	ne.	Mi	slušamo	muziku	da	bi	vam	ona	zamenila	vaše
haotične	misli;	 inače	 biste	 imali	 svakojake	misli.	Mislili	 biste	 o	 ovom,	 o	 onom…	Osim
toga,	ova	muzika	je	naša	Dafa	muzika.	Ona	ima	unutrašnja	značenja,	kao	i	veličanstveni
Buda	Fa	u	pozadini.	Pa	kad	slušate	muziku,	to	je	kao	da	slušate	muziku	bude	ili	glas	bude
—ona	ima	tu	funkciju.	Ako	kažete	da	možete	dostići	mirnoću	i	misli	vam	ne	lutaju,	onda
je	za	vas	 isto	slušali	muziku,	 ili	ne.	Ako	možete	vežbati	vežbe	duže,	u	redu	 je	to	raditi
bez	muzike.

Pitanje:	Koji	je	odnos	između	ulaska	u	ding	i	dostizanja	mirnoće?

Učitelj:	Mirnoća	 se	dostiže	 kad	postanete	uzvišeni,	 kad	ništa	ne	mislite	 radeći	 vežbe.
Ući	u	ding	znači	da	ste	sposobni	da	postanete	ding—ući	u	stanje	kad	“zaboravimo	formu
i	zaboravimo	sebe.”	Ali	morate	biti	svesni	da	vežbate.	“Zaboraviti	formu”	je	kad	osećate
da	vam	je	čak	i	telo	nestalo.	“Zaboraviti	sebe”	je	kad	ni	o	čemu	ne	mislite	osim	o	tome	da
radite	vežbu.	To	je	dobro	stanje,	i	zove	se	postati	ding,	ili	ući	u	ding.

Pitanje:	Posle	dugo	vremena	saobraženosti	 sa	stanjem	društva	običnih	 ljudi,	vrlo	 je	 lako
ploviti	sa	strujom,	zar	ne?

Učitelj:	To	je	istina.	Zato	ja	kažem	da	svi	učenici	treba	da	idu	na	vežbališta	da	vežbaju	i
prisustvuju	grupnom	učenju	bez	obzira	 jesu	li	početnici,	 ili	veterani.	Ta	sredina	će	vas
pročistiti,	i	neprekidno	će	pročišćavati	vaš	jezik,	ponašanje	i	predstave	koje	su	zagadili
obični	ljudi.

Pitanje:	Kad	je	veoma	tiho	tokom	vežbanja,	ako	se	odjednom	začuje	nešto,	ja	se	po	pravilu
uplašim.

Učitelj:	To	 je	u	 redu.	Puno	 je	 izreka	u	drugim	praksama,	poput	 toga	da	se	 ljudi	mogu
uplašiti,	pa	njihov	či	neće	moći	da	se	spusti	s	glave,	i	slično.	Mi	nemamo	tih	problema.
Ali	 svi	 će,	 bez	 obzira	 ko	 vežba,	 naići	 na	 situacije	 gde	 ih	 buka	 uznemirava.	 Sirene
udaljenih	 automobila,	 žagor	 u	 susedstvu,	 pa	 čak	 i	 zvuci	 koji	 se	 iznenada	 jave	 kod	 vas
kući	će	vas	uznemiravati,	 i	 to	niko	ne	može	 izbeći.	To	 je	zato	što	 ljudi	 imaju	karmu,	a
gde	je	karma,	tamo	je	i	teškoća.	Ali	to	neće	dugo	potrajati.	Ova	pojava	obično	nastaje	u
početnim	fazama	kultivacije.	Posle	nekog	vremena	vežbanja,	ovakve	pojave	prestaju	da
postoje.

Pitanje:	Da	li	nam	Učitelj	može	reći	koje	je	poreklo	prakse	kultivacije?

Učitelj:	E,	pa,	 to	što	želiš	da	znaš	 je	krupna	stvar.	Čak	ni	kosmička	 tela	 [koja	postoje]
tokom	ove	epohe	nisu	primordijalna.	Vi	nemate	predstave	koliko	 je	ogroman	koncept
kosmosa	o	kom	ja	govorim.	Koncept	kosmosa	koji	vi	zamišljate,	ili	koji	vam	ja	iskazujem
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—bez	obzira	koliko	je	ogroman—je	i	dalje	unutar	vrlo	uskog	raspona.	Pa	ako	biste	hteli	da
dođete	do	porekla	kultivacije,	to	bi	bilo	nezamislivo.	Zato	to	za	vas	ne	bi	imalo	nikakvog
smisla,	i	nema	nikakve	veze	s	vašom	kultivacijom.

Pitanje:	 Ono	 što	 Učitelj	 prenosi	 je	 Fa	 kosmosa.	 Zašto	 onda	 Falun	 raj	 nije	 na	 visokom
nivou?

Učitelj:	Zašto	bi	Falun	raj	morao	biti	na	visokom	nivou?	Kao	što	sam	rekao,	i	sad	moram
da	ponovim:	ja	ovde	sedim	kao	ljudsko	biće,	pa	me	smatrajte	ljudskim	bićem.	Baš	kao	vi,
i	 ja	moram	da	 jedem	i	spavam.	Naravno,	svako	biće	 ima	svoje	poreklo.	 I	 ja	 imam	svoje
poreklo.	Poslednja	stanica	na	kojoj	sam	bio	pre	nego	što	ću	doći	ovamo	bila	je	Falun	raj.
Možda	 sam	 se	 zaustavljao	 i	 stvarao	 druge	 rajeve	 na	 još	 višim	nivoima,	 dalje	 od	 Falun
raja.	Ne	brinite	za	to—nemojte	misliti	o	tome.

Pitanje:	 Bogovi	 na	 vrlo	 visokim	nivoima	nemaju	 ljudsko	 obličje.	 Da	 li	 onda	 tamo	među
bogovima	i	dalje	postoji	razlika	između	buda	i	taoa?

Učitelj:	 Sećam	 se	 da	 sam	 pisao	 o	 tome	 u	 jednom	 članku:	 kosmos	 je	 naprosto	 tako
ogroman.	 Postojeći	 koncept	 „bude“,	 što	 je	 ono	 kako	 ste	 vi	 shvatali	 “budu,”	 je	 vrlo
ograničen.	 Koncept	 bude	 je	 zapravo	 vrlo	 širok.	 Ali	 čak	 i	 tako	 širok,	 on	 i	 dalje	 ne
prevazilazi	prevelik	raspon	u	kosmosu.	Ni	koncept	“taoa”	ne	može	da	pokrije	ogromni
kosmos.	Ovo	znači	da	oni	prestaju	da	postoje	 izvan	određenog	nivoa.	 Ipak	 ja	biram	da
budem	u	obličju	 bude;	 ranije	 nisam	 imao	obličje,	 tj.	 telo—ovde	 vam	govorim	nešto	na
jako	 visokom	 nivou.	 Ranije	 sam	 vam	 pominjao	 da	 sam	 ja	 izabrao	 da	 budem	 u	 obličju
Bude,	i	da	ja	predajem	Fa	kosmosa	sa	stanovišta	Buda-škole.	Zapravo,	ja	posedujem	sva
obličja.	Da	si	puno	čitao	knjigu,	znao	bi	ovo.	Već	sam	o	tome	govorio.

Pitanje:	Mi	smo	vaši	učenici.	Kad	se	budemo	Ispunili,	hoćemo	 li	moći	da	znamo	na	vrlo
visokom,	najvišem	nivou,	da	postoji	naš	Učitelj?

Učitelj:	Neki	hoće,	mada	će	to	biti	sve	što	će	znati.	Neki	neće,	jer	stvari	iznad	vas	vam
neće	biti	otkrivene—nećete	znati	ništa	o	tim	stvarima.	Znači	da	u	vašem	konceptu	neće
postojati	ništa	što	 je	više.	Kad	pogledate	nivoe	 ispod,	sve	ćete	znati	 jednim	pogledom;
sve	će	se	prikazati	pred	vašim	očima,	a	iznad	vašeg	nivoa	neće	biti	ničeg.	Stanje	koje	se
manifestuje	u	tom	domenu	nije	nešto	što	sada	možete	razumeti.	Iako	tamo	postoje	Fa-
principi,	a	ja	sam	govorio	o	stvarima	na	vrlo	visokim	nivoima,	ja	i	dalje	koristim	ljudski
jezik.	U	to	vreme,	Fa-principi	koje	ćete	znati	i	čuti	apsolutno	neće	biti	na	jeziku	kojim	ja
sada	predajem.	Svi	vaši	koncepti	će	se	promeniti,	i	vama	će	se	činiti	da	iznad	vas	ništa
ne	 postoji.	 Mislićete	 da	 možda	 postoje	 stvari	 na	 višim	 nivoima	 i	 da	 je	 barem	 Učitelj
možda	tamo,	ali	 to	 je	sve.	Pa	čak	 i	 te	misli	će	biti	slabe.	 Jer	te	stvari	će	određivati	vaš
Stepen	 dostignuća,	 određivaće	 ih	 vaš	 nivo.	 Kad	 se	 budete	 kultivisali	 do	 tog	 nivoa,
imaćete	svu	moć	nad	nivoima	ispod	vas.	Ali	po	pitanju	nivoa	iznad	vas,	tu	nećete	imati
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nikakvu	moć.

Pitanje:	Da	li	je	apsolutno	neophodno	izlagati	veliki	Falun	na	sajmovima	zdravlja?

Učitelj:	Učenici	prisustvuju	sajmovima	zdravlja	iz	njihove	duboke	ljubavi	prema	Dafi,	jer
žele	da	omoguće	da	više	ljudi	dobije	Fa.	Povodom	toga	treba	li	da	izlažemo	znak	faluna,
nemojte	 misliti	 o	 tome	 koristeći	 ljudske	 predstave.	 Bez	 obzira	 na	 to,	 ja	 sam	 uvek
sugerisao	da	kad	radimo	te	stvari	uzmemo	u	obzir	specifične	okolnosti.	Ni	u	čemu	ne
treba	 da	 idemo	u	 krajnosti.	 Pošto	 u	 svojoj	 kultivaciji	 koristimo	 forme	društva	 običnih
ljudi,	u	našoj	kultivaciji	potrebno	je	da	budemo	usklađeni	sa	običnim	ljudima	što	je	više
moguće.	 Vaše	 razumevanje	 ovih	 reči	 ne	 treba	da	 vam	pada	na	 pamet	 samo	povodom
načina	 na	 koji	 se	 kultivišete,	 već	 takođe	 i	 u	 vašim	 aktivnostima	 širenja	 Fa,	 vašem
vežbanju,	i	svom	vašem	ponašanju.	Tek	tada	će	više	ljudi	moći	da	vas	razume,	i	tek	tada
ćete	pomoći	da	više	ljudi	dobije	Fa.	Nemojte	da	ljudi	misle	da	radite	nešto	religiozno	ili
sujeverno,	 i	nemojte	da	vas	ne	shvataju.	Ako	ovo	postane	faktor	koji	sprečava	 ljude	da
dobiju	 Fa,	 to	 nije	 dobro.	 Zato	 sve	 treba	 da	 radimo	 kako	 treba—kad	 je	 to	 u	 pitanju
moramo	biti	razboriti.

Pitanje:	Nakon	što	učenici	dostignu	Ispunjenje,	hoće	li	moći	da	vide	Učitelja?

Učitelj:	Još	nisi	dostigao	Ispunjenje,	a	već	razmišljaš	o	stvarima	nakon	Ispunjenja.	Sada
se	 morate	 fokusirati	 na	 svoju	 kultivaciju.	 Već	 sam	 vam	 pričao	 o	 ovom:	 ja	 se	 mogu
manifestovati	u	 svakom	domenu,	 ili	nivou.	 Ja	 imam	kompletna	 telesna	obličja	na	 svim
nivoima,	 od	 vrha	 do	 podnožja—to	 nije	 nešto	 što	 vi	 možete	 razumeti—uključujući	 tu	 i
ljudski	nivo.	Ja	ću	doći	kad	god	to	hoću.	Sećam	se	da	sam	napisao	pesmu:	“Beskonačno
dalek	 je	Nebeski	svod,	ali	posle	samo	 jedne	misli	//	tu	ti	 je,	pred	očima…”	Bez	obzira
koliko	bi	ogroman	mogao	biti,	bićima	na	različitim	nivoima	 je	nemoguće	da	odu	 iznad
svojih	 sopstvenih	 nivoa.	 Da	 bi	 išli	 kroz	 nivoe	 ispod	 njih,	 postoje	 pregrade	 koje	 su
oformili	 vremenski	 intervali—to	 će	 reći,	 vreme	 je	 uključeno,	 potrebno	 je	 vreme.	 Ali
mene,	vašeg	Učitelja,	nijedan	koncept	vremena	ne	može	sprečiti.	Naravno,	to	nije	nešto
što	sada	možete	razumeti.

Pitanje:	Cenjeni	Učitelju,	zašto	je	bilo	potrebno	da	se	više	puta	reinkarnirate	na	Zemlji	da
biste	nas	spasili?

Učitelj:	 Jer	nisu	 svi	 oni	 koji	 sede	ovde	 ljudska	bića,	 i	 nisu	 svi	 došli	 na	Zemlju	u	 istom
periodu	vremena.	Da	sam	se	reinkarnirao	samo	jednom,	šta	onda	sa	onima	koji	su	došli
posle	toga,	koji	nisu	imali	načina	da	uspostave	sudbinsku	vezu	sa	mnom?	Mnogi,	mnogi
složeni	 faktori	 bili	 su	 uključeni	 u	 pripremu	 ovog	 događaja.	 Takođe,	 ja	 sam	 se
reinkarnirao	 u	 različitim	 zemljama,	 i	 u	 različitim	narodima.	Mnogo	 života	 pre,	 ja	 sam

možda	 bio	 car	 u	 vašoj	 zemlji,	 kralj,	 general,	 sveštenik,	 naučnik,	 ili	 ratnik.	 (Aplauz)
Shvatite	ovo	kao	nešto	zabavno.	Govorim	o	sudbinskim	vezama.
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Pitanje:	 Morska	 voda	 je	 suza	 Bude.	 Molim	 vas	 da	 mi	 kažete	 zašto	 bi	 se	 suza	 Bude
manifestovala	u	našoj	dimenziji?

Učitelj:	 Baš	 onako	 kako	 bogovi	 s	 nebesa	mogu	da	 padnu	na	 Zemlju	 i	 postanu	 ljudska
bića.	Ovo	bi	trebalo	da	možete	da	razumete.	Morska	voda	je	jedna	suza	Bude.	Kad	biste
ovu	morsku	vodu	hteli	da	odnesete	na	nebo,	taj	buda	to	nikad	ne	bi	prihvatio,	jer	je	ona
suviše	prljava.

Drugim	rečima,	postala	je	supstanca	ovog	domena.

Pitanje:	Ja	sam	i	dalje	dete.	Roditelji	mi	ne	dopuštaju	da	se	kultivišem.	Šta	da	radim?

Učitelj:	Ako	si	već	dovoljno	odrastao	da	shvatiš	stvari,	odluku	sam	treba	da	doneseš.	Od
tebe	zavisi	da	li	ćeš	se	kultivisati,	ili	ne.	Ako	zaista	želiš	da	se	kultivišeš,	ne	verujem	da	će
ti	tvoji	roditelji	stvarati	prepreke	kao	da	si	odrastao.	Ključ	je	u	tome	da	li	si	opredeljen.
Svaka	 osoba	 će	 se	 suočiti	 s	 nedaćama	na	 početku	 kultivacije,	 i	 svi	 će	 imati	 prepreke.
Juče	 je	 jedan	učenik	pomenuo	da	 je	želeo	da	dođe	na	Fa-konferenciju,	ali	u	školi	nisu
hteli	da	mu	otvore	vrata,	pa	nije	mogao	doći	do	adrese	koju	je	tamo	ostavio.	To	je	bila
njegova	prepreka.	Svi	će	naići	na	prepreke	u	dobijanju	Fa,	ali	manifestacija	tih	prepreka
je	sasvim	beznačajna	[u	odnosu	na	ono	što	se	moglo	desiti].	Bio	bi	problem	kad	ti	ne	bi
mogao	prevazići	ni	ove	male	prepreke.	Fa	nije	nešto	što	možeš	tek	tako	dobiti.	Iako	svi
sedite	ovde,	 vi	ne	znate	koliko	ste	možda	žrtvovali	 za	ovaj	Fa	da	biste	uspostavili	ovu
sudbinsku	 vezu,	 u	 različitim	 istorijskim	 periodima—vi	 ne	 znate	 kolike	 ste	 teškoće
prebrodili	da	biste	ga	dobili.	Za	neke	od	njih	znate,	za	neke	ne	znate.	Momenat	kad	ste
se	sreli	s	Fa	izgledao	vam	je	sasvim	prirodan,	kad	je	zapravo	puno	napora	uloženo	da	se
priredi	vreme	i	mesto	vašeg	dobijanja	Fa.	Vi	ne	znate	za	ove	stvari.

Pitanje:	 Učenik	 [Dafe]	 iz	 Pekinga	 je	 napisao	 kinesko-englesko	 referentno	 uputstvo	 za
prevođenje	Dafa	knjiga.	Šta	da	radimo	tim	povodom?

Učitelj:	 Ovako	 moram	 reći:	 on	 želi	 da	 učini	 nešto	 dobro	 za	 Dafu,	 ali	 ta	 knjiga	 se
apsolutno	ne	sme	objaviti,	jer	nijedan	od	termina	u	Dafi	se	ne	može	definisati	terminima
običnih	ljudi.	Kao	što	znate,	sve	knjige	Dafe	su	Fa	koji	sam	ja	predavao—sve	to	su	moje
reči.	 Ja	 sam	 lično	 uredio	 sve	 objavljene	 knjige.	 Bez	 mog	 uređenja	 ili	 saglasnosti,
materijali	se	ne	mogu	objaviti,	to	nije	nešto	moje,	i	to	ne	pripada	Dafi.	Niko	ne	sme	po
svojoj	 želji	 sakupljati	 materijale.	 Ranije	 sam	 pričao	 o	 tome.	 Naravno,	 namera	 ovog
učenika	je	bila	dobra.	Te	materijale	treba	da	uzmemo	nazad.

Pitanje:	 Ljudsko	 telo	 iz	 ovog	 ciklusa	 je	 najbolje,	 i	 svi	 ga	 žele.	 Da	 li	 je	 to	 u	 vezi	 sa
aranžmanima	za	Fa-ispravljanje?

Učitelj:	Ljudsko	telo	ovog	ciklusa	nije	najbolje.	Znate,	 ljudsko	telo	srednjeg	doba	ovog
kosmosa	je	bilo	najbolje.	Ne	mislim	na	Srednji	vek	ove	ljudske	civilizacije.	To	nije	nešto
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što	se	može	uklopiti	u	vaše	koncepte,	pa	nemojte	puno	razmišljati	o	tim	stvarima.

Pitanje:	Moje	misli	 kontrolišu	vrlo	 loše	 stvari,	 i	 izgleda	da	čitanje	knjiga	 i	učenje	Fa	ne
pomaže.	Hoće	li	me	Učitelj	spasiti?

Učitelj:	O	ovom	moram	govoriti	iz	dva	ugla.	Ako	si	jedan	od	onih	ljudi	koje	pominjem	u
mom	najnovijem	članku,	koji	me	ranije	nisu	smatrali	svojim	Učiteljem,	ili	ako	te	te	stvari
sve	vreme	kontrolišu,	kao	što	je	opisano	u	članku—to	će	reći,	ako	nisi	vežbao	samo	jedan
način	kultivacije—onda	moraš	održavati	svoju	glavnu	svest	 jakom,	i	ostati	nedirnut	bez
obzira	šta	se	desi.	Ne	brini	ako	se	nešto	desi,	 ili	ako	negde	boli,	samo	uči,	kultiviši	se	i
budi	marljiv,	i	sve	će	se	promeniti.	Kao	kultivator,	kad	osećaš	neprijatnost	u	svom	telu,
nije	li	to	samo	po	sebi	nešto	dobro?	Da	se	ne	kultivišeš,	te	loše	stvari	u	tvom	telu	ne	bi
se	uskomešale.	Pisanje	 i	objavljivanje	 tog	članka	 trebalo	 je	da	vam	da	 još	 jednu	šansu.
Ako	 ipak	 i	 dalje	 ne	 želite	 da	 se	 promenite,	 izgubićete	 ovu	 šansu.	 Zašto	 se	 tvoje	 telo
toliko	 promenilo?	 Zbog	 tebe	 samog.	 Moraš	 se	 prosvetliti	 u	 izlaz	 iz	 sadašnjeg	 stanja.
Možda	misliš:	“Čim	počnem	da	se	kajem,	Učitelj	će	smesta	za	mene	sve	promeniti.”	Tako
ne	ide	–	to	ne	bi	bila	kultivacija.

Praksa	kultivacije	je	ozbiljna.	U	vašem	procesu	neprekidnog	ojačavanja	vaše	odlučnosti,
neprekidnog	 učenja	 Fa,	 i	 neprekidnog	 produbljivanja	 vašeg	 razumevanja,	 ti	 ćeš	 se
postepeno	 promeniti.	 Ranije	 se	 nisi	 istinski	 kultivisao	 u	 Dafi.	 Iako	 si	 čitao	 knjigu,	 cilj
čitanja	bio	je	da	ti	se	podesi	telo,	ili	da	se	oslobodiš	onog	što	si	smatrao	teškoćama.	Ja
prenosim	 Fa	 da	 bih	 spasao	 ljude,	 da	 im	 omogućim	 da	 dostignu	 Ispunjenje	 kroz
kultivaciju.	To	nije	rešavanje	neke	krize	za	ljude,	lečenje	bolesti	ljudima,	ili	oslobađanje
od	 stvari	 koje	 ljudi	 smatraju	 lošim.	 Samo	 kad	 istinski	 želite	 da	 se	 kultivišete	 i	 imate
postojanu	veru	u	Dafu,	sve	vaše	će	se	promeniti.	Ako	učite	Dafu	samo	radi	ovih	stvari,
ništa	nećete	dobiti.	Zašto?	Ne	radi	se	o	tome	da	mi	nemamo	milosti	prema	ljudima.	To
je	zbog	toga	što	mi	vodimo	računa	o	učenicima	i	njihovoj	kultivaciji,	dok	ljudi	na	kraju

moraju	otplatiti	karmu,	koju	su	stvorili.	(Aplauz)

Pitanje:	Učitelju,	molim	vas	da	nas	prosvetlite	u	 razlog	u	pozadini	 reakcije	na	Dafu,	 od
strane	bića	na	različitim	nivoima	kosmosa?

Učitelj:	Ovo	nema	nikakve	veze	s	vašom	kultivacijom.	Niti	vam	mogu	otkrivati	nebeske
tajne.	 Da	 vam	 kažem:	 tokom	 dugog	 istorijskog	 perioda,	 ceo	 kosmos	 se	 izopačio	 od
Velikog	Zakona	kosmosa,	 i	pošto	 je	sve	 izopačeno,	niko	ne	zna	da	se	on	sam	izopačio.
On	to	može	otkriti	tek	pošto	bude	ispravljen.	Ovo	je	baš	kao	ljudska	bića,	kao	kultivatori
koji	danas	sede	ovde:	kad	se	osvrnete	na	te	obične	ljude,	videćete	koliko	su	loši	postali.
Ranije	to	uopšte	niste	zapažali.	U	različitim	domenima	postoje	razne	vrste	opsena.

Pitanje:	Od	današnjeg	dana	nadalje,	u	milijardama	godina	koje	će	doći,	moraju	li	sva	bića
imati	na	umu	da	sve	vreme	treba	gledati	unutar	sebe?
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Učitelj:	To	je	stanje	ljudskih	bića	koja	se	kultivišu,	nije	isto	s	bogovima.	Kultivacija	nije
svrha	postojanja	 jednog	bića,	 to	 je	 samo	metod	kojim	se	 ljudi	uzdižu.	Kako	 se	 ljudsko
mišljenje	 može	 koristiti	 da	 se	 zamisle	 stvari	 bogova?	 To	 apsolutno	 nije	 ista	 stvar.
Ljudska	bića…	razlog	zašto	sam	rekao	da	cenim	vašu	ljudsku	stranu	je	to	što	možete	da
se	kultivišete—ja	ne	cenim	ljudska	bića.	Za	bogove,	ljudi	su	prljavi.	Čak	i	za	mene,	ljudski
[domen]	 nije	 ništa	 drugo	 do	 najniži—mada	 nezamenjiv—nivo	 kosmosa.	 Zato	 [ja	 kažem
da]	 su	 vaše	 misli	 stalno	 svedene	 na	 ljudski	 raspon,	 pa	 mislite	 ovo	 i	 ono	 o	 ljudima	 i
koristite	ljudsko	mišljenje	da	mislite	o	bogovima,	mada	vi	to	uopšte	ne	možete	zamisliti
-	to	je	ista	ideja	kao	ona	da	bogovi	nemaju	nikakvih	ljudskih	misli.

Pitanje:	Zašto	oni	ljudi	koji	dolaze	da	uče	Fa	sa	nečistim	namerama	ipak	mogu	da	izleče
svoje	bolesti	i	poprave	zdravlje?	Zašto	i	dalje	dobiju	dobru	sreću?

Učitelj:	Jer	to	je	manifestacija	Dafe	na	najnižem	nivou.	Jer	Fa	kosmosa	nije	namenjen	za
kultivaciju	 ljudi—on	stvara	različite	životne	sredine	za	bića	na	različitim	nivoima.	Došli
ste	 u	 kontakt	 sa	 manifestacijom	 Fa	 na	 ovom	 nivou,	 u	 najnižem,	 ljudskom	 stanju	 i	 u
ljudskoj	 životnoj	 sredini.	 Naravno,	 ljudi	 se	 ne	 kultivišu,	 ljudi	 su	 samo	 ljudi.	 Najbolje
stanje	za	ljude	je	da	budu	bez	bolesti,	zdravi	i	dobre	sreće.	Pošto	ste	došli	u	kontakt	s	Fa,
sve	ovo	su	stvari	koje	možete	dobiti.

Pitanje:	Učitelju,	rekli	ste:	“Kad	se	Dafa	bude	razotkrila	pred	čovečanstvom,	ovo	neće	biti
jedine	stvari	koje	ćete	izgubiti.”

Učitelj:	To	je	tačno.	Koliko	je	ogroman	ovaj	kosmos!	Čak	i	bogovi	na	različitim	nivoima,
iz	 različitih	 domena	 će	 biti	 prognani	 dole	 ako	 krše	 pravila	 Neba.	 Tokom	 dugog
vremenskog	perioda,	kad	postanu	loši	i	ne	mogu	ostati	u	svojim	domenima,	oni	padaju	u
niže	domene.	Neki	 su	postali	posebno	 loši	 i	 biće	proterani	do	 ljudskog	nivoa.	Neki	 su
postali	još	gori	od	ljudi,	pa	neće	imati	priliku	ni	da	budu	ljudi,	i	čak	bi	mogli	biti	uništeni.
Onda	 je	 za	 ljudska	 bića	 još	 gore.	 Drugim	 rečima,	 “to	 nisu	 jedine	 stvari	 koje	 ćete
izgubiti”—to	je	značenje.	Fa	se	ovoliko	manifestovao	u	ljudskom	svetu—vi	se	sada	samo
kultivišete—još	nije	nastupila	faza	kad	će	on	otkriti	svoju	moć	u	ljudskom	svetu.	Kad	se
zaista	bude	manifestovao	u	 ljudskom	svetu,	to	će	biti	ono	kad	Fa	ispravlja	 ljudski	svet.
Tada	će	postojati	pitanje	različitih	degenerisanih	ljudi,	koji	će	biti	uništeni.	Gde	će	otići
zavisi	od	toga	gde	postave	sebe.

Pitanje:	Postoji	krajnji	rok	za	kultivaciju.	Ako	ne	okončamo	kultivaciju	pre	tog	roka…

Učitelj:	Šta	se	postiže	sa	previše	razmišljanja?	Iznova	i	iznova	naglašavam	ovo:	misliti	o
tome	 je	 vezanost.	 Pusti	 i	 ne	 misli	 o	 tome.	 Vreme	 koje	 ti	 je	 dato	 da	 se	 kultivišeš	 će
svakako	biti	dovoljno,	ali	neće	biti	dobro	ako	ne	iskoristiš	najveći	deo	tog	vremena.	Ako
kažeš:	“Onda	da	ne	žurim	s	kultivacijom.	Hoću	li	imati	dovoljno	vremena?”	Ne,	nećeš,	jer
Fa	je	uzvišen.
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Pitanje:	Krv	kultivatora	je	vrlo	dragocena.	Može	li	se	dopustiti	da	je	isisavaju	komarci?

Učitelj:	 Znate	 li	 koliko	 je	 vaša	 krv	 prljava	 dok	 se	 ta	 vaša	 karma	 istiskuje	 tokom
kultivacije?	Jeste	li	znali	da	je	ono	što	komarci	isisavaju	nešto	prljavo?	Naravno,	u	našoj
kultivaciji,	 dok	 nam	 tela	 postaju	 sve	 zdravija,	 dok	 postaju	 sve	 bolja	 i	 bolja	 nego	 kod
običnih	 ljudi,	 to	 se	 i	 dalje	može	 dešavati.	 Recimo	 da	 je	 taj	 komarac	 život	 koji	 si	 ubio
jednom	pre	ovog	života—zar	za	to	onda	nećeš	morati	da	platiš?	A	ono	što	će	biti	isisano
svakako	neće	biti	ništa	dragoceno.	Nemoj	večito	gledati	na	to	koliko	si	oštećen.	Zašto	ne
misliš	o	tome	kako	da	otplatiš	karmičke	dugove	koje	duguješ?	Neki	ljudi	su	ubili	mnoge,
mnoge	živote	u	svojim	prethodnim	životima,	i	učinili	su	puno	toga	lošeg.	Danas	žele	da
se	kultivišu	i	čak	ne	daju	komarcima	da	ih	ujedaju?	Ti	bi	naprosto	da	odeš	odavde	kao	da
se	ništa	nije	desilo?	Kako	bi	to	moglo	biti	tako?	Ako	ste	se	zbilja	dobro	kultivisali	i	imate
vrlo	malo	karme,	videćete	da	komarci	ne	mogu	ni	da	vam	priđu—ujedaće	one	oko	vas,	ali
ne	i	vas	same.	Jer	kad	nemaš	crnu	karmu	u	svom	telu,	komarci	se	ne	usuđuju	da	uđu	u
takvu,	čisto	pozitivnu	(jang)	sredinu.	Komarci	mogu	da	dođu	kad	postoji	negativna	(jin)
sredina,	 koja	 im	odgovara,	 i	 ona	 im	 se	dopada.	 Samo	kad	 tvoja	 krv	 zadovoljava	njihov
standard	oni	vole	da	je	sišu.	Ako	ti	je	krv	čista,	komarcima	se	zapravo	neće	dopadati.	Ne

ide	li	to	tako?	(Aplauz)

Pitanje:	 Pošto	 sva	 materija	 u	 drugim	 dimenzijama	 ima	 istinsko	 postojanje,	 zašto	 bi
postojalo	pitanje	transformacije	mislima?

Učitelj:	To	je	tačno,	ali	nemoj	toliko	kopati	po	detaljima.	Ja	sam	rekao	da	su	čak	i	ljudske
misli	materija.	Ono	što	misliš	može	se	materijalizovati	i	tvoje	reči,	ono	što	izgovoriš,	ima
oblik.	 Samo	 što	 to	 ne	 možeš	 da	 vidiš.	 Sve	 ima	 materijalno	 postojanje.	 U	 očima	 ljudi
materija	 je	 drugačija	 nego	 u	 očima	 bogova.	 Oblici	 postojanja	 materije,	 kako	 ih	 ljudi
opažaju,	 nisu	 stvarni,	 i	 oni	 nisu	 nepromenljivi.	 To	 je	 prava	 manifestacija	 postojanja
univerzuma.	Ljudske	misli	postale	su	 tako	degenerisane—ono	o	čemu	oni	misle	su	sve
same	 podle	 stvari,	 zle,	 neprijatne,	 sebične,	 ispunjene	 težnjom	 i	 emocijama	 (čing),	 itd.
Zato	je	sve	što	oni	zamisle	lažna	pojava.	Svi	vi	stalno	razmišljate	suviše	suženo.	Zašto	se
kaže	da	 je	mudrost	Bude	ogromna?	On	razmišlja	drugačije	od	vas,	njegov	kapacitet	 je
velik,	i	on	ne	misli	o	stvarima	iz	samo	jedne	perspektive.

Pitanje:	 Ja	 sam	učenik	 zapadnjak.	Čini	mi	 se	 da	 reč	 „ljubav“	 gubi	 svoje	mesto	u	Džuan
Falunu.

Učitelj:	Da	vam	kažem,	 ljubav	o	kojoj	su	 Isus,	Sveta	Marija	 i	 Jehova	govorili	nije	 ljubav
kako	to	ljudska	bića	shvataju—to	je	cibei.	Pošto	današnje	čovečanstvo	nema	reč	za	cibei
na	zapadnim	jezicima,	ljudi	kasnijih	generacija	su	koristili	reč	“ljubav”	umesto	onog	što
su	 bogovi	 rekli.	 Ta	 vrsta	 ljubavi,	 za	 bogove	 je	 prljava,	 dok	 je	 cibei	 nešto	 sveto.	 Zbog
ljubavi,	 ljudi	 su	 obuzeti	 seksualnim	 nagonom.	 Zbog	 ljubavi,	 ljudi	 su	 obuzeti	 grešnim,
izopačenim	 seksualnim	 ponašanjem.	 Zbog	 ljubavi,	 ljudi	 čine	 puno	 loših	 stvari	 i	 stvari
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koje	bogovi	ne	mogu	da	 tolerišu.	Ljubav	 ima	stranu	koju	čovečanstvo	smatra	dobrom,
koja	uključuje	pomoć	drugima.	 Istovremeno	 ima	 lošu,	negativnu	stranu.	Cibei,	s	druge
strane,	je	nešto	potpuno	dobro.	Znači	da	ljubav	o	kojoj	su	bogovi	zapadnjaka	u	prošlosti
govorili,	 ja	 ću	 vam	 jasno	 reći,	 se	 zove	 cibei,	 a	 ne	 ljubav	 o	 kojoj	 ljudi	 govore	 u	 ovom
ljudskom	svetu.	To	 je	zato	što	u	vašoj	kulturi	nije	bilo	koncepta	za	cibei.	Vaši	preci	su
koristili	reč	„ljubav“	da	zabeleže	reči	bogova,	i	to	je	sve.

Pitanje:	Za	zapadnjake,	“opsednutost	duhom”	je	nešto	vrlo	čudno	i	teško	za	razumeti.	Kako
zapadnjacima	jasno	objasniti	“opsednutost	duhom”?

Učitelj:	 Reinkarnacija	 je	 nešto	 što	 postoji	 i	 na	 Zapadu.	 To	 je	 nešto	 od	 čega	 čovek	 ne
može	da	pobegne.	Jedino	što	je	Isus	govorio	samo	o	paklu,	ne	dotičući	se	reinkarnacije.
Isus	 je	ukazao	da	 ljudi	 imaju	grehe,	 ali	 nije	otkrio	da	 je	 karma	uzrok	 toga	 što	 su	 ljudi
grešni.	Ovo	je	posledica	razlika	u	ljudskim	kulturama.	Što	se	tiče	opsednutosti	duhom,
nije	da	to	ne	postoji	u	zapadnoj	kulturi.	Sećate	li	se	da	u	Novom	zavetu	postoje	priče	o
Isusu	koji	isteruje	duhove	koji	opsedaju	ljude?	To	jeste	zabeleženo	u	Bibliji.	Ti	duhovi	su
rekli:	“Ovo	nema	nikakve	veze	s	tobom,	Isuse,	to	nije	tvoja	stvar.”	Ipak	je	Isus	insistirao
da	 ih	 istera.	 Na	 osnovu	 ovog,	 reklo	 bi	 se	 da	 ne	 razumeš	 potpuno	 svoju	 sopstvenu
kulturu.

Pitanje:	“Ne	udaraj	kad	te	udare;	ne	psuj	kad	te	psuju.”	Možemo	li	ovako	reći:	“To	što	radiš
nije	dobro.”

Učitelj:	 Za	 kultivatore,	 čin	 “ne	 udariti	 kad	 te	 udare,	 ne	 psovati	 kad	 te	 psuju”	 najbolje
odražava	ono	kako	kultivatori	treba	da	postupaju.	Jer	kad	te	neko	udari	ili	opsuje,	to	je
uvek	rezultat	sporenja	ili	sukoba.	Ako	mu	kažeš:	“Ne	treba	da	me	udaraš,”	možda	će	te
udariti	još	koji	put.	Ako	budeš	pokušao	da	ga	ubediš,	ući	ćeš	u	sukob	s	njim.	Stvar	će	se
svršiti	samo	ako	na	njega	ne	obraćaš	nikakvu	pažnju.	Stoga,	“Ne	udaraj	kad	te	udare;	ne

psuj	kad	te	psuju”	najbolje	odražava	tu	stvar.	(Aplauz)	Imamo	neke	ljude	koji	to	mogu.	Ja
bih	 rekao	 da	 se	 stvarno	 dobro	 kultivišu,	 uopšte	 nisu	 loši.	 Neki	 ljudi	 znaju:	 “Kad	 me
udariš,	ja	tebe	neću	udariti;	kad	vičeš	na	mene,	ja	neću	vikati	na	tebe.”	Ipak	su	duboko	u
sebi	 i	 dalje	 uznemireni,	 pa	 i	 dalje	 žele	 da	 dodaju	 još	 koju	 reč:	 “Ne	 bi	 trebalo	 da	 me
udaraš.”	To	je	zato	što	u	dubini	i	dalje	ne	možeš	da	se	pomiriš,	jer	i	dalje	ne	želiš	da	mu
vratiš	dugove	koje	duguješ,	pa	čak	i	kad	si	ih	vratio,	i	dalje	to	ne	možeš	da	pustiš	u	svom
srcu.	 Zato	 i	 dalje	 želiš	 da	 dodaš	 još	 jednu	 rečenicu,	 da	 se	 utešiš.	 Naravno,	 ovo	 što
govorim	možda	zvuči	pomalo	dijalektički.	Upitaću	vas:	moji	učenici	bele	i	crne	rase,	da	li

me	razumete	kad	ovako	govorim?	(Aplauz)	Dobro,	hvala.

Pitanje:	 Moja	 struka	 je	 predavanje	 filozofije	 i	 književnosti.	 Ja	 mislim	 da	 su	 filozofija	 i
književnost	dragoceni	za	ljudsko	društvo.

Učitelj:	 Ja	 vam	 svima	 kažem,	 u	 našoj	 kultivaciji	 treba	 da	 se	 što	 je	 više	 moguće
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prilagodimo	načinima	 ljudskog	društva.	Treba	da	nastavite	da	 radite	ono	 što	 treba	da
radite,	i	niste	u	krivu,	jer	vaš	posao	je	odvojen	od	vaše	kultivacije,	i	samo	vaš	šinšing	će
se	odražavati	u	 tome	kako	radite	 svoj	posao.	Svi	će	 reći	da	ste	dobri	 i	da	su	 ljudi	koji
kultivišu	 Dafu	 tako	 dobri,	 jer	 ste	 se	 dobro	 poneli.	 Što	 se	 tiče	 toga	 kakav	 će	 položaj
[filozofija	i	književnost]	imati	u	budućnosti,	pa,	čitav	kosmos	se	odmetnuo	od	Fa,	pa	gde
još	u	 ljudskom	društvu	postoji	delić	čiste	zemlje	osim	kod	Dafe?	Gde	 još	postoji	čisto
mesto?	Ne	 želim	da	pričam	o	 stvarima	budućnosti.	U	 svakom	slučaju,	 sve	u	 ljudskom
društvu	 se	 degenerisalo.	Možda	 će	 u	 budućnosti	 biti	 eliminisani	 oni	 koji	 ne	mogu	 da
postanu	 dobri,	 a	 ovo	 se	 ne	 svodi	 samo	 na	 ljude.	 Za	 sada,	 samo	 nastavite	 sa	 svojim
poslom,	jer	Fa-ispravljanje	još	nije	došlo	do	faze	čovečanstva.	Za	sada	samo	Fa	spasava
vas.

Pitanje:	 U	 mojoj	 porodici	 stvari	 ne	 stoje	 dobro,	 što	 je	 prouzrokovalo	 da	 moji	 roditelji
nemaju	poštovanja	prema	Dafi.	Da	li	na	taj	način	stvaram	karmu?

Učitelj:	Ne	treba	tako	gledati.	Ovo	treba	da	gledamo	iz	dva	ugla.	Jedna	mogućnost	je	da
je	 to	 prouzrokovala	 tvoja	 sopstvena	 karma.	Druga	mogućnost	 je	 da	 nisi	 uklonio	 svoje
vezanosti	 u	 svojoj	 kultivaciji.	 Oba	 razloga	 postoje,	 ali	 takođe	 se	 usled	 nerazumevanja
Dafe	kod	različitih	ljudi	manifestuju	različite	situacije.

Pitanje:	Neki	hrišćani	ne	veruju	u	Šest	puteva	reinkarnacije.

Učitelj:	Nije	li	Isus	rekao	da	će	ljudi	otići	u	pakao	ako	budu	činili	 loše?	Mogu	vam	reći
samo	sledeće:	Neki	od	vas	su	možda	čitali	Novi	zavet,	ili	Stari	zavet.	Posebno	Novi	zavet,
to	su	beležili	ovi	i	oni,	pasusi	i	pasusi	zabeleženih	reči—reči	koje	su	beležene	po	sećanju.
To	će	reći,	oni	koji	su	čuli	učenje	Isusa	zapisali	su	to	na	osnovu	onog	čega	su	se	sećali.
Ali	može	 li	 biti	 da	 je	 ono	 što	 je	 Isus	 izgovorio	 tokom	 svog	 života—neka	 svi	 razmisle—
samo	 to	 malo	 što	 je	 sadržano	 u	 toj	 knjizi?	 Toliko	 malo?	 Isus	 je	 govorio	 o	 mnogim
stvarima.	Mnogo,	mnogo	toga	su	 ljudi	zaboravili,	 i	 stoga	to	nije	zabeleženo.	Zašto	nije
zabeleženo?	Drugi	razlog	je	taj	što	su	ljudska	bića	bila	zaslužila	da	znaju	samo	toliko.

Pošto	 Buda	 Fa,	 čak	 ni	 na	 nivou	 Tatagate,	 ne	 može	 potpuno	 da	 se	 obznani	 ljudskim
bićima,	 ono	 što	 je	 Šakjamuni	 predavao	dok	 je	 bio	na	ovom	 svetu	 ljudi	 bio	 je	 Fa	nivoa
Arhata,	 i	 ljudska	 bića	 mogla	 su	 samo	 toliko	 da	 znaju.	 Ono	 što	 je	 Isus	 rekao	 bilo	 je
dovoljno	 da	 omogući	 onima	 koji	 slede	 njegove	 reči	 da	 stignu	 na	 nebo—to	 je	 bilo
dovoljno.	 Zato	 bogovi	 nisu	 dopustili	 da	 puno	 toga	 ovde	 ostane.	 Na	 istoku,	 iako	 ima
mnogo	toga	zapisanog,	sve	to	su	 fragmentisane	 i	nepotpune	beleške	po	sećanju—to	 je
sigurno.	Iz	druge	perspektive,	neki	belci	su	se	reinkarnirali	od	Azijata.	Pa	ako	nemaš	ove
stvari	dok	si	na	Zapadu,	možeš	li	ih	doživeti	kad	se	reinkarniraš	kao	Azijata?	Osim	toga,
mnoge	Azijate	i	Zapadnjaci	se	reinkarniraju	recipročno,	to	 jest	reinkarniraju	se	 jedni	u
druge,	pa	nazad.	Neki	ljudi	osećaju	bliskost	prema	azijskoj	kulturi,	neki	prema	Zapadnoj.
Moguće	 je	da	 je	ovo	 zbog	osobina	koje	 su	ostale	 iz	njihovih	 reinkarnacija	u	 različitim
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vremenskim	 periodima.	 Iako	 si	 možda	 belac,	 ili	 si	 možda	 crnac	 ili	 Azijata,	 mogao	 bi
pripadati	bilo	kojoj	rasi.

Pitanje:	 Zbog	 lošeg	 vida,	 stariji	 ljudi	 vole	 da	 slušaju	 predavanja	 sa	 snimka.	 Je	 li	 ovo
efektivno	kao	čitanje	Dafe?

Učitelj:	Isto	je.	Ako	učiš	Fa	sa	svim	srcem,	moguće	je	da	će	ti	se	vid	promeniti.	Slušanje
je	 jednako	čitanju.	Ne	govorite	o	tome	koliko	ste	stari,	 ili	mladi.	 I	to	bi	mogla	biti	vaša
vezanost	 i	 prepreka.	U	Dafi	 nije	 važna	 starost,	 samo	prionite	na	 kultivaciju.	 Sećam	se
kako	 su	 učenici,	 svojevremeno	 kad	 sam	 predavao	 Fa	 u	 Pekingu,	 voleli	 da	 me	 zovu
“velikim	majstorom.”	Kasnije	je	jedan	stariji	čovek	iz	publike,	verovatno	u	sedamdesetim
ili	osamdesetim,	postavio	ovo	pitanje:	“Zašto	vi	sebe	nazivate	velikim	majstorom?	Ni	ja

sam,	s	ovoliko	godina,	ne	nazivam	sebe	velikim	majstorom.”	(Smeh)	Ja	sam	mu	rekao:	„Ja
sebe	 ne	 zovem	 tako.	 Ljudi	 me	 tako	 zovu	 iz	 poštovanja.	 Oni	 su	 smislili	 naziv	 „veliki
majstor“,	 a	 vi	 me	 možete	 me	 zvati	 kako	 hoćete.	 Možete	 me	 zvati	 po	 imenu,	 ili	 me
možete	 zvati	 “Učitelju”	 ili	 “Gospodine”	 -	 sve	 je	 u	 redu.	 Ja	 ne	 marim	 za	 te	 stvari,	 ne
marim	ni	za	kakve	formalnosti.	Zapravo,	ljudska	starost	je	nebitna	u	kultivaciji	jer	glavna
duša	može	biti	bilo	koje	starosti,	a	to	je	vaše	pravo	ja.	U	tom	smislu,	ja	sam	najstariji	u

ovom	univerzumu.	Niko	od	vas	nije	stariji	od	mene.	(Aplauz)

Pitanje:	“Lun-ju”	obuhvata	sav	sadržaj	Džuan	Faluna.	Molim	vas	da	nam	kažete	zašto	se
naziva	“Lun-ju.”

Učitelj:	 Znate,	 izgleda	 da	 i	 Konfučije,	 takođe,	 ima	 “Lun-ju,”[15],	 ali	 njegovi	 koncepti	 i
sadržaj	su	sasvim	drugačiji.	Ja	govorim	(lun)	o	ovom	Buda	Fa	koristeći	ljudski	jezik	(ju),

pa	to	zovem	Lun-ju.	(Aplauz)	To	je	ideja.	Ljudski	jezik	treba	da	posluži	Fa,	pa	je	u	redu
kako	god	ga	ja	koristio.	Ako	se	stvari	mogu	jasno	objasniti,	ako	vas	ja	mogu	spasiti,	i	ako
se	Fa	može	 jasno	predavati,	 ja	ću	ga	na	 taj	način	koristiti.	Savremeni,	 standardizovani
jezik	i	rečnik	me	ne	može	ograničiti.

Pitanje:	Učenik	Dafe	koji	radi	u	bolnici	za	rak	planira	da	širi	Fa	tamo.	Je	li	to	u	redu?

Učitelj:	 Zavisi	 od	 toga	 šta	 je	 namera.	 Recimo	 da	 želite	 da	 iskoristite	 Dafu	 za	 lečenje
bolesti	 ljudi.	Dafa	može	da	 ispravi	svako	abnormalno	stanje.	Nenormalno	 je	da	se	 ljudi
razbolevaju,	a	Dafa	nije	namenjena	ispravljanju	nenormalnih	uslova	ljudi.	Cilj	predavanja
Fa	ljudima	je	spasiti	ih.	Ovaj	veličanstveni	Nebeski	zakon	je	ono	što	je	stvorilo	različite

životne	 sredine	 za	 različita	 bića	 u	 univerzumu.	 (Aplauz)	 Ako	 želite	 da	 ga	 koristite	 za
lečenje	bolesti	običnih	ljudi,	ako	je	to	vaša	namera,	onda	to	nije	u	redu,	zar	ne?	“O,	Dafa
može	 da	 izleči	 rak.	 Hajdemo	 u	 bolnice	 da	 ljudima	 lečimo	 bolesti.”	 To	 nije	 spasavanje
ljudi,	već	upotreba	Dafe	da	se	leče	bolesti—to	nije	u	redu.

Ne	radi	se	o	tome	da	mi	nemamo	milosti.	Ja	sam	vam	rekao	da	bez	obzira	je	li	to	Isus,
Sveta	 Marija,	 Jehova	 (čija	 moć	 nadilazi	 onu	 koju	 imaju	 prethodno	 dvoje),	 ili	 bude	 u
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istočnim	religijama,	jedan	potez	rukom	bi	bio	dovoljan,	i	na	ovoj	sićušnoj	Zemlji	više	ne
bi	bilo	nijedne	bolesne	osobe.	Zašto	oni	nisu	milostivi	i	što	to	ne	urade	za	ljude?	Jer	sami
ljudi	čine	loše	stvari.	Kad	bih	ja	to	danas	za	vas	učinio,	sutra	biste	i	dalje	činili	loše	stvari.
Naravno,	ovo	nije	kažnjavanje	ljudi—princip	univerzuma	ocenjuje	sva	bića.	Pošto	su	ljudi
činili	rđave	stvari,	oni	za	to	sami	moraju	platiti.	Recimo	da	si	nekog	ubio,	a	buda	ti	ukloni
karmu.	Zar	to	onda	neće	značiti	da	možeš	ubijati	ljude	kako	ti	 je	volja?	Kako	može	biti
prihvatljivo	da	Buda	eliminiše	vaše	bolesti	ako	ste	vi	ubijali	ljude	i	generisali	karmu?	Kad
ljudi	čine	loše,	oni	za	to	moraju	platiti	i	snositi	odgovornost.	Ali	kad	ljudi	čine	loše	stvari,
najočiglednija	manifestacija	 toga	u	 ljudskom	 telu	 je	 bolest,	 koja	 se	 koristi	 da	 kažnjava
ljude.	Ja	nisam	jedini	koji	to	kaže—Isus	je	takođe	rekao	da	ljudi	imaju	grehe.	Zašto	ljudi
imaju	 grehe?	 Upravo	 zato	 što	 imaju	 karmu	 u	 svom	 telu.	 Zapadna	 kultura	 nema	 reč
“karma”—takva	reč	ne	postoji	u	zapadnoj	kulturi.	Isus	je	koristio	reč	“greh”	da	ilustruje
opšti	 smisao.	 Zapravo,	 nije	 li	 imati	 karmu	 isto	 što	 i	 imati	 grehe?	 Bez	 greha,	 kako	 bi
moglo	biti	karme?	To	je	ista	ideja.

Pitanje:	Nakon	Ispunjenja,	kad	stignemo	na	sopstvene	nivoe,	hoće	li	naša	tela	nositi	beleg
našeg	cenjenog	Učitelja?

Učitelj:	Nema	obeležavanja	na	vašim	telima	posle	Ispunjenja.	Belezi	se	koriste	za	ljude	u
lavirintu;	 obeleženi	 ste	 tek	 kad	 ste	 pali	 ovde	 dole.	 Posle	 Ispunjenja	 ćeš	 biti	 zasebni
entitet,	 veličanstveni	 bog	 koji	 sam	 donosi	 svoje	 odluke.	 Ono	 što	 vam	 ja	 dajem	 nisu

ograničenja,	već	[prilika	da	se	postane]	veličanstveni	bog.	(Aplauz)

Pitanje:	 Ljudi	 koji	 ne	 vežbaju	 Dafu	 uživaju	 da	 slušaju	 muziku	 “Pudu”	 i	 “Điši.”Učitelju,
molim	vas,	recite	nam	možemo	li	im	dati	da	to	slušaju?

Učitelj:	Da,	to	je	samo	muzika.	Naravno,	kad	čuju	našu	muziku,	to	će	svakako	biti	dobro
za	njih.

Pitanje:	 U	 današnjem	 društvu,	 koncept	 jednakosti	 muškaraca	 i	 žena	 dominantan.	 Kao
učenice,	kako	možemo	biti	nežne	i	fine	dok	marljivo	napredujemo	u	kultivaciji?

Učitelj:	 Ljudi	 danas	 kažu	 da	 su	 žene	 sve	 više	 i	 više	 liberalne,	 a	 ličnost	 im	 je	 sve	 jača.
Zapravo,	 vas	 ne	 vodi	 vaša	 Šan	 strana.	 Ja	 ne	mislim	 da	 se	 snaga	 obavezno	 odražava	 u
spoljašnjem	 izrazu	 čoveka.	 Ako	 si	 u	 dnevnom	 životu	 nežna,	 prava	 žena,	 tvoja
kompetencija	 će	 ti	 jednako	 dati	 da	 imaš	 sve	 što	 zaslužuješ.	 Ne	 moraš	 se	 obavezno
iskazivati	 na	 muški,	 čvrst	 način,	 da	 bi	 te	 stvari	 dobila.	 Shvatate	 li	 o	 čemu	 govorim?

(Aplauz)	Drugim	rečima,	ako	si	žena,	onda	se	moraš	ponašati	kao	ona,	biti	nežna	i	ljupka.
Tek	 tada	 od	 muškaraca	 možeš	 dobiti	 poštovanje	 i	 ljubav.	 Ako	 nisi	 ljupka	 i	 nežna,

muškarci	 će	 te	 se	uplašiti	 kad	 te	ugledaju,	 (smeh)	 i	nećeš	moći	 imati	 ljubav,	pa	čak	ni
osećanja	prema	porodici	kakva	treba	da	imaš.	S	druge	strane,	hajde	da	ne	pričamo	samo
o	ženama—mi	muškarci,	 isto	tako,	treba	da	se	ponašamo	kao	muškarci.	Ali	sva	društva
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na	Zemlji	danas	su	postala	loša,	pa	ja	samo	od	svojih	učenika	mogu	zatražiti	da	se	tako
ponašaju—društvo	 to	 ne	 može	 dostići.	 Sećam	 se	 da	 su	 pre	 pedesetih,	 muškarci	 na
Zapadu	bili	veliki	džentlmeni,	 i	da	su	ženama	ukazivali	poštovanje.	A	pošto	su	se	žene
ponašale	kao	žene,	muškarci	su	voleli	da	im	pomažu	i	vode	računa	o	njima.	Istovremeno,
na	ženski	način,	žene	su	negovale	svoje	muževe.	To	je	bilo	ljudsko	ponašanje.	A	danas	se
sve	iskvarilo.

U	Azijskom	društvu,	žene	su	postale	previše	jake,	proizvodeći	da	se	muškarci	ponašaju
kao	žene.	Ja	vam	mogu	reći	da	u	svojoj	srži	vi	želite	da	vaši	muškarci	budu	snažni,	a	u
svojoj	 glavi	 želite	 da	 ih	 nadjačate.	 Nije	 li	 to	 kontradikcija?	 Ako	 ovo	 postane	 način
društva,	 hoće	 li	 muškarci	 i	 dalje	 moći	 da	 hodaju	 sa	 samopouzdanjem	 i
samopoštovanjem?	Hoće	 li	 imati	 svoju	muškost?	Dva	čoveka	ne	mogu	biti	glava	 jedne
porodice,	 kao	 što	ne	mogu	postojati	 dva	 kralja	 iste	planine.	 Pa	 kad	 se	dva	 tigra	 bore,
jedan	mora	da	nastrada,	 (smeh)	 i	porodica	će	biti	u	disharmoniji.	Kako	će	biti	ako	dva
kralja	žive	pod	istim	krovom?	Mora	postojati	jedna	glava	porodice.	To	je	ono	zbog	čega
postoje	razvodi	i	nesloga	u	porodici.	Uvek	nešto	kažete:	muškarci	kažu	da	žene	uopšte
nisu	ženstvene,	a	žene	kažu	da	muškarci	uopšte	nisu	muževni.

Još	je	očitije	u	zapadnom	društvu,	gde	kad	stupe	u	brak,	već	su	podelili	imovinu:	“Kad	se
u	budućnosti	budemo	razveli,	ovo	će	pripasti	meni,	a	ovo	tebi.”	To	 je	 još	nesumnjivije.
Pojam	 žene	 koja	 se	 oslanja	 na	 svog	muškarca	 kad	 se	 uzmu	 naprosto	 ne	 postoji.	 Niti
muškarci	misle	da	jednom	kad	se	žene	udaju	za	njih,	one	su	im	poverile	sav	svoj	život,	pa
stoga	treba	da	budu	odgovorni	prema	njima—oni	uopšte	više	ne	misle	tako.	Lični	interes
i	 individualna	 sloboda	 su	 sve	 nadjačali.	 Gde	 onda	možeš	 naći	 toplinu	 porodice?	 Ljudi
žive	jedni	s	drugima	i	pokušavaju	da	nadjačaju	jedni	druge—niko	nije	spreman	da	ponudi

ustupke.	Ja	vam	kažem,	to	je	ono	kakva	ljudska	bića	treba	da	budu!	(Aplauz)	Kad	se	čak
ni	parovi	ne	usuđuju	da	veruju	jedno	drugom,	i	kad	nema	mesta	koje	ti	može	dati	osećaj
sigurnosti,	topline	i	ljubavi,	ne	živiš	li	jadan	život?	U	sebi	misliš:	“Ne	treba	ovako.	Treba
da	imamo	toplo	mesto,	puno	ljubavi.”	Ali	tvoje	spoljno	ponašanje	uništava	sve	ovo,	i	tvoje
sebične	osobine	čine	da	takvo	mesto	ne	može	postojati.	Kad	se	svi	ovako	ponašaju,	lepi
odnosi	 među	 ljudima	 se	 gube.	 Naravno,	 ove	 stvari	 mogu	 da	 kažem	 samo	 svojim
učenicima,	vama,	i	kažem	vam	da	to	nije	u	redu.	Više	nema	leka	za	čovečanstvo	i	bilo	bi
nemoguće	preokrenuti	sve.	Danas	se	u	društvu	debatuje,	i	mediji	su	usmereni,	na	lične
slobode	i	povlađivanje	individualizmu.	Ja	vam	mogu	reći,	to	povlađivanje	individualizmu
možda	će	učiniti	da	izgledate	slobodni,	ali	zapravo,	više	nikad	nećete	moći	da	uživate	u

toplini	i	ljubavi!	I	nikad	nećete	moći	da	imate	nekog	kome	verujete!	(Aplauz)

Pitanje:	Hoće	li	biti	učenika	Dafe,	koji	se	kultivišu	u	svetove	buda,	a	koji	će	postati	obična
bića?	(*Smeh*)

Učitelj:	Ne	smejte	se.	Ovo	je	konceptualno	pitanje.	Kultivatori	imaju	Status	dostignuća,
pa	definitivno	neće	biti	samo	obični	stanovnici.	Svi	oni	 imaju	Status	dostignuća	nakon
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Ispunjenja.

Pitanje:	 Dafa	može	 da	 promeni	mene	 na	 površini,	 kao	 i	mene	 na	 različitim	 nivoima	 u
različitim	dimenzijama.	Je	li	ovo	ispravno	razumevanje?

Učitelj:	 To	 razumevanje	 nije	 pogrešno.	 Ovo	 sam	 ranije	 rekao:	 bez	 ljudskog	 tela	 je
nemoguće	 vežbati	 kultivaciju,	 i	 nemoguće	 je	 unaprediti	 se.	 Kako	 se	 onda	 vaša	 tela	 u
drugim	dimenzijama	mogu	promeniti?	Ne	možete	se	kultivisati	bez	ovog	ljudskog	tela,
pa	 se	 morate	 kultivisati	 ovde,	 na	 ovom	 ljudskom	 mestu,	 da	 biste	 promenili	 sebe.
Ponekad,	 kad	 učite	Dafa	 knjigu,	 vi	 niste	 skoncentrisani,	 usne	 vam	 čitaju,	 dok	 um	nije
prisutan.	To	 je	zato	što	 je	na	delu	vaša	sporedna	svest,	 ili	drugi	 faktori.	Pažnja	vam	 je
povremeno	tu,	samo	da	bi	malo	kasnije	nestala.	Ako	često	imate	ovaj	problem,	onda	je
to	 isto	kao	da	 se	odričete	 svih	ovih	 stvari	 i	dajete	ovaj	Fa	nekom	drugom.	Ne	možete
tako,	i	ja	vam	ne	dopuštam	da	se	tako	kultivišete.

Pitanje:	Kako	da	shvatimo	razliku	između	ljubavi	i	vezanosti?

Učitelj:	 To	 su	 različiti	 koncepti.	 Ljubav	može	 da	 gaji	 vezanosti,	 ona	 tokom	 kultivacije
može	prouzrokovati	vezanosti,	ali	među	običnim	ljudima	i	u	društvu,	ona	je	i	dalje	nešto
od	suštinskog	značaja.	Bez	ljubavi,	ljudska	bića	bi	još	lakše	radila	rđave	stvari,	a	njihova
demonska	priroda	bila	bi	još	jača.	Zato	ljudi	ne	mogu	da	žive	bez	ljubavi	ili	osećanja.	To
je	 zato	 što	 su	osećanja	 ljudska	 stvar—to	 je	neophodni	 element	 životne	 sredine	koji	 se
pruža	ljudskim	bićima,	ali	nije	za	bogove.	Kao	kultivatori,	vi	treba	da	se	uzdignete	iznad
toga,	i	uklonite	kultivacijom	vezanosti	koje	su	rezultat	ljubavi	i	emocija.	Takav	je	odnos
između	tih	stvari.	Ako	želiš	da	možeš	voleti	bez	da	budeš	vezan,	to	 je	nemoguće.	Ali	u
tvom	procesu	kultivacije,	nemoguće	je	odmah	za	sve	malo	mariti,	osloboditi	se	svega,	i
ne	biti	 tako	vezan.	U	vašoj	 sadašnjoj	 fazi,	bez	obzira	u	kom	ste	stanju,	ostanite	u	 tom
stanju.

Nemojte	siliti	sebe:	“Duboko	unutra	 ja	volim	svoje	članove	porodice,	ali	nateraću	sebe
da	 prestanem	 da	 ih	 volim.”	 To	 bi	 bilo	 pogrešno,	 jer	 tvoj	 domen	 nije	 se	 uzdigao	 i	 to
pokušavaš	na	silu.	Ako	to	budete	radili,	to	će	zapravo	navesti	ljude	da	pogrešno	shvate
Dafu,	 i	narušiće	sliku	o	Dafi.	Dok	kroz	vašu	kultivaciju	 ljubav	gubi	značaj,	zamenjuje	 je
milost	(cibei),	koja	raste.	Znate,	ja	sedim	ovde	i—vašim	rečima—volim	i	brinem	o	svakom

od	vas.	Zapravo,	to	je	jedna	vrsta	milosti	(Aplauz),	ali	je	nešto	potpuno	drugačije	od	tih
vaših	 ličnih	 osećanja.	 Siguran	 sam	 da	 možete	 da	 vidite	 razliku	 između	 međusobne

ljubavi	i	ove	moje.	(Aplauz)

Pitanje:	 Za	 vreme	 grupnih	 vežbi,	 kad	 neko	 pravi	 buku	 kasneći,	 ili	 dolazeći	 ranije,	 što
drugima	otežava	da	uđu	u	stanje	mirnoće,	treba	li	na	to	da	mu	skrenemo	pažnju?

Učitelj:	 Ovo	 pitanje	 me	 podseća	 na	 jednu	 drugu	 moju	 pomisao.	 Reći	 ću	 vam,	 pre
Kulturne	revolucije,	Kinezi	su	bili	poznati	širom	sveta	kao	smerni	ljudi,	i	vodili	su	računa
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o	tome	da	budu	civilizovani,	vodili	su	računa	o	higijeni,	o	stvarima	koje	se	vide	spolja.

Kineski	narod	je	doneo	kulturu	svim	susednim	zemljama	–	oni	su	učili	od	Kine.	(Aplauz)
Ali	da	 li	 ste	znali	da	 je	 to	posle	Kulturne	revolucije	odbačeno	kao	“četiri	zastarelosti”?
Umesto	 toga,	 imati	 prljavštinu	 svuda	po	 telu	 i	 imati	 debele	 žuljeve	na	 rukama	bile	 su
stvari	za	ponos,	a	buve	su	čak	zvali	“revolucionarne	bube.”	Ljudi	su	prljavštinu	smatrali
za	nešto	dobro.	Takav	koncept	se	nastavio,	i	u	ovom	času,	iako	su	se	životni	uslovi	ljudi
popravili	i	oni	sada	više	paze	na	stvari,	te	koncepte	koji	su	ostali	od	Kulturne	revolucije	i
dalje	 treba	 razbijati.	 Iako	 ste	 dospeli	 u	 zapadna	 društva,	 ljudi	 u	 zapadnim	 društvima
osećaju	da	vas	je	vrlo	teško	tolerisati	u	tom	smislu.

Vi	 ne	 obraćate	 pažnju	 na	 detalje	 etikecije,	 ne	 češljate	 se,	 izgledate	 aljkavo,	 glasno
pričate	ne	obazirući	se	na	okolnosti	ili	mesto,	i	ne	vodite	računa	o	higijeni.	Naravno,	ja
sam	rekao	da	dok	se	kultivišete	 treba	da	 se	uklapate	u	obične	 ljude	do	najveće	mere.
Kao	učenici	koji	se	kultivišu,	to	treba	da	postignete.	Ovo	pitanje	ne	treba	da	postoji	i	to
nije	nešto	o	čemu	sam	hteo	da	govorim.	Ali	 znate	 li	da	se	zbog	vašeg	ponašanja,	neki
zapadni	 učenici	 ustručavaju	 da	 vam	 se	 pridruže	 dok	 širite	 Fa?	 Sada	 morate	 obratiti
pažnju	na	to!	Ovo	nije	samo	stvar	ponašanja.	Zbilja	treba	da	obratite	pažnju	na	stvari	u
ovom	 smislu.	 Ne	 tražim	 od	 vas	 da	 se	 oblačite	 po	 poslednjoj	 modi.	 Treba	 da	 budete
svesni	 ljudske	 civilizovanosti	 na	 samoj	 površini.	 Mogu	 vam	 reći,	 unutrašnje	 značenje
Dafe	zapravo	obuhvata	i	ono	što	 je	na	najnižem	nivou.	Ako	mislite	o	drugima	u	svemu

što	radite,	mislim	da	ćete	sve	moći	dobro	da	uradite.	(Aplauz)

Pitanje:	Jedan	učenik	je	tražio	i	dobio	odobrenje	Učitelja	za	neke	stvari.	Ali	drugi	smatraju
da	njegov	stav,	reči	i	ponašanje	nisu	kakvi	priliče	kultivatoru.

Učitelj:	 Kad	 se	dvoje	 ljudi	 raspravljaju	 i	 ne	mogu	da	 se	dogovore,	mnogi	me	citiraju	 i
kažu:	 “Učitelj	 je	 tako	 rekao”,	 da	bi	 odbranili	 svoje	 vezanosti	 i	 zataškali	 vezanosti	 kojih
treba	da	se	oslobode.	To	je	užasno.	Ali	s	druge	strane,	ne	može	se	reći	da	je	neko	takav
loš	učenik,	ili	da	se	nije	dobro	kultivisao	samo	zato	što	vidite	da	nešto	od	njegovih	reči	i
ponašanja	nije	u	skladu	s	Dafom.	Zapravo,	on	je	već	eliminisao	mnoge	svoje	vezanosti,	i
mnogo	je	bolji	od	običnih	ljudi.	Samo	vezanosti	koje	nije	uklonio	se	mogu	manifestovati.
Zato	 je	 kultivatoru	 teško	 da	 ih	 prihvati	 kad	 ih	 vidi.	Ovo	 znači	 da	 ne	 treba	 da	 sudimo
osobi	po	njenom	ponašanju.	Sada	sam	govorio	iz	dva	ugla.

Pitanje:	Lica	nekih	starijih	praktikanata	su	tamna	i	imaju	staračke	pege	na	koži,	a	neki	su
vrlo	mršavi.	Jesu	li	ove	pojave	normalne?

Učitelj:	Kultivacija	jeste	složena.	Ako	puno	mariš	za	te	stvari,	namerno	će	ti	biti	dato	da
im	budeš	 svedok,	 da	 bi	 se	 videlo	možeš	 li	 se	 i	 dalje	 kultivisati.	 S	 druge	 strane,	 kad	 ti
pojedinci	 razviju	 takve	 vezanosti,	 zbilja	 je	 potrebno	 pogledati	 da	 li	 se	 oni	 zapravo
marljivo	kultivišu.	Oni	možda	čitaju	knjige	i	rade	vežbe,	ali	u	suštini,	kako	im	zaista	ide?
Neki	ljudi	čitaju	knjige,	ali	već	godinu	dana	nisu	završili	Džuan	Falun	iako	stalno	čitaju,
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oni	 vredno	 rade	 vežbe,	 pa	 čak	 ohrabruju	 druge	 da	 vežbaju.	 Kultivaciona	 praksa	 je
ozbiljna.	Ništa	na	ovom	svetu	nije	ozbiljnije	od	kultivacije.	Zaista	moramo	biti	u	stanju	da
zadovoljimo	zahteve.

Pitanje:	Ako	neko	ne	učestvuje	u	jutarnjem	grupnom	vežbanju,	i	ne	prolazi	iskušenja	pod
oštrim	vetrom,	 suncem	koje	 prži,	 na	 surovoj	 zimi	 i	 letnjoj	 vrućini,	 hoće	 li	 to	 uticati	 na
njegovo	Ispunjenje?

Učitelj:	 To	 zapravo	 nisu	 faktori.	 Nisam	 li	 pomenuo	 da	 je	 cilj	 prolaženja	 kroz	 teškoće
eliminisati	vezanosti	i	popraviti	se?	Ništa	ne	znači	kad	ljudi	naprosto	trpe	teškoće—bez
obzira	 koliko	 teškoća	 prolaze.	 Ključ	 je	 u	 tome	 da	 sredina	 grupnog	 vežbanja	može	 da
očvrsne	i	oplemeni	ljude.	Na	najspoljnijoj	površini	osobe,	on	je	sve	vreme	u	kontaktu	sa
nekultivatorima	 u	 običnom	 ljudskom	 društvu.	 Ko	 bi	 ste	 radije	 da	 utiče	 na	 vas—oni	 ili
učenici	Dafe	dok	ste	u	Dafi?	To	je	ono	o	čemu	pričam.

Pitanje:	Šta	je	stvorilo	univerzum,	Fa	ili	bogovi?	Čuo	sam	da	su	bogovi	stvorili	univerzum,
ali	retko	čujem	da	su	bude	i	taoi	stvorili	univerzum.

Učitelj:	Ko	je	onda	stvorio	koje	bogove	za	koje	si	čuo?	Treba	više	da	učiš	Fa.	Ali	nešto	mi
pada	na	pamet	posle	tvojih	reči.	Možda	su	mnogi	ljudi	čuli	da	zapadne	religije	tvrde	da
je	njihov	Gospod	stvorio	 svet,	 a	budizam	na	severu	uči	da	 je	Buda	stvorio	univerzum.
Njihov	 koncept	 karme	 je	 da	 je	 sve	 što	 uradiš	 karma,	 ili	 rezultat	 karme.	 U	 istočnim
mitovima	i	drevnim	legendama,	čujemo	da	je	Pangu[16]	stvorio	Nebo	i	Zemlju.	Hajde	da
pričamo	o	priči	o	Panguu,	koji	je	stvorio	Nebo	i	Zemlju.	Možda	ste	čuli	u	toj	priči	da	je
Pangu,	na	kraju,	u	trenu	pretvorio	svoje	telo	u	Nebo,	Zemlju,	planine,	reke,	i	zvezde	na
nebu.	Bez	obzira	kako	 je	rečeno,	svima	mogu	reći	da	na	različitim	nivoima,	bez	obzira
kog	si	nivoa	bog,	tebi	je	nemoguće	da	znaš	stvari	iznad	sebe.	U	dugom	proteku	istorije,
[bića]	 su	se	odavno	odmetnula	od	Fa,	 i	mnoga	bića	čak	više	ne	znaju	za	Fa;	oni	 su	ga
zaboravili.	Zašto	su	ga	zaboravili?	Među	svim	bićima	sadašnjeg	ciklusa	civilizacije,	bez
obzira	koliko	su	visoki	njihovi	nivoi,	 ili	koliko	su	bili,	većina	je	stvorena	tokom	devetog
ciklusa.	Što	se	tiče	toga	kakav	je	Fa	bio	pre	devetog	ciklusa,	ljudi	to	ne	znaju.	A	kad	je	u
pitanju	 deveti	 ciklus,	 oni	 još	 manje	 znaju	 šta	 je	 Fa,	 i	 samo	 znaju	 to	 da	 na	 različitim
nivoima	 postoje	 različiti	 standardi.	 Drugim	 rečima,	 sada	 skoro	 da	 ne	 postoje
primordijalna	bića,	i	zato	[bića]	ne	znaju	kako	je	nastao	univerzum.

Kad	 se	 na	 različitim	 nivoima	 univerzuma	 dese	 katastrofe,	 to	 se	 zapravo	 raspadaju
različita	kosmička	tela.	Vašim	rečima,	ona	eksplodiraju.	Posle	eksplozije,	bog	višeg	nivoa
neće	sići	dole	i	dati	bogovima	na	najnižem	nivou	da	ga	vide	kako	stvara	univerzum.	Bog
na	 višem	 nivou	 će	 stvoriti	 boga	 na	 nižem	 nivou	 i	 dati	 mu	 da	 stvori	 univerzum	 na
sledećem	nivou,	pa	će	na	tom	nivou	biti	rođeni	novi	bogovi.	Rekao	sam	da	se	bića	mogu
stvarati	na	svim,	različitim	nivoima.	Bog	rođen	na	određenom	nivou	mora	imati	moć	da
stvori	univerzum	tog	sloja.	On	nema	predstave	o	bogovima	sa	viših	nivoa	univerzuma.
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Ovo	što	sam	sada	objasnio	 je	zapravo	princip:	 to	 jest,	bude,	 taoi	 i	bogovi	na	različitim
nivoima	 imaju	moć	 da	 stvore	 sve	 u	 univerzumu	 na	 sopstvenom,	 ili	 na	 nivoima	 ispod
njegovog.	 Ali	 pošto	 je	 to	 unutar	 njegovog	 raspona,	 on	 misli	 da	 je	 on	 sam	 stvorio
univerzum.	Ovo	je	slučaj	sa	onima	koji	su	relativno	primordijalni.	Recimo	da	jedan	bog
stvori	 veći	 univerzum,	 a	 onda	 se	 kasnije	 rodi	 bog	 na	 određenom	 nivou	 i	 tokom
određenog	 perioda	 tog	 univerzuma.	 Ako	 nakon	 ekstremno	 dugog	 vremena	 nastanu
problemi	u	univerzumu	koji	je	u	domenu	gde	je	taj	bog	rođen,	njega	će	razoriti	bogovi
iznad	njega,	i	desiće	se	eksplozije.	Onda,	kad	se	kasnije	sve	rekonstruiše,	on	misli	da	je
re-kreirao	univerzum.	On	ne	zna	da	iznad	tog	univerzuma	postoje	veći	univerzumi.	Po
istom	principu,	iste	stvari	mogu	se	desiti	u	slojevima	manjim	od	njegovog.	Na	slojevima
mnogo	 manjim	 od	 njegovog,	 takođe	 se	 dešava	 stvaranje	 univerzuma	 na	 različitim

nivoima.	 Da	 li	 razumete	 ovo	 o	 čemu	 upravo	 pričam?	 (Aplauz)	 Ovo	 sam	 objasnio	 u
Predavanju	 5,	 Džuan	 Faluna:	 različiti	 bogovi	 stvorili	 su	 univerzume	 s	 različitim
osobinama.	Mnogi	od	vas	su	imali	pitanja	[o	tome],	zar	ne?	To	je	upravo	situacija	o	kojoj
sam	 sada	 pričao.	 Kosmos	 je	 tako	 ogroman.	 Promene	 koje	 se	 dešavaju	 na	 različitim
nivoima	su	 samo	sićušne	čestice	u	ekstremnom	ogromnim	kosmičkim	 telima,	 i	ovo	 je
nezamislivo	čak	i	za	bogove.

Pitanje:	Jesu	li	bogovi	koji	se	pominju	u	drevnim	mitovima	Grčke	i	Kine	izmišljeni,	ili	se	to
zbilja	desilo?

Učitelj:	Mogu	vam	reći,	dok	ih	pogoni	struja	današnje	nauke,	ljudi	u	današnjem	društvu
sve	 dublje	 i	 dublje	 kopaju	 po	 “stvarnosti.”	 A	 ta	 stvarnost	 je	 lažna,	 dok	 je	 prava,
veličanstvena	istina	univerzuma	sve	više	sakrivena	iza	ove	lažne	realnosti.	To	sami	ljudi
prouzrokuju.	 Oni	 sami	 sve	 više	 veruju	 u	 ove	 površine	 stvari.	 Mnogi	 drevni	 mitovi	 su
istiniti,	a	ljudi	ih	smatraju	pričama	koje	su	drugi	izmislili.	Ja	danas	predajem	Veliki	Zakon
kosmosa.	Sve	što	on	donosi	 i	 sve	što	će	se	desiti	u	budućnosti	će	šokirati	 sva	bića.	U
budućnosti	će	 se	desiti	 još	 spektakularniji	događaji,	 jer	Fa	će	stići	ovde	u	 ljudski	 svet.
Desiće	se	sve	ono	u	šta	ljudi	ne	veruju,	i	to	će	biti	toliko	šokantno	da	će	ljudi	ostati	bez
reči.	 Ali	 bez	 obzira	 koliko	 će	 snažne	 reakcije	 taj	 događaj	 proizvesti,	 ili	 koliko	 će	 on
trajati,	kad	budu	prošle	hiljade,	desetine	hiljada	godina,	ljudi	će	to	smatrati	za	mit,	a	kad
prođe	još	vremena,	ljudi	će	na	isti	način	to	možda	smatrati	nečim	što	su	drugi	izmislili.
Ljudska	bića	toliko	su	ograničena.	Zar	nema	ljudi	koji	poriču	pojavu	Isusa?	Kažu	da	su	to
ljudi	 izmislili.	 Zar	 takođe	 nema	 onih	 koji	 kažu	 da	 Šakjamunijeva	 pojava	 na	 istoku
izmišljena?

Pitanje:	 Moji	 roditelji	 se	 mnogo	 godina	 kultivišu	 u	 budizmu.	 Oni	 su	 među	 onima	 koje
Učitelj	u	svoja	dva	prethodna	članka	opisuje	kao	izgubljene	u	iluziji.	Kako	da	ih	navedem
da	vežbaju	ispravan	put?

Učitelj:	Pokaži	im	članke	koje	sam	napisao—to	je	sve	što	možeš.	Niko	ništa	ne	može	da
uradi	u	tuđe	ime.	Mi	samo	možemo	posavetovati	ljude	da	rade	ono	što	je	dobro,	a	druge
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ljude	ništa	 ne	može	naterati.	Mi	 ih	 ne	možemo	prisiliti.	 Šta	 ljudi	 žele	 da	 dobiju,	 to	 je
njihova	 stvar.	 Ne	 važi	 se	 ako	 su	 naterani	 da	 nešto	 rade,	 računa	 se	 samo	 ako	 sami	 to
rade,	i	ako	kultivišu	sebe.

Pitanje:	Ako	su	nečiji	životni	uslovi	vrlo	dobri,	ali	sada	namerno	živi	skromnim	životom,
smatra	li	se	to	vezanošću?

Učitelj:	 Možda	 zbog	 toga	 što	 je	 kineski	 narod	 prošao	 težak	 period,	 on	 se	 toliko	 boji
siromaštva,	i	to	može	proizvesti	da	ljudi	budu	preterano	skromni.	Kad	se	ide	u	krajnost,
to	 nije	 dobro.	 Živite	 normalno.	 Nije	 loše	 biti	 štedljiv,	 ali	 ako	 nešto	 ode	 predaleko,	 to
postaje	 loša	 stvar.	 Kultivator	 ne	 treba	 da	 ima	 bilo	 kakva	 predubeđenja.	 U	 štedljivosti
nema	ničeg	lošeg.

Pitanje:	Da	li	jedan	isti	vaš	fašen	vodi	računa	o	učeniku	dok	on	vežba	kultivaciju	u	Kini,	i
onda	kad	on	otputuje	u	Evropu?

Učitelj:	Isti	fašen,	različiti	fašeni…	ima	li	razlika	među	fašenima?	Mogu	vam	reći	da	se	o
svima	njima	stara	ista	moja	mudrost.	Uopšte	nema	razlike.	Zapravo,	fašeni	su	ja.	Fašeni
misle	sve	što	ja	mislim.

Pitanje:	Da	li	nam	možete	reći	šta	je	“Pravo	telo”,	a	šta	je	“Gong	telo?

Učitelj:	 Postoji	 razlika.	 U	 očima	 bogova,	 sve	 na	 ovom	 ljudskom	 mestu	 se	 smatra
nestvarnim,	i	samo	telo	bude	ili	boga	je	stvarno,	pa	oni	telo	na	tom	ili	višem	nivou	zovu
“Pravo	 telo.”“Gong	 telo”	 je	nešto	što	samo	 ja	 imam.	Nijedno	drugo	biće	u	kosmosu	ga

nema.	To	je	moj	ogromni	gong,	koji	istovremeno	može	da	oformi	moj	lik.	(Aplauz)

Pitanje:	Dok	vežbam,	stalno	čujem	Učitelja	kako	priča.

Učitelj:	Tu	se	radi	o	Fa,	 i	to	 je	onako	kako	sam	objasnio	u	knjigama	-	o	tome	ne	treba
brinuti.	To	je	ono	kako	se	manifestuju	vaše	natprirodne	moći—to	je	manifestacija	vaših
natprirodnih	moći.	Ako	to	nije	nešto	što	je	u	Fa,	onda	mora	biti	smetnja.

Pitanje:	Kad	učimo	decu	praksi,	pored	toga	što	im	govorimo	da	treba	da	budu	dobri	ljudi,
treba	li	da	im	čitamo	vaše	napise?

Učitelj:	 Kad	 im	 kažete	 da	 budu	 dobri	 ljudi,	 tada	 im	 samo	 kažete	 da	 budu	 dobri	 ljudi
među	 običnim	 ljudima.	 Samo	 Fa	može	 pomoći	 da	 se	 ljudi	 uzdignu.	Nije	 li	 tako?	Deca
mogu	da	rade	pet	vežbi	onoliko	koliko	im	je	to	moguće.	Ako	ne	mogu,	u	redu	je	da	rade
vežbe	kad	malo	odrastu.

Pitanje:	Da	li	je	u	redu	deci	objasniti	principe	Dafe	rečima	koje	oni	mogu	da	shvate?

Učitelj:	Mislim	da	to	nije	problem.	Pošto	si	kultivator,	nećeš	pogrešno	objasniti.	Koristi
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zdrav	razum	kad	objašnjavaš	deci.	Mislim	da	to	neće	biti	problem.

Pitanje:	 Imao	 sam	 test,	 ali	 mi	 je	 ponestalo	 odlučnosti.	 Želim	 da	 ispočetka	 započnem
kultivaciju.

Učitelj:	Učenik	me	je	upravo	upitao	može	li	se	i	dalje	kultivisati.	Drugim	rečima,	možda
ima	stvari	u	kojima	nije	dobro	postupio,	ili	gde	je	osetio	da	nije	bio	dorastao	standardu
za	učenika.	Pošto	napraviš	grešku,	možeš	li	se	i	dalje	kultivisati?	Od	tebe	zavisi	možeš	li
se	kultivisati,	ili	ne.	Već	si	čuo	Fa	i	dobio	Fa.	Naravno,	nisi	bio	dobar	i	nisi	prošao	taj	test
—to	je	zbilja	velik	gubitak.	Možeš	se	ispočetka	kultivisati,	umiriti	svoj	um,	biti	odlučan	i
krenuti	 ispočetka.	 Pošto	 si	 odlučan	 da	 se	 kultivišeš	 u	 Dafi	 i	 već	 kad	 shvataš	 da	 si
pogrešio,	zašto	ne	prikupiš	volju	i	ponovo	počneš	da	sustižeš?	Dok	god	imaš	tu	misao	i
želiš	to	da	radiš,	ne	moraš	to	reći	meni	ili	bilo	kome—samo	napred,	kultiviši	se,	i	mislim
da	ćeš	biti	u	redu.	Zapravo,	niste	li	svi	vi	počeli	svoju	kultivaciju	samo	zato	što	ste	želeli
da	se	kultivišete,	i	tako	ste	dobili	Dafu?	Ali	ne	smeš	nastaviti	da	propuštaš	šanse	i	praviš
greške.	Kultivacija	je	ozbiljna	stvar,	pa	ako	nastaviš	da	grešiš,	bojim	se	da	u	budućnosti
nećeš	imati	više	priliku	poput	ove	da	uđeš	u	ovaj	Fa.	Pošto	si	imao	priliku	da	uđeš	u	Fa,
nemoj	je	ponovo	propustiti.

Pitanje:	Priličan	broj	praktikanata	koji	žive	u	Severnoj	Americi	žive	sa	svojim	partnerima,
nevenčani.	Neki	čak	imaju	decu.	Treba	li	oni	retroaktivno	da	zatraže	dobijanje	venčanog
lista?

Učitelj:	Da.	Rekao	sam	vam	da	se	u	svojoj	kultivacije	maksimalno	prilagodite	načinima
običnog	ljudskog	društva.	Hajde	na	drugi	način	da	govorimo	o	tome.	U	Kini,	kad	su	se
ljudi	u	prošlosti	venčavali,	oni	su	morali	dobiti	dopuštenje	i	Neba	i	Zemlje,	i	zato	postoji
“naklon	 Nebu	 i	 Zemlji.”	 Njima	 je	 bila	 potrebna	 dozvola	 roditelja,	 pa	 su	 morali	 da	 se
poklone	pred	roditeljima.	U	zapadnim	društvima,	ljudima	je	bilo	potrebno	da	to	prizna
njihov	Gospod	ili	Bog,	i	zato	su	išli	u	crkvu	da	se	zavetuju	Gospodu,	pa	bi	Bog	ili	Gospod
bio	bi	njihov	svedok	i	posvedočio	bi	njihovo	sjedinjenje.	U	današnjem	zapadnom	društvu
ove	 stvari	 su	 se	 urušile,	 pa[mnogi]	 ljudi	 više	 ne	 prolaze	 kroz	 bilo	 kakve	 formalnosti.
Dvoje	 ljudi	 naprosto	 budu	 zajedno	 bez	 ikakvih	 ograničenja;	 kad	 su	 srećni	 skupa,	 oni
ostaju	skupa,	a	kad	nisu,	oni	naprosto	pronađu	drugog	partnera.	Ovo	je	neprihvatljivo.
Kao	 učenici	 Dafe,	 treba	 da	 znate	 barem	 ove	 osnovne	 principe.	 Promiskuitet	 je	 na
zapadu	 stvorio	 ogromnu	 količinu	 karme.	 Meni	 se	 čini	 da	 su	 ljudi	 na	 istoku	 još	 gori.
Treba	da	obratite	pažnju	na	ove	stvari.	Mi	kažemo	da	su	se	ljudska	bića	degenerisala,	a
kad	se	jedan	kultivator	ponaša	još	gore	od	običnog	čoveka,	nije	li	to	problem?	Naravno,
vi	možete	misliti:	“Iako	nismo	sproveli	papirologiju,	u	našim	glavama	i	ponašanju	-	kao
da	smo	venčani.	A	sad	kad	imamo	decu,	više	nije	baš	izvodljivo	da	se	rastavimo.”	Ali	vi
niste	 prošli	 propisnu	 proceduru.	 Ako	 osećate	 da	možete	 biti	 odgovorni	 jedno	 prema
drugom,	 ja	 bih	 rekao	 da	 je	 to	 vrlo	 dobro,	 ali	 zašto	 ne	 prođete	 kroz	 proceduru?	 U
najmanju	ruku,	dopustite	društvu	običnih	ljudi	da	vas	smatra	zakonito	venčanim	mužem
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i	 ženom.	 Nije	 li	 to	 ono	 kako	 treba	 biti?	 Drugim	 rečima,	 ne	 treba	 da	 budete	 toliko
opušteni	kad	su	te	stvari	u	pitanju.	Više	neću	trošiti	vreme	na	ovu	temu.	Bez	obzira	šta
ste	ranije	radili	-	što	je	bilo,	bilo	je.	Pođite	napred	i	uradite	to	kako	treba.

Pitanje:	Kako	da	odredimo	da	 li	 je	neka	vizija	rezultat	 toga	što	 je	glavna	duša	napustila
telo,	ili	je	rezultat	postizanja	Prosvetljenja?

Učitelj:	O	ovom	je	bilo	reči.	Znate,	ovo	sam	jasno	objasnio	u	članku	pod	naslovom	“Zašto
se	ne	može	videti.”	Zašto	ne	možete	da	vidite?	Čak	i	kad	vidite,	neće	biti	jasno.	Drugim
rečima,	 čak	 i	 kad	 ste	 u	 stanju	 da	 vidite	 stvari,	 to	 neće	 biti	 tako	 jasno.	 Ako	 je	 jasno,
obuhvataće	ograničeno	područje.	[Vaša	vizija]	definitivno	neće	biti	neograničena,	kakvu
ima	 jedan	 bog,	 gde	 sve	 znaš	 i	 sve	 vidiš,	 kao	 kad	 gledaš	 film.	 Naravno,	 ima	 onih	 s
posebnim	okolnostima.	Ilustrujem	opštu	situaciju

Pitanje:	Išao	sam	na	Fa	konferenciju	po	velikoj	snežnoj	oluji	i	auto	mi	se	pokvario	na	putu.
Moja	porodica	nije	razumela	moje	riskantno	ponašanje.

Učitelj:	Ništa	se	ne	može	uklopiti	u	jednostavnu	formulu,	gde	se	sve	može	raditi	prema
toj	 formuli.	U	kultivaciji,	 situacije	 s	kojima	se	svako	susreće	su	komplikovane,	a	uzrok
nečemu	može	biti	 jedna,	 ili	druga	stvar.	Na	primer,	neki	 ljudi	 imaju	probleme	zato	što
nisu	prošli	šinšing	test,	 ili	 to	može	biti	zato	što	su	druge	stvari	bile	važnije.	Takođe	bi
moglo	biti	zato	što	je	trebalo	da	se	desi	teškoća,	pa	stoga	možete	naleteti	na	teškoće	i
naići	 na	 prepreke.	 Kultivacija	 je	 krajnje	 složena,	 i	 to	 nije	 tako	 jednostavno	 kao	 što
mislite.	Takođe	bi	moglo	biti	da	te	je	kvar	na	automobilu	sprečio	da	nekoliko	kilometara
kasnije	doživiš	saobraćajku.	Bilo	koji	od	raznih	razloga	može	biti	na	delu.	U	kultivaciji	je
dobra	stvar	sve	što	doživiš,	i	ti	uspostavljaš	sopstvenu	moćnu	vrlinu.

Pitanje:	Imamo	samo	dva	dana	da	održimo	seminar	i	predstavimo	Dafu.	Je	li	to	u	redu?

Učitelj:	 Ako	 imate	 samo	dva	dana	 za	 seminar	 i	 predstavljanje	 Falun	Dafe,	 to	 vreme	 je
prekratko.	Ako	neko	ne	može	da	pročita	Džuan	Falun	do	kraja,	a	da	ga	nešto	ne	odvuče
u	stranu,	biće	mu	teško	da	ponovo	uzme	knjigu.	Zašto?	Jer	ljudi	imaju	misaonu	karmu.
Predstave	u	sopstvenom	umu	prouzrokuju	karmu.	Dok	čitaš	knjigu,	karma	u	tvom	umu
se	eliminiše.	Ta	karma	je	živa,	i	ona	zna	da	je	ti	eliminišeš,	pa	počinje	da	se	trudi	da	ti	ne
dopusti	da	takneš	knjigu.	Čak	i	kad	imaš	vremena,	ona	će	navesti	da	zaboraviš	da	čitaš
knjigu.	 Daće	 sve	 od	 sebe	 da	 ti	 ne	 da	 vremena	 da	 čitaš	 knjigu.	 Zato	 mnogi	 ljudi	 više
nemaju	vremena	da	nastave	da	čitaju	knjigu	ako	prvi	put	ne	uspeju	da	je	završe.	Isto	je
sa	gledanjem	snimaka.	Ako	ne	možeš	da	završiš	ceo	set,	činiće	se	da	 je	 teško	pronaći
vreme	 za	 gledanje.	 Demoni	 prave	 smetnje.	 Oni	 ti	 ne	 daju	 da	 imaš	 vremena	 i	 koriste
svakakve	načine	da	ti	ne	dopuste	da	nastaviš.	Zato	postoji	ovaj	problem.	S	druge	strane,
nemate	 puno	 vremena	 za	 širenje	 Fa.	 Po	 ovom	 pitanju,	 postupite	 u	 skladu	 sa	 svojom
situacijom.
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Pitanje:	Ako	neko	u	dugom	periodu,	od	kolege	praktikanta,	prihvata	poklone	date	iz	dobre
namere,	hoće	li	bez	prestanka	gubiti	svoju	vrlinu?

Učitelj:	Daću	vam	primer.	Porodica	učenika	odjednom	upadne	u	finansijske	poteškoće.
Za	kultivatora,	ova	teškoća	je	vrlo	verovatno	rezultat	njegovog	dugovanja	ovakvog	duga
u	prošlosti.	Tokom	procesa	eliminacije	karme,	on	mora	podneti	nešto	takvo,	ali	to	neće
dugo	trajati.	Kažem	da	bi	to	mogao	biti	slučaj.	Onda	neki	učenici	misle,	pošto	je	njemu
tako	teško:	“Treba	da	mu	pomognemo.”	Kako	pomoći	mu?	Svi	prilože	malo	novca,	daju
mu	pare	i	šta	treba	njegovoj	porodici.	Posle	toga	ona	prestaje	da	radi	bilo	šta.	Osim	što
uči	Fa,	taj	samo	boravi	kod	kuće	i	živi	od	njihovog	novca.	Malo	kasnije	prestaje	i	Fa	da
uči:	 “Jednostavno	 mi	 donosite	 pare	 i	 živeću	 kao	 sada.”	 Neka	 svi	 razmisle.	 Vi	 imate
milosti,	ali	ove	stvari	ne	možete	ovako	rešavati.	Svi	 imaju	sopstvene	poteškoće.	Možeš
mu	pomoći	iz	samilosti	tako	što	ćeš	mu	pomoći	da	pronađe	posao,	ili	mu	se	privremeno
naći	 kao	 ispomoć,	 ali	 to	 apsolutno	ne	možeš	 raditi	 dugo	 vremena.	Tada	bi	 poremetio
put	koji	sam	ja	za	njega	priredio,	i	za	njega	bi	kultivacija	postala	nemoguća.	Na	kraju	bi
prestao	da	se	kultiviše.	Prestao	bi	da	traži	posao,	i	ne	bi	želeo	da	reši	problem	budući	da
ima	novca	za	trošenje,	i	samo	bi	rekao:	“Samo	mi	svaki	mesec	donosite	pare.”	Onda	bih
rekao,	šta	ti	učenici	zaista	rade?

Poklanjanje?	 Šta	 je	 poklanjanje?	 Neko	 nekome	 nešto	 da?	 Zašto	 bi	 ti	 neko,	 koga	 ne
poznaješ,	 davao	 stvari?	 U	 redu,	 vi	 se	 znači	 znate	 i	 svi	 ste	 učenici.	 Ali	 treba	 li	 jedan
učenik	drugom	da	daje	skupe	stvari?	Zašto	biste	to	činili?	Mora	postojati	razlog!	Iako	to
nisu	skupe	stvari,	zašto	ih	oni	tako	dugo	donose	tebi?	Zašto?	I	zašto	ih	ti	prihvataš?	Jer
ne	možeš	da	ostaviš	svoju	vezanost	za	pohlepu?	Ili	ima	drugih	razloga?	Što	ne	probaš	da
ih	pronađeš?	To	je	neprihvatljivo.	Ova	naša	Dafa	ne	uključuje	novac	ili	materijalna	dobra,
i	mi	ne	sakupljamo	novac	ili	materijalna	dobra.	Vi	ste	ovde	došli	da	vežbate	kultivaciju,	i
ja	 ni	 od	 koga	 ko	 ovde	 sedi	 ne	 tražim	 ni	 paru.	 Kad	 ti	 drugi	 daju	 stvari,	 zašto	 toga	 ne
možeš	da	se	oslobodiš?	Ovde	ću	istaći	poentu	o	ovom	konkretnom	pitanju:	Svi	oni	koji
rade	za	Dafu,	i	svi	oni	koji	rade	za	Učitelja,	bez	obzira	koji	je	razlog,	vi	apsolutno	ništa	ne
smete	primati	od	učenika.	Stvari	koje	treba	proslediti	Učitelju,	moraju	se	dati	Učitelju.
Nemojte	 uzimati	 slobodu	 da	 sami	 rešavate	 te	 stvari,	 nemojte	 ih	 zadržavati	 za	 sebe,
držati	se	za	njih,	ili	otvarati	pisma	ili	druge	stvari	koje	su	namenjene	Učitelju.

Pitanje:	 Da	 li	 je	 degeneracija	 bića	 rezultat	 zagađenja	 Glavne	 duše	 vezanostima,	 ili
promenjene	prirode	Glavne	duše?

Učitelj:	Ja	to	ne	vidim	tako.	Biće	jedne	osobe	je	jedan	entitet,	i	ne	možeš	reći	da	je	tvoja
Glavna	duša,	Sporedna	duša,	 ili	 telo	postalo	ovakvo	 ili	 onakvo.	Ako	neko	nije	u	pravu,
onda	nije	u	pravu	i	tačka,	jer	svaka	tvoja	misao	uključuje	sve	tvoje	s	različitih	nivoa.	Kad
neko	ispravlja	svoje	greške,	onda	je	on	dobra	osoba.	Ako	je	neko	u	stanju	da	se	kultiviše,
on	može	da	napreduje	na	više.
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Pitanje:	U	malom	univerzumu	 ljudskog	 tela,	 da	 li	 se	 sva	 bića	nalaze	na	 istom	nivou	na
kom	je	glavna	duša,	koja	kontroliše	to	ljudsko	telo?

Učitelj:	Oni	nisu	na	istom	nivou.	Ti	si	viši	od	svih	bića	u	svom	telu.	Istovremeno,	među
svim	tvojim	ćelijama	postoji	upravljački	sistem	s	identičnim	mislima.

Pitanje:	Imam	13	godina	i	rođen	sam	u	Japanu.	Usled	jezičke	barijere,	ne	znam	kako	da	se
kultivišem.

Učitelj:	Odrasli	 [oko	njega]	 treba	da	mu	pomognu	da	 reši	 ovaj	 problem.	Budući	 da	 je
rođen	u	Japanu,	on	ne	razume	kineski.	Pošto	je	mlad,	on	ne	može	potpuno	da	shvati	ni
neke	 stvari	 na	 japanskom,	 i	 ne	 zna	 sve	 znake,	 pa	 bi	 mogao	 imati	 teškoće.	 Kad	 ne
razumeš	neke	delove,	samo	pitaj	odrasle,	i	postepeno	ćeš	sve	shvatiti.	Na	kraju	krajeva,
deca	 su	veoma	brza.	Znate,	u	Kini	 ima	 starijih	 ljudi	 koji	nikad	nisu	 išli	 u	 školu,	 ali	 oni
čitaju	 Džuan	 Falun,	 i	 posle	 iščitavanja	 iznova	 i	 iznova,	 oni	 su	mogli	 da	 pročitaju	 celu
knjigu.	Takvih	je	dosta	među	učenicima	Dafe.	Prošlo	je	nekoliko	decenija,	ili	čak	veći	deo
njihovog	 života,	 i	 oni	nikad	nisu	ni	 pomisli	 da	 će	umeti	 da	 raspoznaju	 znake.	 Ipak	 su,
kroz	učenje	Dafe,	za	vrlo	kratko	vreme	mogli	da	čitaju	Džuan	Falun,	 i	čitanjem	su	čak
vrlo	dobro	upoznali	štivo.	To	 je	zbilja	čudo!	Na	kraju	krajeva,	ovo	 je	Fa,	pa	se	te	stvari
mogu	desiti.	Naravno,	deca	možda	nemaju	upornost	roditelja,	ali	ja	ću	to	uzeti	u	obzir.
Deca	 su	 deca,	 na	 kraju	 krajeva.	 Ako	 se	 malo	 potrudiš,	 i	 malo	 ti	 pomognu	 odrasli,
problem	se	može	rešiti.

Pitanje:	Kakvim	sudbinskim	vezama	su	međusobno	povezane	sporedne	duše?

Učitelj:	Među	njima	možda	ima	sudbinskih	veza,	a	možda	ne.	Ne	postoji	formula.	Svako
je	u	prethodnim	životima	 imao	 jedinstvenu	 situaciju,	 i	 to	 su	 sudbinske	veze	 ljudi	 koje
nemaju	nikakve	veze	s	vašom	kultivacijom.	Dovoljno	je	da	glavna	duša	ovde	dobije	Fa	pri
punoj	svesti.	Sporedne	duše	će	vas	prirodno	slediti	u	kultivaciji.

Pitanje:	Smemo	li	promovisati	Fa	u	školi	borilačkih	veština?

Učitelj:	Ne	mislim	da	je	problem	da	se	pomogne	ljudima	da	dobiju	Fa	u	bilo	kojoj	sredini.
Ali	 ima	 jedno:	 neke	 borilačke	 veštine	 su	 taoističke	 borilačke	 veštine,	 koje	 spadaju	 u
kategoriju	 čigonga.	Druge	 borilačke	 veštine	 neće	 praviti	 nikakve	 smetnje.	Mnogi	 ljudi
koji	vežbaju	Dafu	takođe	vežbaju	borilačke	veštine,	i	ništa	od	toga	nam	neće	smetati.

Pitanje:	Kad	 je	Učitelj	 otkrio	 šta	 je	nauka	 zapravo,	 i	 razne	nedostatke	 ljudskog	društva,
moj	um	je	postao	veoma	zbunjen	u	svojim	procenama,	i	to	ne	mogu	da	razrešim.

Učitelj:	 Dajte	 da	 ovo	 ponovim:	 u	 svojoj	 kultivaciji	 treba	 što	 više	 da	 se	 uskladite	 sa
običnim	društvom.	 Reći	 ću	 vam:	 Razotkrio	 sam	prave	 faktore	 u	 pozadini	 nauke,	 ali	 ja
nisam	protiv	nauke.	Da	ovo	ponovim	još	jednom:	ja	sam	razotkrio	šta	je	zapravo	nauka,
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ali	ja	nisam	protiv	nauke	jer	to	je,	na	kraju,	nešto	što	jedan	oblik	bića,	među	svim	bićima
kosmosa,	poseduje.	Ovde	sam	istakao	da	čovečanstvo	ne	treba	da	bude	u	ovom	stanju,
kao	 i	 razloge	 zašto	 se	 čovečanstvo	 degenerisalo.	 Ja	 se	 ne	 protivim	 nauci.	 Slobodno
možete	 raditi	 svoj	 posao,	 koji	 god	 da	 je.	 Samo	 se	 radi	 o	 tome	 da	 je	 ona	 veoma
ograničena	 u	 odnosu	 na	 Buda	 Fa.	 Ovo	 ćete	 postepeno	 shvatiti	 dok	 se	 dalje	 budete
kultivisali.

Pitanje:	Bila	sam	izuzetno	uzbuđena	kad	sam	svojevremeno	dobila	Fa,	ali	pošto	sam	bila
izgubljena	preduboko	u	iluziji,	učinila	sam	neke	loše	stvari.	Je	li	sa	mnom	gotovo?

Učitelj:	 Kultivacija	 u	 Dafi	 i	 dalje	 je	 u	 toku,	 i	 učenici	 i	 dalje	 neprekidno	 i	 marljivo
napreduju.	Uspela	si	da	proslediš	ovu	poruku,	 i	čak	sam	 je	 ja	pročitao,	što	znači	da	 je

tvoja	sudbinska	veza	vrlo	jaka.	Prioni	na	posao.	(Aplauz)

Pitanje:	Ja	sam	iz	Libana.	Ostatak	moje	porodice	je	religiozan.	Ja	nisam,	ali	se	bojim	da	bi
oni	mogli	uticati	na	mene.

Učitelj:	Neće	uticati.	Ti	uči	svoje,	a	oni	mogu	verovati	u	svoje.	To	neće	uticati	na	tebe.
Jer	 bogovi	 ne	 vode	 računa	 o	 onom	 u	 šta	 oni	 veruju,	 pošto	 bogovi	 ne	 vode	 računa	 o
tome,	još	manja	je	šansa	da	to	može	imati	bilo	kakvog	uticaja.

Pitanje:	 Neposredno	 pre	 dolaska	 na	 konferenciju	 desilo	mi	 se	 nekoliko	 krupnih	 šinšing
testova.	Jesu	li	to	priredili	vaši	fašeni?

Učitelj:	Dok	god	si	učenik,	ja	ću	odgovarati	za	tebe.	Po	pitanju	toga	jesu	li	to	bili	šinšing
testovi,	 ili	 je	 to	 bilo	 usled	 nekih	 drugih	 specifičnih	 razloga,	 kao	 tvoj	 Učitelj,	 ja	 sam	 u
potpunosti	odgovoran	prema	tebi	u	tim	stvarima.	Sve	što	se	desi	kultivatoru	 je	dobro.
Idi	napred	i	kultiviši	se.	Juče	ujutru,	kad	je	jedan	učenik	pričao	o	svom	iskustvu,	možda
nisi	 primetio	 kad	 je	 pomenuo	 da	 [u	 jednom	 trenutku,]	 bez	 obzira	 koliko	 se	 naporno
kultivisao,	 osećao	 je	 da	 više	 ne	 napreduje.	 A	 onda	 je	 odjednom	 jednog	 dana	 shvatio,
“Vreme	 je	 da	 se	 promenim	 po	 ovom	 pitanju.”	 Onda	 kad	 se	 dalje	 kultivisao,	 taj	 zid	 je
momentalno	 srušen,	 i	 pred	 njegovim	 očima	 mu	 se	 odmah	 našao	 drugačiji	 domen.
Mislim	da	treba	više	da	razmisliš	o	iskustvu	tog	učenika.

Pitanje:	 Falun	 Dafa	 je	 spasavala	 ljude	 u	 preistorijskom	 periodu.	 Zašto	 su	 sva	 bića
zaboravila	Fa?

Učitelj:	Misliš	 li	na	ljude	ili	bogove?	Svi	oni	koje	 je	Dafa	spasila	otišli	su	na	nebo.	Kako
onda	znaš	da	su	bića	zaboravila	Fa?	Mogu	vam	reći,	kad	osoba	dostigne	Ispunjenje	kroz
kultivaciju,	 sve	njegovo	 skovao	 je	 Fa,	 i	 sve	 je	 saobraženo	 s	 Fa.	Kad	 si	 u	Dafi,	 ti	 si	 deo
Dafe.	 Zapravo,	 sva	 bića	 u	 svom	 kosmosu	 su	 deo	 Dafe.	 Samo	 što	 su	 se	 postepeno
odmetnuli	od	Fa.	Kad	se	jedno	biće	izopači,	ono	pada	i	odlazi	na	nivo	kom	pripada.	A	kad
se	sva	bića	izopače,	onda	se	taj	segment	mora	rastočiti,	da	bi	se	posle	re-kreirala	nova
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bića.

Pitanje:	Kultivisati	se	jeste	produbiti	svoje	shvatanje	i	sećanje	Dafe.	Može	li	se	tako	reći?

Učitelj:	Nije	tako.	Ono	što	sada	memorišete	je	samo	najniži	oblik	u	kom	se	Fa	izražava—
onaj	 koji	 ja	 predajem	 među	 običnim	 ljudima.	 Ali	 Fa	 koji	 ćete	 znati	 kad	 dostignete
Ispunjenje	 u	 različitim	 domenima	 biće	 drugačiji,	 izuzev	 unutrašnjih	 značenja,	 od	 Fa
kome	vas	ja	sada	učim—ni	jedna	jedina	reč	neće	biti	ista.	Možete	li	razumeti	ovo	što	sam

rekao?	 (Aplauz)	 Znači	 da	 i	 dalje	 ne	 možete	 izbeći	 da	 mislite	 o	 božanskim	 stvarima
pomoću	ljudskih	predstava.

Pitanje:	Ustanovio	sam	da	sam	dovde	došao	probijanjem	kroz	vezanosti,	a	vezanosti	nisu
biti	ili	ne	biti	u	pravu	na	površini;	unutrašnja	značenja	se	razlikuju.

Učitelj:	To	je	istina,	jer	kad	te	Dafa	vodi	kroz	kultivaciju	na	različitim	nivoima,	to	samo
možete	razumeti	svojim	umom,	ali	ne	možete	iskazati	rečima.	To	se	izobliči	čim	uđe	u
lingvističko	 razmišljanje	 običnih	 ljudi—još	 pre	 nego	 što	 izgovoriš	 reči,	 jednom	 kad	 to
dospe	u	urednički	proces	 lingvističkih	misli	 običnih	 ljudi,	 već	 je	drugačije.	Zato	kad	o
tome	 pričaš,	 to	 više	 nije	 pravo	 značenje	 tog	 domena.	 Ovo	 ste	možda	 i	 sami	 shvatili.
Znači	da	 jedino	u	 sebi	možete	 razumeti,	 ali	 rečima	ne	možete	 iskazati.	Ali	 kako	 to	da
možete	pričati	o	svojim	iskustvima	i	razumevanju?	Jer	ono	o	čemu	govorite	su	stvari	na
najnižem	 nivou	 i	 na	 najspoljinijoj	 površini,	 ili	 stvari	 iz	 vaše	 prošlosti.	 Naravno,	 ono	 o
čemu	 novi	 učenici	 govore	 su	 njihova	 sadašnja	 iskustva,	 jer	 ono	 o	 čemu	 novi	 učenici
pričaju	moraju	biti	stvari	na	površini.

Pitanje:	Učitelj	mi	je	pričan	broj	puta	dao	nagoveštaje,	ali	ja	ne	želim	da	mislim	previsoko
o	sebi.	Ima	li	ikakve	vezanosti	u	pozadini	ove	misli?

Učitelj:	Ne	obavezno,	jer	ponekad	se	osoba	plaši	da	ne	razvije	vezanost	za	ushićenje,	pa
pokušava	da	kontroliše	sebe	i	spreči	sebe	da	postane	ushićena,	ili	da	previsoko	misli	o
sebi.	Mislim	da	je	to	dobro,	ali	nemojte	biti	suviše	vezani	da	tako	činite,	jer	bi	to	mogla
postati	druga	vezanost.	Samo	se	kultivišite	otvoreno	i	dostojanstveno.

Pitanje:	Neki	ljudi	kritikuju	druge,	rečima	“Ovo	je	tvoja	vezanost,”	“Ono	je	tvoja	vezanost.”
Ali	nisu	li	ljudi	sami	vezani?

Učitelj:	Oba	su	moguća.	Postavljeno	pitanje	 je	vrlo	zanimljivo,	ali	moguće	je	da	 je	onaj
koji	je	postavio	to	pitanje	vezan	za	nešto.	Kad	neki	od	vas	kažu	da	su	drugi	vezani,	to	je
zato	 što	 se	 cilja	 na	 vaše	 sopstvene	 vezanosti,	 pa	 se	 vi	 okrenete	 i	 zataškate	 sopstvene

vezanosti	govoreći	da	su	drugi	vezani?	(Aplauz)	A	oni	kojima	se	kaže	da	su	vezani:	da	li
vi,	umesto	da	napustite	svoje	vezanosti,	kažete	da	su	vezani	oni	koji	su	vam	rekli	da	ste
vi	vezani,	jer	ne	možete	da	napustite	svoje	vezanosti?

36



Pitanje:	Ako	osoba	na	odgovornom	položaju	prepusti	svoju	poziciju	nekom	ko	je	sposobniji,
zar	ona	ne	doprinosi	Dafi?

Učitelj:	Gledajući	 tvoje	reči	na	površini,	 svako	će	reći	da	si	u	pravu.	To	nije	u	pitanju.
Kad	neko	ko	ne	samo	da	se	ne	kultiviše	dobro,	već	je	takođe	vrlo	sposoban,	a	ne	obavlja
svoj	posao,	to	će	biti	gubitak	za	Dafu.	Ako	si	sposoban	da	gledaš	iz	ove	perspektive,	sa
stanovišta	Fa,	ja	bih	rekao	da	si	stvarno	sjajan.	Naravno,	iz	druge	perspektive,	ako	imaš
druge	 duboko	 skrivene	 misli	 i	 čak	 se	 ne	 usuđuješ	 da	 pomisliš	 da	 bi	 to	 mogle	 biti
vezanosti,	 i	 ako	 ih	 zataškaš	 svaki	 put	 kad	 ga	 tvoje	 misli	 dotaknu	 i	 dopustiš	 im	 da
izmaknu,	onda	to	nije	u	redu.

Pitanje:	Često	kažem	sebi	da	treba	da	koristim	svoje	srce	i	sve	što	imam	da	dam	Učitelju.

Učitelj:	 Shvatam	šta	 svi	 osećaju.	Da	 vam	kažem,	 to	 je	nasleđe	 iz	 religija.	 Šakjamuni	 je
zaista	 rekao—pošto	 su	njegovi	učenici	morali	 prositi—da	nahraniti	monaha	 jeste	nešto
što	 daje	 neizmerne	 zasluge.	 Ali	 on	 nikad	 nije	 rekao	 da	 udeliti	 njemu,	 ili	 dati	 njemu
novac,	donosi	neizmerne	zasluge.	Religije	više	ne	mogu	da	slede	zahteve	Bude.	Zato	su
danas	 neki	monasi	 vrlo	 pohlepni.	 Oni	 žele	 puno,	 puno	 para,	 pa	 promovišu	 ovu	 ideju:
“Samo	ako	udeliš	meni	imaćeš	neizmerne	zasluge.”	I	kako	treba	da	im	udeliš?	Navodno,
što	više	 im	daš,	 to	bolje.	Oni	čak	misle	da	 je	 sjajno	ako	 im	udeliš	 toliko	da	 iscrpiš	 sve
svoje	 finansije.	Razmislite,	 ovo	 je	 vrlo	 sebično.	Te	 sebične	misli,	 koje	 idu	čak	dotle	da
uzmu	 sve	 što	 drugima	 pripada,	 a	 da	 i	 dalje	 ne	 budu	 zadovoljni,	 još	 su	 gore	 od	 zlih
demona.	Kako	oni	mogu	biti	kultivatori?

Dafa	se	ne	može	meriti	novcem.	I	ti	si	kultivator,	pa	zašto	bi	ti	neko	drugi	davao	prilog?

Zašto	prihvataš	tuđ	novac?	(Aplauz)	Iz	druge	perspektive,	osoba	od	koje	želiš	da	dobiješ
prilog	 takođe	 kultiviše	 budinstvo.	 Inače,	 zašto	 bi	 ti	 davala	 prilog?	Možda	 se	 kultiviše
bolje	od	tebe!	Šta	ti	daje	pravo	da	od	njega	uzimaš	priloge?	Ti	treba	njemu	da	daš	prilog!
Naravno,	danas	su	ljudi	navikli	da	vide	religije	kako	teže	moći	i	novcu,	i	kako	se	mešaju	u
politiku,	pa	ih	to	više	ne	iznenađuje.	Laži	mogu	izgledati	kao	istina	kad	se	triput	ponove,
pa	što	ih	ljudi	više	slušaju,	one	su	za	njih	prihvatljivije,	i	ljudi	prestaju	da	razmišljaju	jesu
li	one	tačne,	ili	ne.	Naravno,	neki	učenici	se	brinu	u	kakvim	uslovima	živi	Učitelj,	i	često
razmišljaju	 kako	 da	 pomognu	 da	 se	 razreše	 neka	 pitanja	 u	 vezi	 blagostanja	 Učitelja.
Nema	potrebe	da	o	tome	razmišljate.	Znam	kako	se	osećate.

Pitanje:	Jedina	svrha	života	je	saobraziti	se	sa	Džen-Šan-Ren.	Ako	skrenem	s	toga,	tražiću
da	mi	duša	i	telo	budu	uništeni.

Učitelj:	Već	 imaš	duboko	razumevanje	Fa,	 i	 tvoja	odlučnost	da	dostigneš	 Ispunjenje	 je
čvrsta	 kao	 stena.	 Mislim	 da	 je	 to	 zbilja	 dobro.	 Mislim	 da	 samo	 osoba	 koja	 ima	 vrlo
solidne	osnove	u	kultivaciji	Fa	može	napisati	te	reči.

Pitanje:	U	budućnosti,	hoće	li	neko	posle	Učitelja	nastaviti	da	širi	Dafu?
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Učitelj:	 Kad	 se	ovo	 svrši,	 biće	 gotovo.	Vi	 ste	u	 trenutku	 tranzicije	 u	 kosmosu.	Kad	 se
završi	Fa-ispravljanje,	buduće	čovečanstvo	će	se	iznova	razvijati.	Oni	neće	znati	za	Dafu,
ali	će	znati	da	se	nešto	ovakvo	desilo	u	istoriji.	Što	se	tiče	principa	ove	Dafe,	oni	neće
videti	 ni	 jednu	 jedinu	 reč	 iz	 nje.	Kad	 se	njihova	nova	 civilizacija	 uspostavi,	 biće	novih
buda,	 tao	 i	 bogova	 koji	 će	 dolaziti	 na	 ljudski	 svet	 da	 spasavaju	 ljude,	 pa	 će	 i	 bića	 u
budućnosti	moći	da	čuju	Buda	Fa.	Možda	će	tada	u	zapadnom	društvu	bog	poput	Isusa
ponovo	doći	 u	 ljudski	 svet.	Te	 stvari	 će	 se	desiti	 u	novoj	 eri,	 i	 nemaju	nikakve	 veze	 s
vama.

Pitanje:	Da	li	Džuan	Falun	i	druge	knjige	koje	je	Učitelj	objavio	imaju	istu	moć	Fa?

Učitelj:	Tako	je.	Sve	to,	dok	god	to	pripada	Dafi,	ima	beskrajna	unutrašnja	značenja.	[Ali]
ja	ću	vam	reći	da	ako	želite	da	se	kultivišete	na	sistematski	način,	morate	se	fokusirati
na	 jednu	 knjigu,	 Džuan	 Falun.	 Sve	 ostale	 knjige	 su	 samo	 referentne.	 Dodatne	 knjige
imaju	 različitu	 dodatnu	 vrednost	 na	 različitim	 nivoima,	 pošto	 na	 različitim	 nivoima
postoje	različita	unutrašnja	značenja.	A	ako	želite	da	se	kultivišete	sistematično,	idite	po
Džuan	Falunu.	Zato	treba	iznova	čitati	Džuan	Falun.

Pitanje:	 Je	 li	 istina	 da	 će	 svi	 učenici,	 koji	 budu	 dostigli	 Ispunjenje,	 biti	 odvedeni	 na
izuzetno	visoke	nivoe;	inače	im	ne	bi	trebao	ovako	ogroman	Fa?

Učitelj:	Drugim	rečima,	ti	kažeš:	“Učitelj	nas	uči	tako	jezgrovit,	Veliki	Zakon	na	visokom
nivou.	Ako,	i	pored	toga	što	ste	nas	učili	ovako	visokim	stvarima,	mi	ne	možemo	dostići
tako	 visok	 nivo,	 jeste	 li	 nas	 onda	 uzalud	 učili	 tim	 stvarima?”	 Da	 vam	 kažem—a	 neki
učenici	možda	 su	 to	 videli—na	 svakoj	 Fa-konferenciji,	 oni	 koji	 slušaju	 Fa	 ne	 svode	 se
samo	na	vas	 ljudska	bića.	Naravno,	unutrašnja	značenja	 iste	rečenice	koju	oni	čuju	od
mene	razlikuju	se	od	onog	što	vi	čujete	i	onog	što	kultivatori	na	ovom	nivou	shvataju.

Pitanje:	Kad	je	jedan	učenik	čitajući	svoje	iskustvo	rekao:	“Želim	da	se	vratim	svojoj	kući,”
iz	nekog	razloga	nisam	mogao	da	ne	zaplačem	iz	dubine	srca.

Učitelj:	Možda	je	to	dotaklo	tvoj	najfundamentalniji	deo,	tvoj	najmikroskopskiji	deo.

Pitanje:	Svastika	je	simbol	nivoa	bude.	Postoji	li	simbol	nivoa	taoa?

Učitelj:	 Ne	 možeš	 primeniti	 formulu	 na	 stvari	 na	 nebu—ne	 ide	 to	 tako.	 Zapravo,
manifestacije	 različitih	 bogova	 ne	 leže	 u	 tome	 kakve	 simbole	 imaju,	 ili	 koliko	 simbola
imaju.	Svastika	je	samo	jedna	manifestacija	bude—ona	predstavlja	jednog	budu.	Naravno,
to	 je	ono	kako	se	buda	manifestuje;	bude	 imaju	ovaj	 simbol	koji	odražava	njihov	nivo.
Zapravo,	nivo	bogova	na	nebu	se	može	ustanoviti	 jednim	pogledom—jednim	pogledom
znaćete	njihov	nivo.

Pitanje:	U	 prošlosti,	 u	 svim	načinima	 kultivacije,	 sporedna	 duša	 je	 dobijala	 gong.	 Ko	 je
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onda	dobijao	gong	u	kultivacionim	metodima	zapadnih	religija?

Učitelj:	Ima	li	ikakvih	dilema	u	vezi	s	tim?	U	zapadnim	načinima	kultivacije	nije	li	isto—
da	se	sporedna	duša	uzdiže	kad	fizičko	telo	umre?	Na	Zemlji	ne	sme	faliti	ni	jedna	jedina
osoba.	Zato	glavna	duša	osobe	nastavlja	da	se	reinkarnira.

Pitanje:	 Zapadnjaci	 misle	 da	 je	 Bog	 jedini	 tvorac	 univerzuma.	 Kako	 da	 probijemo	 ovu
barijeru?

Učitelj:	Neki	ljudi	zaista	misle	tako.	Možete	im	objasniti,	ili	im	dati	knjigu	da	čitaju.	Osim
ovog,	nema	drugog	pristupa.	Ne	možete	 ih	naterati	da	 veruju	u	ovo.	Ako	oni	 sami	ne
veruju,	sada	nema	drugog	načina.	Ja	sam	rekao	da	bogovi	s	različitih	nivoa	kosmosa,	bez
obzira	koliko	im	je	visok	nivo	ili	kom	nivou	pripadaju,	oni	nemaju	predstavu	šta	postoji
iznad	njih.	Danas,	u	principima	Fa	koje	 ja	predajem,	 ja	vam	kažem	da	ti	visoki	domeni
postoje,	i	vi	samo	slušate	sve	te	principe	dok	ste	usred	ljudske	iluzije.	A	kad	se	stopite	s
Fa,	vi	ćete	biti	deo	tog	nivoa	Fa,	i	istovremeno,	kad	vam	neko	bude	nešto	rekao	o	višim
domenima,	ni	vi	u	to	nećete	verovati.	Jer	pred	svojim	očima	videćete	sve	na	svom	nivou
i	ispod	njega,	bez	ikakve	greške,	 i	u	tom	stanju	apsolutno	nećete	verovati	u	postojanje
bilo	čega	što	ne	možete	da	vidite.	Sad	mislite:	“Pošto	nam	je	Učitelj	ovo	rekao,	ja	ću	u	to
verovati	 u	 budućnosti.”	 Da	 vam	 kažem,	 u	 to	 doba	 ni	 jezički	 stil,	 ni	 oblik	 Fa	 koji	 ja
predajem	sada,	neće	biti	kao	sada.

Pitanje:	Imaju	li	bogovi	glavnu	dušu?

Učitelj:	Bogove	ne	možeš	porediti	s	 ljudima	 jer	 ljudi	su	u	 iluziji.	Bogovi	nemaju	glavnu
dušu,	 sporednu	 dušu,	 ili	 druge	 oblike	 postojanja—bogovi	 su	 naprosto	 to	 što	 jesu.	 Ali
bogovi	imaju	božansko	telo,	mada	način	postojanja	tog	tela	nije	onakav	kakav	je	odnos
glavne	duše	prema	 ljudskom	telu—veza	nije	 takva,	 jer	oni	 su	 jedno.	Oni	 sve	ove	 stvari
znaju	kristalno	jasno,	dok	ljudska	bića	ništa	ne	znaju.

Pitanje:	Ja	sam	novopridošao.	Ne	mogu	uistinu	da	verujem	u	postojanje	bogova	i	neba.	Ako
marljivo	budem	učio	Fa,	kultivisao	svoj	um	i	vežbao	vežbe,	mogu	li	biti	vaš	učenik?

Učitelj:	 Da,	 možeš.	 Svi	 to	 možete.	 Samo	 napred,	 kultiviši	 se.	 Puno	 je	 ljudi	 čije	 je
razmišljanje	bilo	mnogo	 rigidnije	od	 tvog,	 a	 ipak	 su	na	kraju	unapredili	 svoj	nivo	kroz
kultivaciju.	Ne	brini	za	to	i	samo	se	kultiviši.	Zapravo,	na	osnovu	tvojih	reči	[mogu	reći
da]	si	počeo	da	razmišljaš	o	tome	da	učiš	Dafu,	što	je	samo	početak.	S	obzirom	na	temelj
onog	kako	sada	razmišljaš,	nije	realno	sve	promeniti,	pa	ćeš	kroz	učenje	Fa	postepeno
shvatati	stvari	u	Fa-principima,	 i	na	kraju	ćeš	se	uzdići	do	tačke	kad	osećaš,	dolaziš	u
kontakt	i	vidiš	stvari.

Pitanje:	Vidim	da	mnogi	 ljudi	 imaju	više	 likova,	koji	postoje	u	 isto	vreme.	 Jesu	 li	 ti	 ljudi
uspeli	u	kultivaciji	Pravog	tela?
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Učitelj:	 Pošto	 Dafa	 menja	 ljude	 neverovatnom	 brzinom,	 video	 si	 kako	 njihova	 tela
izgledaju	u	drugim	dimenzijama.

Pitanje:	Volim	da	slušam	audio	snimke	predavanja	Učitelja	pre	spavanja,	ali	često	zaspim
pre	kraja.	Da	li	je	ovo	nepoštovanje	Učitelja?

Učitelj:	Evo	kako	ja	mislim:	ako	želiš	da	vežbaš	marljivo,	onda	učenje	Fa	moraš	tretirati
ozbiljno.	Ako	ne	možeš	da	zaspiš	 i	ako	možeš	da	zaspiš	samo	ako	slušaš	ovaj	Fa,	onda
koristiš	Fa	da	ti	pomogne	da	zaspiš.	Odakle	dolaziš?	Istovremeno,	neki	ljudi	zaista	zaspe
kad	slušaju	Fa.	Zašto	se	to	događa?	Kako	ne	smatrati	za	demona	ono	što	te	uspavljuje	i
ne	dopušta	ti	da	čuješ	Fa?	Ako	je	tako,	zašto	ga	ne	poraziš?

Pitanje:	 Jednom	praktikantu	se	nekontrolisano	 tresu	ramena	dok	vežba,	a	ovo	se	dešava
čak	i	kad	ne	zatvori	oči.

Učitelj:	Kažite	mu	da	više	uči	Fa	i	čita	knjige,	i	da	se	zbilja	unapredi	na	osnovu	Fa.	Ovako
nešto	će	se	desiti	onda	kad	osoba	ne	može	da	se	fokusira	na	jedan	put	kultivacije.	Ili,	ako
u	kultivaciji	osoba	ima	probleme	sa	svojim	ramenima,	može	se	desiti	da	se	ramena	tresu
dok	se	bolesti	leče.	Ako	se	ovo	nastavi	duže	vreme,	znači	da	je	on	i	dalje	u	početnoj	fazi
lečenja	bolesti	i	da	uopšte	nije	napredovao.	Kultivišite	se	čistog	uma.	Kad	se	zaista	bude
popravio	 u	 svom	 razumevanju	 Fa,	 ovo	 će	 brzo	 proći,	 i	 on	 će	 prevazići	 taj	 nivo.	 Kad
tokom	svoje	kultivacije	osećaš	fizičku	neprijatnost	i	to	ne	prestane	duže	vreme,	zašto	se
ne	oslobodiš	 svojih	 vezanosti	 i	 zbilja	 se	kultivišeš	u	Dafi?	Ako	 samo	želiš	da	odstraniš
bolesti	 vežbanjem,	 ili	 ako	 želiš	 da	 se	 kultivišeš,	 a	 ne	 čitaš	 knjige,	 kako	 se	 možeš
transformisati?	I	kako	da	se	ne	zaglaviš	i	ne	ostaneš	u	tom	stanju?

Pitanje:	 U	 svom	 dnevnom	 životu,	 ja	 ne	 marim	 za	 mnoge	 stvari.	 Da	 li	 ovo	 takođe
prouzrokuje	da	ne	marim	za	testove	tokom	moje	kultivacije?

Učitelj:	 Ako	 tokom	 kultivacije,	 Dafa	 ne	 može	 da	 te	 pomeri	 iz	 korena,	 i	 ne	 čini	 ti	 se
drugačijom	od	bilo	 čega	drugog	običnog,	 onda	mislim	da	 ovo	 zaista	 jeste	 problem.	U
tom	slučaju	treba	da	provedeš	više	vremena	fokusirajući	se	na	učenje	Fa,	i	da	pređeš	tu
prepreku.	 Kad	 je	 kao	 gvozdeni	 zid	 i	 ne	 može	 se	 probiti,	 i	 ako	 ozbiljno	 koči	 vašu
sposobnost	poimanja	i	vaše	razumevanje	Fa,	zašto	se	ne	probijete	kroz	to	i	otvorite	ga?

Pitanje:	Učinio	sam	nešto	užasno.	Mogu	li	se	i	dalje	kultivisati?

Učitelj:	 Jednom	 kad	 si	 dobio	 Fa,	 zbilja	 ne	 treba	 da	 nastaviš	 da	 ponavljaš	 greške!
Vezanosti	 kojih	 nisi	 uspeo	 da	 se	 oslobodiš	 teraju	 te	 da	 svesno	 postupaš	 loše.	 Ako	 ne
naučiš	 svoju	 lekciju	 i	 to	 ne	 pretvoriš	 u	 inspiraciju	 da	 se	 fundamentalno	 promeniš	 i
kreneš	ispočetka,	propustićeš	ovu	priliku.

Pitanje:	Često	imam	nova	razumevanja	iz	Fa-istina.	Je	li	to	samo	na	teorijskom	nivou?
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Učitelj:	 Kad	 imaš	 nova	 razumevanja,	 onda	 napreduješ.	 Osećaš	 veliku	 promenu,	 a	 kad
osećaš	 promenu,	 napreduješ.	 Obični	 ljudi	 kod	 sebe	 ne	 vide	 ništa	 što	 ne	 valja.
Razumevanje	 u	 koje	 se	 prosvetliš	 u	 tom	 stanju	 nije	 samo	 na	 teorijskom	 nivou—nije.
Pošto	mikroskopske	transformacije	ne	mogu	da	se	manifestuju	u	društvu	običnih	ljudi,
možete	ih	razumeti,	ili	osetiti	iz	percepcija	koje	se	odražavaju	iz	Fa-istina.	Tako	je	to.

Pitanje:	“Ako	se	zavist	ne	eliminiše,	sve	misli	koje	si	odgajio	postaju	krhke.”	Na	kakve	se	to
“misli”	(šin)	odnosi?

Učitelj:	 “Šin”	koji	 se	pominje	ovde,	naravno,	odnosi	 se	na	 sve	 ispravne	misli	 za	vreme
kultivacije.	Ispravne	misli	su	takođe	ispravna	razumevanja.	To	znači	da	onaj	deo	vas	koji
je	potpuno	kultivisan	postaje	krhak.

Ovo	me	je	podsetilo	na	nešto.	Nova	knjiga,	Predavanje	na	Fa-konferenciji	za	asistente	u
Čangčunu,	koja	 je	objavljena	u	Hong	Kongu,	 ima	reči	“	Fa	čovečanstva”	u	trećem	redu
strane	12.	Promenite	“čovečanstvo”	u	“kosmos”	tako	da	stoji	“	Fa	kosmosa.”	U	knjizi	koja
je	objavljena	u	Kini,	ovo	je	verovatno	na	14.	strani.

Pitanje:	 Grupno	 učenje	 Džuan	 Faluna	 i	 individualno	 učenje	 knjige	 kod	 kuće	 idu
drugačijim	korakom.	Hoće	li	ovo	omesti	kultivaciju?

Učitelj:	Ako	pažljivo	učiš,	to	neće	uticati	na	tebe.	Reći	ću	vam,	kad	čitate	Džuan	Falun,
čitajte	od	početka	do	 kraja.	 Ako	danas	ne	možete	da	 završite,	 nastavite	 sutra	 gde	 ste
juče	 stali;	 ako	 ni	 tada	 ne	 završite,	 sledeći	 put	 nastavite	 da	 čitate	 od	 tačke	 gde	 ste
prethodno	stali.	Tako	čitajte	i	nemojte	biti	selektivni	u	svom	čitanju.	Najgore	je	kad	ljudi
prvi	 put	 čitaju	Džuan	 Falun	 i	 ocenjuju	 Fa	 svojim	 ljudskim	predstavama:	 “O,	 ovo	 zvuči
logično.	Sumnjam	da	je	tako	kako	se	ovde	navodi.”	Takav	će	uzalud	čitati	celu	knjigu—on
ništa	neće	dobiti,	kakva	šteta!	Jer	ovaj	Fa	je	uzvišeni	Nebeski	Zakon.	Ljudsko	biće	nema
pojma	 koliko	 karme	 ono	 ima,	 ili	 odakle	 njegove	 misli	 dolaze.	 Pošto	 na	 ovaj	 način,
ljudskim	 umom,	 ocenjuje	 Fa,	 on	 ništa	 neće	 moći	 da	 vidi.	 Čitajte	 knjigu	 bez	 ikakvih
unapred	 stvorenih	 mišljenja.	 Dajte	 sud	 o	 njoj	 kad	 je	 završite.	 Nemojte	 je	 ocenjivati
tokom	procesa	čitanja.

Pitanje:	 Zimi,	 kad	 vežbamo	 napolju,	 moramo	 nositi	 puno	 odeće,	 pa	 nam	 ruke	 često
dodirnu	odeću.	Hoće	li	ovo	omesti	energetske	mehanizme?

Učitelj:	Kad	nam	ruke	dodirnu	debelu	odeću	koju	nosimo	na	velikoj	zimi,	to	neće	uticati
na	vaše	vežbe.	Kad	postane	prehladno,	treba	da	nosite	rukavice	dok	vežbate,	da	se	ne
biste	 smrzli.	 Zapravo,	nećete	dobiti	 promrzline,	mada	 se	nekim	 ljudima	 to	 ipak	desilo
dok	 su	 radili	 vežbe.	 Zašto	 se	 to	desilo?	Razmislite:	 u	Dafi	 se	niko	ne	primorava	da	 se
kultiviše—sama	osoba	to	mora	želeti.	Tokom	Dafa	kultivacije,	mnogi	novi	učenici	dođu
da	nauče	Fa.	Oni	nemaju	toliko	dobru,	visoku	sposobnost	poimanja,	ili	 još	nemaju	tako
visok	nivo,	i	 još	nisu	imali	testove,	pa	ne	možemo	reći	da	su	ovde	došli	da	se	kultivišu.
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Drugim	rečima,	kad	još	ne	možemo	da	ih	tretiramo	kao	prave	učenike	i	kultivatore,	ako
dobiju	promrzline,	neće	li	to	imati	veliko	dejstvo	na	Fa?	Pošto	su	oni	samo	na	početnom
nivou	i	tek	su	nam	se	pridružili,	još	uvek	nije	određeno	jesu	li	oni	kultivatori.	Ako	dobiju
promrzline	 dok	 se	 to	 ispituje,	 kakvo	 će	 to	 veliko	 dejstvo	 imati.	 Novi	 učenici	 stalno
dolaze	 da	 započnu	 kultivaciju,	 pa	 to	 ne	 smete	 raditi.	 Neki	 učenici	 zbilja	 dobiju
promrzline	kad	 insistiraju	na	ovome.	Zapravo,	u	 jednu	ruku	ovo	 im	pomaže	da	uklone
karmu;	u	drugu	ruku,	to	je	način	da	se	prosvetle	u	to.

Pitanje:	 Kod	 nekih	 ljudi	 pokreti	 su	 vrlo	 netačni.	 Hoće	 li	 to	 uticati	 na	 energetske
mehanizme	i	falun?

Učitelj:	 Problem	 je	 ako	 su	 pokreti	 vrlo	 neprecizni.	 Ako	 je	 odstupanje	 neznatno,	 ne
možemo	očekivati	da	svi	budu	potpuno	isti,	kao	po	kalupu.	Pošto	nisu	sasvim	isti	kao	da
su	 industrijski	 proizvod,	 mora	 biti	 razlika.	 Čak	 i	 da	 nema	 razlika,	 neće	 li	 ipak	 biti
varijacija,	ako	si	ti	rastom	veći	od	onog	tamo?	Ovo	treba	da	vam	kaže	da	ne	mogu	svi	biti
isti.	Ali	ako	vam	pokreti	previše	odstupaju,	to	jeste	problem.	Pokreti	treba	da	nam	budu
što	precizniji.

Pitanje:	Da	li	se	karma	brže	eliminiše	kad	vežbamo	napolju	po	hladnoj	zimi	ili	vrelom	letu,
umesto	da	vežbamo	unutra?

Učitelj:	Baš	kao	što	sam	malo	pre	rekao,	zbilja	 je	dobro	vežbati	napolju,	ali	ne	možete
namerno	tražiti	teškoće.	Ako	živiš	na	severu	i	zima	je	vrlo	hladna,	morate	nositi	kapute	i
rukavice.	Da	budemo	iskreni,	promrzline	ne	eliminišu	karmu.	Uzdizanje	vašeg	šinšinga

je	kritično	za	vaš	napredak	(Aplauz)

Pitanje:	Mi	u	Kini	ne	možemo	da	sretnemo	Učitelja.	Kolege	praktikanti	u	mom	kraju	više
puta	su	me	zamolili	da	prenesem	pozdrave	Učitelju.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Aplauz)	Vrlo	dobro	razumem	kako	se	učenici	u	Kini	osećaju.
Kao	što	vidite,	izvan	Kine	je	vrlo	lako	održati	Fa-konferenciju.	Upravo	smo	imali	jednu	u
Los	Anđelesu,	 i	 ne	dugo	posle	 toga	 se	 opet	 viđamo	ovde.	Dosta	 je	 teško	učenicima	u
Kini.	U	Kini	 su	desetine	miliona,	 skoro	 sto	miliona	praktikanata,	 i	 zaista	 im	 je	postalo
vrlo	teško	da	me	vide.	Jednom	kad	bi	saznali	gde	ću	biti,	ili	gde	ću	odsesti,	izgleda	da	bi
svi	učenici	hteli	da	odu	tamo.	Avioni	i	vozovi	bi	bili	preopterećeni,	ulice	bi	bile	zakrčene,
i	ovo	bi	bilo	neprihvatljivo	za	vlasti.	Stoga,	da	bih	za	njih	održao	stabilnu	sredinu,	da	bih
im	omogućio	da	se	nesmetano	kultivišu,	i	da	se	ne	uznemirava	društvo,	niti	da	se	pravi
problem	za	vlast,	ja	se	s	njima	ne	mogu	ovako	sresti.

Pitanje:	Hoće	li	Učitelj	imati	prilike	da	poseti	Belgiju?	Tokom	naših	aktivnosti	na	širenju
Fa,	nailazili	smo	na	situacije	u	kojima	ljudi	naplaćuju	naknadu	za	organizovanje	časova
ili	seminara.
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Učitelj:	Imaću	priliku	da	posetim	Belgiju.	(Aplauz)	Svako	ko	naplaćuje	držanje	časova	ili
seminara	nije	učenik	Dafe—to	 je	nesporno	 (Aplauz).	Pošto	neko	takav	razmenjuje	Dafu
za	novac,	 onda	 to	nije	mali	 problem.	Ali	 ako	učenici	 volonterski	 pomažu	da	 se	dobije
mesto	za	održavanje	aktivnosti,	onda	nisam	protiv	toga.	Sve	ostalo	je	neprihvatljivo.

Pitanje:	U	poslednje	vreme	mi	se	čini	da	ove	godine	vreme	leti	još	brže	nego	prošle.	Šta	to
znači?

Učitelj:	Naravno,	ranije	sam	govorio	o	ovome.	Ljudima	je	možda	teško	da	poveruju	ono
što	 kažem,	 jer	 o	 tome	 se	 mora	 govoriti	 na	 visokom	 nivou,	 a	 vi	 ipak	 postavljate	 ta
pitanja…	Ja	sam	zapravo	prevazišao	sva	vremena	u	ovome	što	radim.	Inače,	razmislite,
kad	 jedno	 biće	 uđe	 u	 vremensko	 polje,	 njega	 to	 vreme	 sputava;	 kad	 uđe	 u	 drugo
vremensko	polje,	onda	ga	to	vremensko	polje	sputava.	Potrošiti	ceo	moj	život,	ili	deset,
sto,	hiljadu,	ili	deset	hiljada	mojih	života	ne	bi	bilo	dovoljno	da	se	ova	stvar	završi.	Pošto
sam	ja	radeći	ovo	prevazišao	sva	vremena,	mene	ne	sputava	nijedno	vreme.	Da	bih	ovo
ubrzao,	ja	sam	morao	da	ubrzam	vreme	celokupnog	kosmosa.	I	tako	najveći	falun	i	dalje
ubrzava	svoju	rotaciju	sa	samog	vrha.	Celokupan	kosmos	je	spojen	zajedno	kao	celina,
od	vrha	do	podnožja,	pa	vreme	ide	sve	brže	i	brže.	Koliko	brzo	može	postati,	okvirno?
Bića	 u	 različitim	 vreme-prostorima	 ne	 osećaju	 da	 je	 brzo	 jer	 bez	 obzira	 koliko	 brzo
postane,	 sve	 u	 njihovim	 dimenzijama	 se	 ubrzava	 zajedno	 s	 njim.	 Jeste	 li	 sposobni	 da
shvatite	ovo	što	mislim?	Dan	i	dalje	ima	24	sata	i	ljudi	jednako	rade	svoje	stvari.	Vreme	u
ovoj	celokupnoj	dimenziji	je	pogurano	do	mnogo	veće	brzine,	a	sat	i	dalje	kuca	u	skladu
sa	24-oročasovnom	skalom,	pa	ljudi	ne	osećaju	da	je	brzo.	Ljudi	vide	kako	se	sunce	rađa
i	zalazi	kao	obično.

Kad	se	sve	ubrzava,	sve	ovde	se	takođe	ubrzava—vaš	metabolizam,	svaki	vaš	pokret,	i	vaš
način	 razmišljanja	 se	 istovremeno	 ubrzavaju.	 Slično,	 sredine	 koje	 naseljavaju	 različita
bića	 takođe	 se	 ubrzavaju.	 Sve	 se	 ubrzava,	 pa	 niko	 ne	 oseća	 ubrzanje.	 I	 koliko	 brzo	 je
postalo?	 Danas,	 ono	 što	 je	 danas	 otprilike	 jedan	 dan	 je	 jedan	 sekund.	 Zapravo,	 kad
razmislim,	 ljudska	bića	su	vrlo	 jadna,	a	 i	dalje	su	obuzeta	obavljanjem	 ljudskih	stvari,	 i
dalje	 sebe	 smatraju	 čudesnim.	Čovečanstvo	 i	 dalje	 želi	 da	 nastavi	 svoj	 razvoj.	 Ljudska
bića	su	samo	ljudska	bića.	Ona	čak	ne	shvataju	da	iz	neznanja	uništavaju	sebe.	Onaj	dan
kad	budu	 klonirali	 čoveka	 biće	dan	 kad	 vanzemaljci	 formalno	 započinju	 da	 zamenjuju
ljudska	bića.	Bogovi	neće	prirediti	da	klonirano	 ljudsko	biće	 ima	dušu,	pa	će	ta	osoba,
koja	je	proizvedena,	biti	kao	leš.	Bez	duše	je	mrtvorođena.	Šta	se	onda	dešava?	Ovo	će
iskoristiti	vanzemaljci	i	ući	će	u	ta	tela,	i	oni	će	postati	njihove	duše.

Pitanje:	Da	li	i	posle	Ispunjenja	možemo	da	učimo	Džuan	Falun?

Učitelj:	I	bogovi	na	nebu	takođe	uče	Dafu,	ali	reči	nisu	kao	ove.	To	su	manifestacije	Fa
na	njihovim	nivoima.
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Pitanje:	Učitelj	je	priredio	naš	put	kultivacije.	Ako	svojom	voljom	promenimo	svoju	radnu
i	životnu	sredinu,	hoće	li	to	uticati	na	našu	kultivaciju?

Učitelj:	Od	vas	ne	 tražim	da	namerno	 tragate	za	 teškoćama.	Ali	 ima	 jedno:	 ako	uslovi
dopuste	 i	 ako	 su	povoljni,	 i	 želite	da	pronađete	bolji	 posao,	 ja	 to	pozdravljam.	Ako	 su
uslovi	sazreli,	i	ako	su	i	drugi	faktori	povoljni,	ne	mislim	da	će	škoditi	ako	pronađeš	novo
mesto	za	 život	 -	možda	 je	 i	 to	 tvoj	put	 kultivacije.	Ali	 naravno,	 ako	 insistiraš	da	 radiš
stvari	koje	je	nemoguće	postići,	ili	čak	insistiraš	i	stremiš	poteškoćama,	onda	ćeš	možda
upropastiti	 nešto.	 Kad	 pokušaš	 da	 se	 prosvetliš	 u	 Dafu	 iz	 Fa-istina,	 potrebno	 je	 da
razmisliš	i	da	ne	ideš	protiv	prirodnog	toka.

Pitanje:	Učitelj	je	rekao	da	ne	treba	da	komentarišemo	ili	analiziramo	Fa.	Neki	ljudi	misle
da	takođe	ne	treba	da	govorimo	o	sopstvenim	razumevanjima	i	shvatanjima	Fa.

Učitelj:	 Kako	 bi	 to	 moglo	 biti	 u	 redu?	 Onda	 je	 pogrešno	 što	 danas	 sedimo	 ovde	 i
pričamo	o	 stvarima,	 zar	 ne?	Ne	može	 se	 tako	 shvatiti.	 Ako	ne	možeš	 pričati	 čak	 ni	 o
sopstvenom	 razumevanju	 i	 iskustvu	 onako	 kako	 to	 radimo	 na	 današnjoj	 konferenciji,
onda	bih	 ja	rekao	da	to	nije	u	redu.	S	druge	strane,	ako	želiš	da	govoriš	o	stvarima	za
koje	 si	 vezan	 i	 koje	 nisi	 mogao	 da	 ostaviš,	 i	 ta	 vezanost	 izazove	 neka	 pogrešna
razumevanja	 Fa,	 ili	 ima	 problematičan	 uticaj	 na	 pravac	 [stvari	 u	 vezi	 s]	 Dafom,	 onda
treba	da	razmisliš	zašto	ti	drugi	ne	daju	da	govoriš.	Ako	nemaš	te	probleme,	onda	druga
strana	 nije	 u	 pravu.	 Ako	 na	 ovoj	 svetoj	 konferenciji	 želiš	 da	 koristiš	 moja	 usta	 da
kritikuješ	nekog,	nećeš	uspeti,	jer	ja	vidim	odakle	dolaze	tvoje	misli.

Pitanje:	 Jednog	 dana	 odjednom	 sam	 shvatio	 da	 je	 reč	 Učitelj	 dobila	 potpuno	 nova
značenja.	To	je	najsvetija	reč.

Učitelj:	 Onda	 je	 to	 zato	 što	 ti	 je	 otkriveno	 značenje	 u	 pozadini	 reči.	 Ne	 potcenjujte
nijednu	reč	u	Dafi.	Bude	postoje	iza	svake	pojedine	reči,	i	svaka	pojedina	reč	je	Fa.	Zato
kad	neki	 ljudi	 kažu:	 “Ja	 selektivno	čitam	Fa”	 i	 preskoče	 jedan	 ili	 drugi	deo,	 ili	 kažu	da
mogu	da	shvate	jedan	deo,	ali	se	ne	slažu	sa	nekim	drugim	pasusom,	oni	ništa	iz	njega
neće	moći	da	izvuku.

Pitanje:	 Vi	 ste	 stvorili	 različite	 rajeve	 na	mnogim,	 različitim	 nivoima.	 Kako	 se	 zovu	 ti
rajevi?

Učitelj:	Ljudskim	bićima	je	dopušteno	da	znaju	samo	za	tatagate	na	nivou	Šakjamunija.
Nije	 vam	 dopušteno	 da	 znate	 išta	 o	 bogovima	 na	 višim	 nivoima.	 O	 tome	 sam	 pričao
puno	puta—govorio	sam	o	ovome	u	ranim	danima.	Ljudskim	bićima	nije	dopušteno	da
znaju.	Ljudskim	bićima	nije	dopušteno	da	znaju	imena	bogova	na	višim	nivoima.	Ljudima
nije	dozvoljeno	da	izgovore	njihova	imena,	jer	bi	to	bilo	jednako	blasfemiji.	Jer	za	njih	su
ljudska	bića	naprosto	previše	inferiorna.	Mogu	vam	reći,	bogovi	nikad	ne	smatraju	ljude
svojim	srodnicima.	 Iako	žale	 ljude	 i	milostivi	 su	prema	njima,	 forma	 ljudskog	života	 je
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ono	 prema	 čemu	 su	 oni	 milostivi.	 Svejedno,	 oni	 čoveka	 smatraju	 životinjom	 (što,
međutim,	nije	onaj	koncept	definisan	u	teoriji	evolucije).

Pitanje:	Falun	Dafa	je	spasavala	ljude	na	širokoj	osnovi	u	preistorijskom	periodu.	U	ovom
ciklusu	čovečanstva,	ovo	je	prvi	put	da	se	predaje	Fa	ovako	visokog	nivoa.	Je	li	Fa	koji	je
ranije	predavan	isti	kao	Dafa	koja	se	sada	predaje?

Učitelj:	 Prvo,	 ko	 je	 bio	 prvi	 ikada,	 od	 najiskonskijih	 vremena,	 ko	 je	 predavao	 ovaj	 Fa
kosmosa?	 Drugo,	 ako	 sam	 kasnije	 u	 istoriji	 predavao	 deo	 ovog	 Velikog	 Fa	 kosmosa,
nisam	li	predavao	ovaj	Fa?	Kad	predajem	Fa	ljudskim	bićima,	je	li	neophodno	da	govorim
o	Fa	na	 tako	 visokom	nivou?	Ne.	Ako	u	 istoriji	 nisam	došao	da	 ispravim	Fa	 i	 ako	 sam
samo	predavao	deo	Fa	koji	može	da	spase	ljude,	nije	li	to	bio	Fa	kosmosa?	Predavao	sam
samo	na	nivou	koji	ljudska	bića	imaju	prava	znati,	ne	na	višem.	Nije	li	to	takođe	bio	isti
Fa?	Bio	je	isti	Fa.

Pitanje:	Zašto	se	proizvode	bića	u	kosmosu?

Učitelj:	 Baš	 kao	 što	mikroorganizmi	 ne	mogu	 svojim	 načinom	 razmišljanja	 da	 shvate
ljudska	bića,	ljudski	um	nikad	neće	moći	da	shvati	način	na	koji	bogovi	postoje	i	misle.
Ljudska	bića	čak	ne	shvataju	kosmos,	i	nemaju	predstave	kakav	je,	pa	kako	mogu	pitati
za	 stvari	 u	 kosmosu?	 Ovo	 pitanje	 se	 svodi	 na	 pitati:	 “Zašto	 bi	 postojao	 univerzum?”
Hajde	da	se	ne	zamaramo	pitanjima	zašto	postoji	kosmos,	 ili	zašto	postoji	život,	 jer	to
nisu	 stvari	 koje	možete,	 koje	 treba	 da	 znate.	 Čak	 i	 kad	 se	 kultivacijom	 uzdignete	 do
visokog	nivoa,	bez	obzira	koliko	je	visok,	ovo	nije	nešto	što	ćete	znati.	Naravno,	bilo	bi
besmisleno	stvoriti	prazan	kosmos,	bez	ičeg	u	njemu,	zar	ne?	Ljudskim	rečima,	ovako	je
hteo	Gospod	(Kralj	kraljeva),	ili	Cenjeni	Gospodar	svih	buda,	tao	i	bogova.

Pitanje:	Koje	je	krajnje	značenje	postojanja	jednog	bića?

Učitelj:	 Koristiš	 ljudski	 način	 razmišljanja	 da	 misliš	 o	 univerzumu	 i	 smislu	 života—to
uopšte	nije	onako	kako	ljudi	shvataju.	Hajde	da	pričamo	o	ljudima:	da	su	ljudi	umorni	od
života,	ne	bilo	potrebe	da	dolazim	ovamo	da	predajem	Fa.	Tu	sam	 jer	svi	žele	da	žive.
Govorim	o	ljudima	uopšte.	Zapravo,	vi	nemate	predstave	o	unutrašnjem	značenju	onog
što	predajem,	a	koje	je	više	od	onog	što	ste	sposobni	da	znate.	Bića	na	različitim	nivoima
imaju	 sopstveni	 smisao	 postojanja	 i	 imaju	 svoje	 sopstveno	 pravo	 razumevanje	 svog
postojanja.	 Prava	 razumevanja	 na	 njihovim	 nivoima	 su	 potpuno	 drugačija	 od	 vaših
razumevanja.	Jer	su	razumevanja	ljudskih	bića	izokretnuta,	oni	ne	mogu	da	vide	istinu,
ne	mogu	 da	 vide	 svoju	 budućnost,	 ne	mogu	 do	 kraja	 da	 shvate	 stvari,	 i	 ne	mogu	 da
proniknu	u	stvari.	Bez	obzira	koliko	 je	nauka	postala	napredna,	ona	 i	dalje	puzi	u	ovoj
dimenziji.	 Zato	 vi	 imate	 toliko	 čudnih	 misli.	 Kad	 biste	 mogli	 da	 ocenite	 stvari	 bez
predubeđenja,	 bili	 biste	 neverovatno	 izuzetni	 bogovi.	 Ali	 ljudima	 je	 ovako	 nešto
nemoguće.
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Možda	 ćete	 reći:	 “Ja	 to	mogu.	 Vidiš,	 ono	 što	 govorim	 je	 za	 korist	 drugih,	 bez	 ikakvih
primisli,	a	drugima	se	ipak	ne	dopada.”	Je	li	zaista	tačno	da	tvoje	misli	ne	sadrže	nikakve
druge	misli?	Da	li	shvatate	dejstvo	mešavine	vaših	misli	oformljenih	posle	rođenja,	vaših
predstava	 oformljenih	 u	 različitim	 vremenskim	 periodima,	 i	 vaše	misaone	 karme	 koja
stupa	na	scenu	dok	govorite?	Ljudske	misli	nikad	neće	biti	čiste.	Neke	takve	misli	mogu
vam	biti	otkrivene,	pa	ih	znate;	neke	ne	–	pa	ih	ne	znate.	Neki	ljudi	čak	ne	shvataju	kad
se	 te	misli	 manifestuju.	 Znači	 da	 faktori	 unutar	 toga	 što	 ste	 izrekli	 uključuju	 previše
komplikovanih	stvari.	Reči	bogova,	za	ljude	su	apsolutno	čiste.	Vi	kažete	da	ste	milostivi,
ali	 zapravo	 vaša	 milost	 ima	 mnoge	 faktore	 ljudskih	 predstava	 oformljenih	 tokom
različitih	 vremenskih	 perioda,	 koje	 su	 uključene.	 Tvoje	 razmišljanje	 je	 ljudsko
razmišljanje,	 i	 sve	 sadrži.	 Misli	 koje	 tvoj	 um	 emituje	 sadrže	 sve	 i	 svašta.	 Osoba	 se
kultiviše	upravo	da	bi	uklonila	sve	što	je	nečisto	i	ima	nedostatke.

Pitanje:	 Plakanje	 bi	 trebalo	 da	 je	 stanje	 u	 određenom	 periodu,	 ali	 zašto	 ja	 ne	mogu	 da
prevaziđem	to	stanje	posle	godinu	dana?

Učitelj:	I	to	bi	mogla	biti	smetnja.	Zašto	tako	dugo	ne	možeš	da	prođeš	kroz	to?	Bilo	bi
pogrešno	 ako	 plačeš	 toliko	 da	 čak	 ne	možeš	 da	 čuješ	 Fa.	 Naravno,	 ne	mislim	 na	 ovu
učenicu.	Ako,	kad	su	u	pitanju	neke	stvari—pod	uslovom	da	to	ne	ometa	vašu	kultivaciju
—doživite	ovo	stanje,	onda	je	moguće	da	postoje	drugi	razlozi.	[Na	primer,]	u	prošlosti	si
pravio	 greške,	 a	 sada	 vidiš	 koliko	 si	 se	 promenio—sve	 promene	 koje	 su	 se	 desile	 su
nezamislive	i	u	najluđim	snovima—ili	[shvataš	da]	si	iščupan	iz	pakla,	očišćen,	i	čak	su	ti
date	sve	te	veličanstvene	stvari.	Kako	ne	bi	plakao?

Ili	si	možda	bio	u	srodstvu	sa	mnom	u	nekom	životu.	Mogućnosti	su	razne.	Tako	je	to.

Pitanje:	Recimo,	na	primer,	ako	bića	koja	su	proizvedena	u	svetu	od	18-karatnog	zlata	više
nisu	čista,	da	bi	se	vratila	u	svet	od	24-karata	nakon	što	se	Fa	ispravi,	ona	mogu	dostići
Ispunjenje	samo	pridržavajući	se	visokih	standarda.	Je	li	to	tačno?

Učitelj:	Tačno	je.	Ali	to	nije	nešto	što	se	može	odmah	postići;	to	se	postepeno	postiže
kroz	neprekinut	proces	kultivacije.	U	to	vreme	sve	će	biti	vrlo	glatko	i	spontano,	i	nećeš
biti	primoran	da	išta	uradiš.	Kad	smo	kod	ovog,	sećam	se	nečeg	što	se	desilo	dok	sam
sređivao	 neki	 stvari	 za	 vas	 u	 ranim	 godinama.	 Kad	 sam	 završio	 sa	 svime	 što	 treba	 u
najmikroskopskijem	sloju	vašeg	postojanja,	učinilo	mi	se	da	nešto	i	dalje	nije	u	redu.	U
još	 dublje	 skrivenim	 mestima,	 gde	 je	 oformljeno	 vaše	 postojanje,	 našao	 sam	 da	 se
degenerisala	čak	 i	 ta	 fundamentalna	materija,	 tvrdoglavo	formirajući	sve	stvari	koje	se
ne	mogu	promeniti.	U	ovom	času,	u	očima	drugih	bogova	čak	ni	fundamentalna	priroda
bića	više	nije	bila	dovoljno	dobra	i	ovaj	univerzum	se	više	nije	mogao	zadržati.	Ali	ja	sam

za	vas	preokrenuo	sve	ovo.	(Aplauz)	To	je	bilo	zbilja	nešto	vrlo	teško.	Svako	odstupanje,
ili	najmanja	greška,	bi	uticali	na	svaki	aspekt	vaše	budućnosti.	To	je	bilo	izuzetno	teško
izvesti.	Na	kraju	sam	se	setio	da	je	bilo	jako	teško	na	samom	početku,	kad	sam	počeo	da
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radim	na	Fa-ispravljanju.	Ono	o	čemu	govorim	je	fenomen	vašeg	postojanja	ovde,	ali	zar
na	 višim	 nivoima	 ne	 postoje	 iste	 i	 još	 mikrokosmičkije	 situacije?	 Znači	 da	 je	 to	 bilo
veoma	teško	izvesti,	ali	ja	sam	to	uspeo,	zadovoljio	sam	standarde,	i	prevazišao	najbolje

standarde	koji	su	ikad	postojali.	(Aplauz)

Takođe	 sam	 ustanovio	 da	 je	 degeneraciju	 čovečanstva	 prouzrokovala	 degeneracija
materije	na	vrlo	visokim	nivoima.	A	te	izopačene	stvari	su	vrlo	tvrdoglave.	Način	kako	se
to	 manifestuje	 direktno	 ovde	 među	 ljudskim	 bićima	 može	 se	 videti	 u	 spoljnom
ponašanju	 današnje	 omladine,	 koja	 je	 neodgovorna,	 nedisciplinovana,	 i	 ne	 može	 da
obuzda	 sebe.	 Oni	 viču	 i	 vrište,	 bizarno	 plešu	 uz	muziku,	 i	 igraju	 video	 igre.	 Ukratko,
glave	su	im	pune	tih	stvari	koje	se	nazivaju	modernim	načinom	života.

Pitanje:	Ja	meditiram	u	polu-lotosu.	Oštar	bol	u	nogama	je	neprekidan,	a	ne	s	prekidima.

Učitelj:	Naravno,	bol	s	prekidima	o	kom	sam	govorio	odnosi	se	na	osobu	koja	može	da
sedi	u	dvostrukom	lotosu—tada	ispliva	bol	s	prekidima.	Onda	kad	tek	uspeš	da	prekrstiš
noge	bol	će	biti	konstantan,	i	to	je	zato	što	nikad	pre	nisi	dvostruko	prekrstio	noge.	Ili,
ako	si	upravo	uspeo	da	preksrtiš	noge,	bol	će	zaista	biti	non-stop,	kao	da	se	ni	sekund
ne	 može	 podneti,	 i	 imaš	 potrebu	 da	 odmah	 spustiš	 noge.	 To	 je	 osećanje	 koje	 imaš
iznutra.	 Drhtiš	 u	 bolu,	 što	 je	 teško	 podneti,	 i	 to	 probada	 i	 uznemirava	 tvoje	 srce.	 Ja
duboko	razumem	sve	kroz	šta	vi	prolazite.	Ako	ćemo	govoriti	o	ovoj	situaciji,	onda	ćemo
o	njoj	 iz	dva	ugla:	možda	nikad	pre	nisi	 seo	u	dvostruki	 lotos	pa	su	 ti	kosti	u	nogama
krute,	a	tetive	nesavitljive;	ili	je	to	možda	posledica	karme.	Oba	su	moguća.

Pitanje:	 Stalno	mi	 se	 čini	 da	uvek	podbacujem	po	 zahtevima	Dafe,	 i	 uvek	mi	 se	 čini	 da
nemam	dovoljno	vremena.	Je	li	to	vezanost?

Učitelj:	Drugi	deo	je	vezanost.	Prvi	deo	je	tačan.	Uopšte	ne	treba	da	brineš	[hoće	li	biti
dovoljno	vremena,	ili	ne].	Dok	god	nastavljaš	svoju	kultivaciju,	ideš	prema	Ispunjenju.	Ali
ima	 jedno:	moraš	 biti	 marljiv!	 Ako	 kažeš:	 “Neću	 žuriti,	 deset	 godina,	 osam	 godina,	 ili
dvadeset	godina—idem	malo	po	malo,”	onda	te	ja	neću	čekati.

Pitanje:	 Da	 li	 i	 bića	 koja	 će	 biti	 spasena	 i	 odvedena	 u	 rajeve	 onih	 koji	 su	 uspeli	 u
kultivaciji,	takođe,	imaju	sudbinske	veze	s	kultivatorima?

Učitelj:	Sva	bića	u	tvom	raju	možda	u	ljudskom	svetu	dele	sudbinske	veze	s	tobom.	Ono
što	 ja	 gledam	 je	 tvoje	 srce.	 Kad	 dostigneš	 Ispunjenje,	 šta	 će	 biti	 s	 dugovima	 koje
duguješ?	 Dok	 se	 kultivišeš,	 ja	 ispunjavam	 tvoj	 svet.	 Neka	 od	 bića	 kojima	 duguješ	 će
postati	obična	bića	u	tvom	raju,	i	naravno	da	će	biti	srećna	zbog	toga.	To	je	odraz	tvoje
milosti	 i	 tvoje	moćne	vrline,	 i	 istovremeno	si	 ih	 spasio,	pretvarajući	 ih	u	nešto	dobro.

(Aplauz)

Pitanje:	 Je	 li	 ispravno	 reći	 da	 prosvetljavanje	 u	 Fa	 tokom	 kultivacije	 služi	 za
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prosvetljavanje	 u	 specifična	 unutrašnja	 značenja	 Džen-Šan-Rena,	 koji	 je	 na	 najvišem
nivou?

Učitelj:	To	nije	slučaj.	Prosvetljenje	o	kom	ja	govorim	odnosi	se	na	to	da	li	si	sposoban
da	 tokom	 svoje	 kultivacije	 postupaš	 u	 svemu	 s	 ispravnim	mislima.	 Rečenica	 koju	 sam
upravo	 izgovorio	precizno	opisuje	onu	vrstu	prosvetljenja	koja	treba	da	se	desi	tokom
kultivacije	u	Dafi.	To	nije	kao	kad	sediš	tu,	razmišljajući	s	namerom,	ili	pokušavajući	da
iskopaš	bilo	kakvo	značenje	 iz	neke	reči.	Nije	 tako.	Neki	 ljudi	 sporo	shvataju	 te	stvari.
Kad	osete	da	im	je	malo	loše,	oni	me	pitaju	zašto	se	ne	osećaju	dobro:	“Učitelju,	kako	to
da	se	ne	osećam	dobro?”	Ili	bi	nekog	drugog	mogli	zapitati:	“Šta	je	to	sa	mnom	danas?”
Narednog	dana	kad	se	sretnu	s	uznemirujućim	stvarima,	[oni	će	reći,]	“Zašto	mi	se	uvek
dešavaju	uznemirenja?”	Mi	ćemo	onda	reći	da	ti	ljudi	imaju	slabu	sposobnost	poimanja.
Zapravo,	 kad	 oni	 imaju	 fizičku	 neprijatnost,	 tada	 se	 njihove	 bolesti	 čiste,	 ili	 je	 to
manifestacija	 gonga	 koji	 se	 razvija.	 A	 oni	 to	 smatraju	 nečim	 lošim.	 Kad	 se	 sretnu	 sa
teškoćama,	to	je	za	njih	prilika	da	unaprede	svoj	šinšing.	Oni	treba	da	se	kultivišu.	Bez
takvih	uslova,	 kako	oni	 to	mogu	postići?	Kako	mogu	da	 se	 kultivišu	 ako	ovo	 i	 ono	ne
mogu	 da	 podnesu?	 Njima	 bi	 bilo	 nemoguće	 da	 se	 kultivišu.	 Ovo	 pokazuje	 da	 je
sposobnost	poimanja	tih	ljudi	vrlo	slaba.	To	je	prosvetljenje	o	kom	ja	govorim.

Pitanje:	Puno	je	ljudi	koji	ne	vežbaju	kultivaciju	u	Kini	i	u	svetu.	Učitelju,	molim	vas	da	im
kažete	nekoliko	važnih	reči.

Učitelj:	Sav	Fa	o	kom	govorim	ima	smisao	i	svrhu.	Ljudska	bića	su	samo	ljudska	bića.	Šta
bi	 hteo	 da	 kažem	 ljudskim	 bićima?	 Da	 vam	 kažem…	 Reći	 ću	 vam,	 ja	 vas	 ne	 smatram
ljudskim	 bićima,	 jer	 vi	 ste	 ljudska	 bića	 koja	 se	 kultivišu,	 vi	 ste	 u	 božanskom	 stanju.

(Aplauz)

Pitanje:	 Asistentski	 centar	 dopušta	 učenicima	 [Dafe]da	 vežbaju	 u	 svom	 kraju,	 a	 ne
dopušta	grupne	aktivnosti	širenja	Fa	i	vežbanja.

Učitelj:	 Situacija	 koju	 si	 opisao	možda	 je	 tvoje	 sopstveno	 pogrešno	 shvatanje;	 takođe
može	biti	greška	u	radu	koordinatora	tog	asistentskog	centra.	Oba	su	moguća.	Ovo	vam
ne	mogu	posebno	komentarisati.	Ali	treba	da	pamtite	ono	što	sam	rekao:	kad	dve	osobe
imaju	konflikt	i	treća	osoba	to	vidi,	čak	i	ta	treća	osoba	bi	trebalo	da	razmisli	postoje	li
ikakvi	problemi	s	njegove	strane—“Zašto	se	desilo	da	to	vidim?”	Ovo	još	više	važi	za	one
koji	su	uključeni	u	taj	konflikt.	Oni	još	više	treba	da	se	preispitaju,	pošto	oni	treba	da	se
kultivišu	iznutra.	Zato	kad	nađeš	da	se	s	nečim	ne	slažeš,	da	 li	 je	to	nešto	što	ne	sledi
tvoje	 predstave,	 ili	 ne	 sledi	 Dafu?	 I	 to	 treba	 da	 ispitaš.	 Ako	 si	 u	 pravu,	 onda,	 iz
odgovornosti	 prema	 Dafi,	 možeš	 preneti	 svoj	 logičan	 i	 ispravan	 stav	 koordinatoru.
Mislim	da	će	on	to,	kao	kultivator,	uzeti	u	razmatranje.	Tako	to	treba	da	ide.

Pitanje:	U	članku	“Odlučnost,”	Učitelj	kaže	da	smetnje	iz	drugih	dimenzija	koriste	razne
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pristupe	da	se	približe	učenicima	i	naprave	štetu.

Učitelj:	Da	vam	ovako	kažem:	Ne	možete	uraditi	ništa	što	vam	se	kaže	da	uradite	ako	to
nije	u	skladu	s	Dafom,	ne	možete	učiti	pokrete	koje	vas	uče	ako	to	nisu	pokreti	Dafe,	i
ne	možete	ih	slediti	u	bilo	čemu	što	nije	nešto	što	mi	u	Dafi	treba	da	činimo.	Dovoljno	je
[ako	 tako	 postupate].	 Neke	 zločeste	 svari	 se	 pretvaraju	 da	 su	 moji	 fašeni.	 Dobro	 se
vladajte	 i	prosuđujte	na	osnovu	Dafe.	Ako	se	neko	oslanja	na	 fašen	da	mu	kaže	šta	da
radi,	on	privlači	demone.

Pitanje:	Učitelju,	možete	li	nam	ispričati	o	nekim	stvarima	koje	ste	radili	dok	ste	prenosili
Fa?

Učitelj:	 Ono	 što	 vam	 mogu	 reći	 je	 ovaj	 Fa,	 i	 kako	 se	 kultivisati	 na	 više.	 Samo	 se
fokusirajte	 na	 to.	 Sve	 ostalo	 što	 želite	 da	 znate	 je	 odloženo	 do	 Ispunjenja.	Ne	 trošite
sada	vreme	na	fantazije.

Pitanje:	Postoji	dublje	značenje	u	tome	što	Učitelj	poverava	falun	učenicima,	a	to	je	da	kad
budemo	 dostigli	 Ispunjenje	 i	 vratili	 se	 na	 svoju	 prvobitnu	 poziciju,	 više	 nikad	 nećemo
pasti.

Učitelj:	To	je	ono	što	nameravam	da	uradim.	(Aplauz)

Pitanje:	Učitelju	Li,	možete	li	doneti	svoj	sjaj	u	Afriku?

Učitelj:	 Neke	 stvari	 nisu	 kao	 ih	 zamišljate.	 Zapravo,	 neki	 kineski	 učenici	 su	 u	 svojim
prethodnim	životima	bili	 crnci;	 neki	 od	naših	belaca	učenika	 verovatno	 su	 takođe	bili
crnci.	To	znači	da	nešto	ovako	ogromno	nije	tako	prosto	kao	površinska	formu	koju	vi

zamišljate.	Neću	ostaviti	iza	nikog	ko	treba	da	bude	spasen.	(Aplauz)	Nadam	se	da	čitate
knjige	i	puno	učite	Fa,	i	da	konstantno	napredujete.

Pitanje:	 Ljubazno	molim	 da	 objasnite	 kako	 da	 sprečimo	 da	 Falun	Dafa	 postane	 religija,
jednom	kad	vi	prestanete	da	predajete.

Učitelj:	Ne	treba	o	tome	brinuti.	Ja	ću	biti	tu	sa	ovom	Dafom	sve	dok	ne	završim	sve	u
ovom	ljudskom	svetu.	(Aplauz)

Pitanje:	Kad	mi	je	zabavno	da	radim	neke	stvari,	imam	osećaj	krivice.	Zašto?

Učitelj:	Ovo	ću	vam	reći:	mnoge	stvari	u	kojima	se	uživa	nisu	obavezno	dobre.	Zašto?
Jer	danas	 se	 ljudi	 prilagođavaju	postojećim	 trendovima,	 i	 nisu	u	 stanju	da	prepoznaju
postojanje	 negativne	 strane	 stvari.	 Kad	 bistre	mogli	 da	 donosite	 sud	 koristeći	 drevne
vrednosti	iz	prošlosti,	našli	biste	da	su	[danas	stvari]	pogrešne.	Ako	sudite	po	Dafi,	naći
ćete	da	su	 još	pogrešnije,	 i	nekosistentne	s	Fa.	Osim	toga,	snažna	želja	za	zabavom	 je
vezanost	koja	će	uticati	na	tvoju	kultivaciju	Dafe.
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Pitanje:	 Ponekad	 mi	 u	 mislima	 bljesne	 prizor	 mog	 popravljanja	 šinšinga,	 ostavljajući
osećaj	da	se	to	zbilja	desilo.

Učitelj:	Divan	prizor	tvog	popravljanja	šinšinga	je	svakako	dobra	stvar,	i	to	jeste	stvarno.
Trenutno,	ono	što	osećaš	može	se	opaziti	samo	na	ovaj	način	iz	tvog	razumevanja,	i	još
se	ne	može	manifestovati	u	realnosti	običnih	ljudi.	To	je	zato	što	se	još	kultivišeš,	još	se
kultivišeš	s	ljudskim	telom.	I	dalje	je	puno	loših	stvari	koje	postoje	u	ljudskim	telima,	pa
vi	 ne	 možete	 izgledati	 kao	 bogovi,	 sve	 dok	 ih	 imate.	 Usput	 ću	 još	 nešto	 ponovo
pomenuti.	U	poslednje	vreme,	puno	ljudi,	uključujući	nove	i	stare	učenike,	je	razvilo	jaku
vezanost	 za	Treće	oko.	Da	vam	kažem	nešto	 što	 je	 vrlo	 tačno,	 i	 što	 je	glavni	 razlog	u
pozadini	 svega	 ovog:	 vi	 imate	 puno	 loših	 misli	 i	 predstava	 u	 svom	 umu,	 i	 kad	 Oko
mudrosti	 vašeg	 Trećeg	 oka	 ugleda	 scene	 koje	 su	 izvan	 ljudske	 dimenzije,	 i	 te	 stvari,
takođe,	vide	 te	prizore.	A	 tim	rđavim	stvarima	nije	dopušteno	da	vide	prava	božanska
prikazanja.	Shvatate	li?	Zbog	ovog	mnogi	ljudi	za	sada	ne	mogu	da	vide.

Pitanje:	 Svestan	 sam	 stanja	 svog	 šinšinga,	 i	 istovremeno	 zapažam	 da	 imam	 demonsku
prirodu.	Kako	da	eliminišem	svoju	demonsku	prirodu?

Učitelj:	 To	 je	 zapravo	 odlično	 stanje.	 Drugim	 rečima,	 možeš	 da	 zapaziš	 svoju	 lošu
stranu,	pa	treba	da	je	potisneš,	odupreš	joj	se	i	odbaciš	je.	Treba	da	izbaciš	iz	svog	uma,
da	ne	slediš	te	misli,	i	prestaneš	da	radiš	te	loše	stvari.	Tada	se	kultivišeš	i	popravljaš	se
—to	se	zove	kultivacija.

Pitanje:	U	grupnim	vežbama,	je	li	bolje	samo	slušati	formulu	koju	vi	naglas	izgovarate	pre
svake	vežbe,	ili	treba	zajedno	naglas	da	je	čitamo?

Učitelj:	Dovoljno	je	izrecitovati	je	u	sebi—mi	uvek	u	sebi	recitujemo	te	formule,	zar	ne?
Ali	 ja	 se	 ne	 protivim	 recitovanju	 naglas.	 Naravno,	 ako	 ih	 naglas	 recitujete,	 bolje	 je	 to
raditi	uglas	kad	su	grupne	vežbe.	To	od	vas	zavisi.	Mene	ne	zanima	forma.	Ali	kad	ste
usklađeni	i	dobro	raspoređeni	tokom	grupnih	vežbi,	to	će	na	ljude	ostaviti	dobar	utisak,
zar	 ne?	 Radite	 prema	 sopstvenoj	 situaciji.	 Ja	 se	 neću	 protiviti,	 i	 neću	 vam	 nametati
nikakva	pravila.	Radite	prema	sopstvenim	okolnostima	–	radite	kako	mislite	da	je	dobro.

Pitanje:	 Učitelju,	 molim	 vas	 uputite	 nekoliko	 reči	 svim	 učenicima	 u	 Kini.	 To	 bi	 bilo
neprocenjivo	za	naše	učenje	Fa	i	marljivost	u	napretku.

Učitelj:	Zapravo,	sve	o	čemu	sam	sada	pričao	namenjeno	je	i	učenicima	u	Kini,	jer	znam
da	će	audio	i	video	snimci	koje	ste	napravili	biti	prosleđeni	u	Kini.	(Aplauz)

Pitanje:	 Pomenuli	 ste	 eliminaciju	 vezanosti	 za	 osećanja.	 Zašto	 bi	 onda	 bogovi	 prolivali
suze?

Učitelj:	To	su	suze	milosrđa.	A	božanska	osećanja	 i	 shvatanja	su	potpuno	drugačiji	od
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ljudskih.	Oni	apsolutno	nisu	na	 istom	nivou,	niti	su	 isti	koncept.	Osim	toga,	bogovi	na
još	višim	nivoima	neće	prolivati	suze	za	ljudska	bića.	Oni	će	liti	suze	samo	za	bića	ispod
njih,	jer	u	njihovim	očima,	ljudi	su	samo	ljudi.

Pitanje:	U	sebi,	 ja	ništa	ne	želim	da	preduzmem.	Nakon	čitanja	napisa	Učitelja,	osećam
šok	i	osećaj	urgentnosti,	a	ne	mogu	da	ubrzam	sebe	iznutra.

Učitelj:	Zato	što	je	lenjost	počela	da	te	troši,	pa	se	moraš	oteti	tome.	Svi	će	se	suočiti	s
ovim.	Ponekad	se	manifestuje	vrlo	snažno;	u	drugim	trenucima	izgleda	relativno	slabo.
To	 je	 ono	 što	 vas	 sprečava	 da	 radite	 vežbe,	 ili	 da	 budete	marljivi	 u	 svojoj	 kultivaciji.
Otmite	se	tome!	Probijte	se	kroz	to.	Možda	je	osovina,	srž	ove	barijere,	tvoja	vezanost,	i

ako	to	otključaš,	možda	ćeš	to	odmah	prevazići	i	probiti	se	kroz	to.	(Aplauz)

Pitanje:	Univerzumu	budućnosti	potrebna	su	prvobitna	bića,	pa	 je	došao	Učitelj.	 Je	 li	 to
zato	što	na	Zemlji	ima	puno	takvih	prvobitnih	bića?

Učitelj:	Ja	nisam	došao	ovamo	da	bih	spasao	neka	“prvobitna	bića.”	Ta	ideja	nije	tačna.
Kad	 ja	predajem	Fa	na	ovom	mestu	 ljudi,	sve	ostale	dimenzije	takođe	mogu	da	slušaju
Fa,	 pa	 sam	 ja	 došao	 ovamo	 da	 predajem	 Fa.	 U	 suprotnom,	 kad	 bih	 predavao	 Fa	 na
drugačijem	 nivou,	 bića	 ispod	 tog	 nivoa	 ne	 bi	 mogla	 da	 ga	 čuju,	 pa	 ni	 ljudska	 bića.
Naravno,	na	svim	nivoima	postoje	prvobitna	bića.

Pitanje:	 Kina	 se	 naširoko	 angažuje	 u	 nekim	 stvarima	 vezanim	 za	 budizam.	 O	 čemu	 se
radi?

Učitelj:	Hajde	da	se	ne	bavimo	tim	stvarima—sve	to	su	stvari	običnih	ljudi.	Razlog	zašto
se	oni	bave	 stvarima	u	vezi	 s	budizmom	 je	da	dobiju	blagoslove	 i	 zarade	novac	na	 taj
način.	Oni	grade	hramove	da	bi	zaradili	od	turizma.	Ljudska	bića	naprosto	rade	ljudske
stvari.	Mi	se	time	ne	bavimo.	Pošto	je	budizam	postao	deo	ljudskih	bića,	šta	god	ljudska
bića	rade,	neka	ih.

Pitanje:	Svi	učenici	koji	prisustvuju	ovoj	konferenciji,	iz	19	provincija,	gradova	i	okruga,	i
32	regiona	u	Kini,	šalju	pozdrave	Učitelju	u	ime	svojih	regiona.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Aplauz)

Pitanje:	 Svi	učenici	Dafe	 iz	 drugih	 zemalja,	 koji	 su	prisustvovali	 ovoj	 konferenciji,	 šalju
svoje	pozdrave	Učitelju	u	ime	učenika	iz	njihovih	zemalja	ili	regiona.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Aplauz)

Neki	 učenici	 me	 zamolili	 da	 uradim	 Velike	 ručne	 znake.	 Znači	 stvarno	 to	 hoćete?

(Aplauz)
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U	 redu,	 uradiću	 skup	 Velikih	 ručnih	 znaka	 za	 vas.	 Potom	 će	 se	 naša	 konferencija
zatvoriti.

Uskoro	će	se	zatvoriti	ova	Fa	konferencija.	Bilo	je	zbilja	uspešno.	Znam	da	su	svi	učenici
kroz	ovu	konferenciju	napredovali	do	izvesne	mere,	da	su	otkrili	gde	podbacuju,	i	da	su

shvatili	da	treba	marljivije	da	se	kultivišu.	(Aplauz)	Konferencija	je	dobro	poslužila	svrsi.
To	je	odlično.	Pored	učenika	veterana,	u	publici	ima	i	nekih	koji	su	po	prvi	put	došli	ovde
da	 slušaju	 Fa.	Nadam	se	da	 svako	 ko	 je	došao	na	ovu	 konferenciju	može	da	obezbedi
primerak	Džuan	Faluna,	pogleda	o	čemu	se	radi	u	ovoj	Dafi,	i	stekne	neka	razumevanja

iz	nje,	jer,	reći	ću	vam,	više	od	100	miliona	ljudi	vežba	ovo.	(Aplauz)	Moja	je	želja	da	ova
Fa	konferencija	posluži	kao	podsticaj	da	se	marljivije	kultivišete	i	brže	se	uzdignete,	i	da
će	naterati	one	koji	su	zaostajali	da	požure	i	sustignu	druge,	a	one	koji	su	pošli	krivim

putem	da	pohitaju	 i	 okrenu	 se!	 (Aplauz)	 Bolje	 je	 da	ne	propustite	 ovu	priliku,	 jer	 ovaj
trenutak	se	neće	ponoviti.	Ne	možete	dati	da	vam	prilike	iznova	i	iznova	iskliznu.	Znam
da	 će	 ova	 konferencija	 poslužiti	 kao	 pokretačka	 snaga	 za	 istočnu	 obalu,	 cele	 SAD,	 i
druge	oblasti.	Biće	još	ljudi	koji	će	dolaziti	da	se	kultivišu	u	Dafi,	da	postanu	dobri	ljudi
na	svetu,	postanu	još	bolji	ljudi,	sve	dok	ne	postanu	dobri	ljudi	na	još	višim	domenima.

(Aplauz)	Ovde	ću	stati.	To	je	sve	što	ću	reći.	Hvala	vam	svima.	Nadam	će	da	će	svi,	što
pre,	dostići	Ispunjenje.	(Aplauz)

Li	Hondži	
27.	mart	1999.

Prevod	na	srpski,	06.02.2017.
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